
AK Parti Genel Merkez Gençlik Kolları, Ayasofya
Camii’nin yeniden ibadete açılışının 5’inci yılı 

dolayısıyla 'Fetih Nesli Ayasofya’ya Yürüyor' sloganıyla
yürüyüş düzenledi. İl Başkanı Abdullah Özdemir, 
“Beyazıt Camii ve Meydanı, geçmişte ülkemizin 

demokratik problemlerinin protesto edildiği alan 
olarak bilinir. Bugün milletimizin ortak bir değerine

sahip çıkmak adına bir aradayız” dedi. I SAYFA 5

Terörsüz Türkiye süreci
kapsamında Irak'ın 

Süleymaniye şehirinde
terör örgütü PKK'lı

30 kişilik ilk grup silah
bıraktı. Silahların

yakıldığı ilk görüntüler
paylaşıldı. Milli 

İstihbarat Teşkilatı,
silahların seri

numaralarını aldı.
Silahlarını yakan 

grubun öncülüğünü
PKK terör örgütü

elebaşlarından Bese
Hozat, Behzat Çarçel ve

Tekoşin Ozan yaptı

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Terör örgütü PKK'nin sembolik
olarak silah bırakmasının ardın-

dan, CHP lideri Özgür Özel'den ilk
açıklama geldi. “Bu adımın, artık silah-
ların tamamen susacağı bir dönemin
başlangıcı olmasını diliyoruz” diyen
Özel, “Bu süreç; hiçbir parti, toplumun

hiçbir kesimi dışlanmadan,
milletten bir şey sak-

lanmadan, Meclis
çatısı altında, 
toplumsal muta-
bakat gözetilerek,
hızlı ve kararlı

adımlarla yönetil-
melidir” ifa-

delerini
kul-
landı.

ç

SİLAHLAR TAMAMEN SUSSUN!

Milletten bir şey 
saklanmasın!

www.damgagazetesi.com

MHP lideri Devlet Bahçeli'nin
çağrısıyla başlayan ve Cum-

hurbaşkanı Erdoğan, CHP, DEM
Parti'nin de destek verdiği Terörsüz
Türkiye Süreci kapsamında ilk olarak
PKK'lı 30 kişilik bir terörist grubu
silah bıraktı. Casana Dağı bölge-
sinde gerçekleşen törende silahların

yakıldığı öğrenildi. DEM Parti heyeti,
bazı gazetecilerin olduğu bir heyet
Süleymaniye'de silah bırakma olayını
izledi. Törende 15'i kadın 15'i erkek
terörist mağaradan çıktı. Silah 
bırakan grubun içinde KCK konsey
eş başkanı Bese Hozat'ın da olduğu
öğrenildi.

TÖRENDE 15’i KADIN 15’i ERKEK
TERÖRiST MAĞARADAN ÇIKTI!

ç Tarihi sürecin tanıkları ara-
sında Milli İstihbarat Teşkilatı

(MİT) yetkilileri, Irak Kürt Bölgesel
Yönetimi güvenlik güçleri, DEM
Parti temsilcileri, sivil toplum 
kuruluşlarından katılımcılar ve çok
sayıda medya mensubu da yer aldı.
PKK'nın tamamen silahsızlanması-

nın ise 2025 yılı eylül ayı sonuna
kadar tamamlanması hedefleniyor.
Süreci başlatan MHP lideri Devlet
Bahçeli, “Pozitif ve yüreklere su
serpen gelişmeler bir milattır. 
Terörsüz Türkiye; refah, güven ve
huzur dolu bir geleceğin kulvarıdır”
diye konuştu. I SAYFA 7

YÜREKLERE SU SERPEN BU
GELiŞMELER BiR MiLATTIR

ç

İBB soruştur-
maları kapsa-

mında tutuklanan, cezaevinde 3 buçuk
ayda 18 kilo kaybeden, dün anjiyo 
yapılan Beylikdüzü Belediye Başkanı
Murat Çalık için adli tıp raporu bekle-
nirken elleri kelepçeli şekilde yeniden
Buca Cezaevi'ne götürüldü. Çalık'ın
doktorları, kanserin nüksetme ihtimali-
nin yüksek, değerlerinin sınırda ve 
durumunun riskli olduğunu belirtti.
Çalık’ın sağlık durumu gerekçesiyle
tahliyesine ilişkin Adli Tıp Kuru-
mu'nun raporu bekleniyor.  I SAYFA 5

Galata Deresi'ne atılan çöpler,
kötü koku ve sivrisineklerin 

bölgede artmasına neden oldu. Dere
çevresinde oturanlar, oluşan kirlilikle 
birlikte ortaya çıkan kötü koku ve sivrisi-
neklerden şikayetlerini dile getirdi. 
Çevrede yaşayanlar, derenin temizlen-

mesi ve önlem alınması için çağrıda bu-
lundu. Kötü kokudan rahatsız olduğunu
belirten iş yeri sahibi Cahit Kincüce, “50
senedir burada oturuyoruz. Kokudan
duramıyoruz. Akşam kapıyı, pencereleri-
mizi kapatıyoruz. Sivrisinek dolu. Çoluk
çocuğumuz hasta” dedi. I SAYFA 4

Kelepçeyle
gönderildi!

CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!CÖPLE DOLDU!
Kağıthane'de Galata 

Deresi'ne atılan çöpler
nedeniyle mahalleli gelen

kötü koku ve sivrisineklerden
rahatsız olduklarını 

belirterek tepki gösterdi

ç

İngiltere'de düzenlenen Wimbledon
Tenis Turnuvası'na, Instagram 

üzerinden 'Mia Zelu' adıyla paylaşımlar yapan bir kullanıcı
herkesi yanılttı. 150 bin takipçili hesabı Hindistanlı 
kriket yıldızı Rishabh Pant'ın bile takip ettiği öğrenildi.

Paylaşımlarıyla dikkatleri üzerine çeken Mia 
Zelu'nun aslında yapay zeka olduğu gerçeği

ortaya çıktı. Kendisini “dijital hikaye 
anlatıcısı” olarak tanımlayan yapay
zeka, turnuva ve çevresinde çektiği
fotoğraflarla bir kitle yarattı. 

ç

HERKESİ TERS
KÖŞE YAPTI!
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AK Parti Genel Başkan Yardım-
cısı ve Parti Sözcüsü Ömer

Çelik, terör örgütü PKK'nın silah 
bırakmasına ilişkin, “Gelinen aşamada
'Terörsüz Türkiye' hedefine ulaşılması
için kritik bir eşik geçilmiştir. Bundan
sonrasında PKK'nın tüm şubeleri ve 
illegal yapılarıyla feshi ve silahların 
yakılması/teslim edilmesi süreci kısa

zaman içinde 
tamamlanmalı-
dır. Bu sürecin
amaçlarına ulaş-
ması için, her
türlü provokas-
yona karşı teyak-
kuz hali devam
etmektedir”
dedi. I SAYFA 7

ç

KRİTİK BİR EŞİK GEÇİLDİ

Provokasyona 
karşı teyakkuz

SEViNCiMiZ VE
KEDERiMiZ BiR

İçişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya da PKK'nın silah 

bırakmasını sosyal medya hesa-
bından değerlendirdi. “Bu tarihi
sürece destek veren, dualarıyla
kardeşliğimizi büyüten herkese
teşekkür ediyorum” diyen Yerli-
kaya, “Unutulmasın ki, biz bu
topraklara dün gelmedik. Dün
birlikte yaşamaya başlamadık.

Biz, Sultan Sela-
haddin’in ordu-
sunda bir olmuş,
Sultan Alpars-
lan’ın ordusunda
cem olmuş, 
Çanakkale’yi ge-

çilmez kılan, sevinci
bir, hüznü bir, kaderi

bir olmuş bir
milletiz”  
yorumunu
yaptı. 

ç

Müge CESUR

Sayfa 9

Habib BABAR

Sayfa 4

Baçeoğlu’na 
dijital linç

İlkeli gazeteci
olmak!

ç

Barbaros Hayrettin Paşa 
Camii'nde cuma namazı 

sonrasında avludaki çeşmeden limo-
nata aktı. Camii Müdürü Nizamettin
Uzun, “Vatandaşlarımızın bir nebze
de olsa serinlemesi için bu sıcak 
havalarda faydalansın diye geçen
sene hizmete aldık. Geçen yıl yaklaşık
40 bin bardağa yakın limonata dağıt-
tık” dedi. Her cuma namaz sonrası
limonata içerek serinlediğini belirten
Hüseyin Kaya, “İlk defa görüyorum
böyle bir şey olduğunu” ifadelerini
kullandı.  I SAYFA 5

Çeşmeden
limonata aktı!

ç

TÜRKİYE’YE
GELEBİLİR!

Sporting Lizbon forması
giyen yıldız golcü Viktor

Gyökeres'in takımdaki geleceği
henüz netleşmedi. Birçok dev

takımı peşine takan futbol-
cunun yeni sezondaki
adresi Türkiye olabilir.
27 yaşındaki yıldız,
Yeşil-Beyazlılar’da
çıktığı 102 maçta tam

97 gol atıp, 17 asist
yaptı; peş peşe gelen

2 lig şampiyonlu-
ğunun mi-

marı
oldu. 

ç

I SAYFA 15

SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!
SILAHLAR
YAKILDI!

Terör örgütü PKK, 41 yıllık silahlı faaliyetlerine dün yapılan
törenle son verdi. Irak’ın Süleymaniye kırsalında yapılan ilk
silah bırakma töreni, saat11.50 itibarıyla tamamlandı. 

41 YILLIK ÖRGÜT
TARiHE KARIŞTI!

ÇOLUK ÇOCUĞUMUZ HASTA

ç

Başakşehir'de 10 aracın
karıştığı kazada 1'i hamile

3 kişi yaralandı. Yaralılar 
ambulanslar ile hastanelere
götürülürken kazaya 
karışan araçlarda hasar
oluştu. Aynı caddede 
daha öncede zincirleme
trafik kazası meydana
geldiği öğrenildi. Kaza,
başka bir otomobilin
araç içi kamerasına
yansıdı. I SAYFA 3

ç

Terör örgütü PKK'nın silah bırakmasını değerlendi-
ren TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, “Her şey

güzel ve iyi niyetle gidiyor. Türkiye'de terör bitsin diyen
herkes sürece destek vermeli. Bütün siyasi partileri 
göreve davet ediyorum. Bu süreç hiçbir partinin tek başına
meselesi değildir. Türkiye'nin meselesidir. Çok hassas bir
süreç. Süreci zehirlemek isteyenler olacak. Bu süreci
hep beraber yüz akıyla tamamlamamız gerekiyor. MİT
hassas şekilde süreci yürütüyor” ifadelerini kullandı.

ç

PARTiLERE 
AÇIK ÇAĞRI!

Numan
Kurtulmuş

AYASOFYA’YA
YÜRÜDÜLER

ZİNCİRLEME
KAZA; 3 YARALI

Ali 
Yerlikaya 
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Box Office Türkiye verilerine göre, 2012’den bu yana her sezon “tüm 
kişiler” (Total) kategorisinde en yüksek reyting ortalamasına sahip di-
zileri şöyle bir geriye dönüp hatırlamak, aslında toplumun ruh halini, 
gündemini ve değişen izleyici alışkanlıklarını da anlamak demek…
2024–2025 sezonunun zirvesinde 14,18 reyting 
ortalamasıyla “Uzak Şehir” oturuyor. Bir dram 
dizisinin bu kadar yüksek rakamlarla zirveye 
oturması, dijital platformların baskın olduğu 
bir dönemde hâlâ “klasik televizyonun” etkisini 
koruduğunu gösteriyor. Bir yıl geriye gidelim. 
2023–2024’te “Bahar”, izleyiciyi hem ağlattı hem 
düşündürdü. Reyting ortalaması 9,24 olsa da 
sosyal medyada etkisi çarpan etkisiyle yayıldı. 
Ekranda kadın hikâyelerine özlemi kanıtladı.
Yalı Çapkını (2022–2023) popülerlik açısından 
rekorlar kırdı. Entrika, aşk ve lüks hayatın buluştu-
ğu dizi 11,47 ortalamayla sezon lideri oldu.
Önceki iki yılın galibi ise Kuruluş Osman. Diriliş 
mirasını devralarak 2020–2022 arasında tahtı 

bırakmadı.
Ve tabii ki… O efsane geri sayım başlamadan 
olmaz.
Diriliş Ertuğrul ve Kurtlar Vadisi Pusu… Bugün 
hâlâ konuşulan, alıntılanan, sahneleri sosyal 
medyada dolaşan bu iki yapım, dönemlerinin açık 
ara lideriydi. Özellikle 2012–2014 yıllarında Kurt-
lar Vadisi Pusu, 13’leri aşan reyting ortalamala-
rıyla ulaşılması zor bir çıta koymuştu.
Yine Sen Anlat Karadeniz ve Mucize Doktor, hal-
kın duygusal damarına dokunmayı başarmış işler-
di. Biri ezilen kadınların sesi oldu, diğeri farklılığı 
kabullenmeyi anlattı.
“Televizyon öldü” diyenlere inat, ekran hâlâ yaşı-
yor. Ve her sezon, yeni bir şampiyon yazılıyor.

13 SEZON 13 ŞAMPİYON

SONA ERDIYaz için yeni hit
ASKER OLDU!

Erol Evgin gurur yaşadı

BEBEK GÖRÜNDÜ!

Türk pop müziğinin güçlü ismi Demet Akalın ile rap 
sahnesinin parlayan yıldızı Sefo, müzik dünyasına 
damga vuran bir projede buluştu. Yaz sezonuna hızlı 
bir giriş yapan yeni şarkı #YerindeDur, dinleyiciyle 
buluştuğu ilk andan itibaren listelerde yükselişe geçti

Türk pop müziğinin efsane ismi Erol Evgin, bu kez sahnede değil, toru-
nunun mezuniyet töreninde duyguların başrolündeydi

Kanal 7 ekranlarının sevilen günlük dizisi 
“Rüzgârlı Tepe”, 217. bölümüyle ekrana veda etti. 
Başrollerini Cemre Arda (Zeynep) ve Gökberk Yıl-
dırım’ın (Halil) paylaştığı dizi, duygusal finaliyle 
izleyicilerini hem hüzne hem de özleme boğdu

Sinemaseverlerin kahkaha dolu bir yolculuğa çıkacağı yepyeni bir komedi filmi viz-
yona hazırlanıyor! Başrollerinde Bülent Emrah Parlak, Didem Balçın, Bahar Şahin ve 
Mekin Sezer’in yer aldığı “Gelenek Görenek”, 18 Temmuz’da izleyiciyle buluşuyor

EKOTÜRK TV’DE Özlem Esra Ada’nın 
sunumu ile ekrana gelen “Pembe Masa” 
her hafta sonu ünlü konukları ve ilginç 
sohbetleri ile ekranda fark yaratmaya 
devam ediyor. Pembe Masa’ya oturan ün-
lüler hayatları ile ilgili bir çok sırrı, Özlem 

Esra Ada ile paylaşarak 
farklı gündemlere 

imza atarak biz 
magazinciler için 
adeta bulunmaz 
bir haber kaynağı 
yaratıyorlar… 
Alışa gelmiş soh-
betlerin dışında 
bir sohbet prog-
ramı arıyor-
sanız “Pembe 
Masa” tam size 

göre!

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.

2 16 TEMMUZ 2021 CUMA YAŞAMwww.gazetedamga.com.tr

Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve
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yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."
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Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY
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TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı
Ekrem İmamoğlu, “1-7 Ekim Camiler ve Din
Görevlileri Haftası” kapsamında, din görevlisi

ve cami çalışanıyla bir araya geldi. Florya Sosyal
Tesisleri’nde gerçekleştirilen yemekli toplantı,
Kur’an-ı Kerim tilavetiyle başladı. İBB, toplantı için
İstanbul genelinde görev yapan toplam 3 bin 574
din görevlisine davetiye gönderdi. Davete katılan
yaklaşık 700 din görevlisiyle bir araya gelen İma-
moğlu, “Bu özel haftanın bu yıl, ‘Cami, din görevli-
leri ve vefa’ temasıyla kutlanmasını çok değerli
buluyorum. Çünkü vefa gerçekten de insanı insan
yapan en önemli hasletlerden biri” dedi. Vefa duy-
gusunun, insani ve toplumsal olarak ihtiyaç duyu-
lan özelliklerden biri olduğunu vurgulayan
İmamoğlu, “Hep birlikte kıbleye yöneldiğimiz, sec-
deye durduğumuz camilerimiz de bir anlamda, in-
sandaki vefa hissinin simgeleridir. Kâinatı en
kusursuz, insanı en güzel şekliyle yaratan Allah’a
duyduğumuz şükran ve vefa hislerimizi en yoğun
yaşadığımız, en güçlü ifade ettiğimiz yerlerdir ca-
miler” diye konuştu.

Kibirle dolan benlikler yanlış yapar

“Kendimizi başkalarından üstün görmeye başladı-
ğımızda, önümüze açılan yol bizi ancak düşman-
lığa ve çatışmaya götürür” diyen İmamoğlu,
şunları söyledi:  “Kibirle dolan benlikler yalnız et-
raflarına ve kendilerine değil, temsil ettikleri inanç
ve değerlere de zarar verirler. Bir insanın, insan ola-
rak yaratılmış olma vasfını geri plana atarak, onu
sahip olduğu fiziksel özellikleri, sosyal kimlikleri,
düşünce ve inançları dolayısıyla kendimizden farklı,
kendimizden aşağı görmek, inançlı bir kalbin yapa-
cağı şey olamaz. Yalnız insanlara değil, tüm canlı-
lara, tüm kâinata aynı sevgi ve saygı dolu
yaklaşımla muamele etmek zorundayız. İyiliği em-
redip, kötülüklerden uzak tutan, güzel ahlaklı olma
yollarını gösteren, toplumda eşitlik ve adalete
büyük değer veren dinimizin bu insancıl, bu er-
demli özünü daha çok anlayıp daha fazla hissede-
bilmeli ve hissettirebilmeliyiz.” 

Din hizmeti büyük sorumluluk

Bütün din ve inançlarda, din üzerinden menfaat
elde etme hevesine kapılanlar olduğuna vurgu
yapan İmamoğlu, “Din istismarcılığı maalesef
dünya barışının, toplumsal güvenliğin ve bireylerin
iç huzurunun önünde önemli bir engel oluşturuyor.
İnançlı olmayı; manası ve kıymeti üzerinde düşü-
nülmeden, hissedilmeden yerine getirilen ibadetler-
den ibaret gören bir din anlayışı da bu tabloyu
ağırlaştırıyor” saptamalarında bulundu. Bu nok-
tada, din görevlilerinin çok önemli bir görev üstlen-
diğine inandığının altını çizen İmamoğlu, “Çünkü
din görevlileri, büyüklerimizin ifadesiyle, ‘Hademe-
i hayrat’tırlar. Yani hayır için hizmet edenlerdir, ha-
yatlarını hayır yoluna adamışlardır. Din hizmetinde
olmak çok büyük bir sorumluluktur ve en yüksek
seviyede hassasiyet gerektirir. Çünkü din görevlileri
dini konuşarak, anlatarak değil, bizzat yaşayarak
öğretirler. Ülkemizin ve İslam aleminin bütün din
görevlilerinin, vazifelerini en ideal şekliyle yerine ge-
tirecek şartlara kavuşmalarını diliyorum.  Bu yolda
sarf ettiğiniz gayret için sizleri tebrik ediyorum.
Görevinizi en doğru şekliyle yapma hassasiyetiniz
için teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.

MURAT PALAVAR
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İ stanbul mu?  Şöyle anlatayım….
Ben inanmıyorum. Ne İstanbul’u parlarken gö-
receğim ne de sorunsuz bir şehir şeklinde. Her

şey doğru düzgün olsa yaşanmaz ki bu hayat burada.
Düşünün, ne şarkılar eşlik eder dertli rakı sofrasına.
Ne gözyaşlarınıza ortak olurlar. Boğaza bakmadan
nasıl yaşanır. Yazılara nasıl ilham alınır? Yaşam bo-
yunca hepimizin problemlerin çözümleri büyütür.
Herkesin hayal kurmaya hakkı vardır ya hani, işte
ben bu hakkınızı bu yazı boyunca elinizden alacağım.
İstanbul sorunu ne benim yazdıklarımla çözülür nede
benim anlattıklarımla. Ama unutmamanız için, hep
hatırlamanız için yazıyorum.

 İstanbul mu? Şöyle anlatayım… Gelişmemiş bir
metropol İstanbul. Yüzlerce yıllık medeniyetin, mede-
niyetlerin başkenti. Ama hiç kimse görevini yerine ge-
tiremedi bugüne kadar. İstanbul Asya ile Avrupa
arasında 3 bacaklı bir köprü kaldı. Asfaltı çarpık,
çizgileri silik bir yol oldu durdu İstanbul. Bundan beş
yıl sonra da on yıl sonra da İstanbul yine aynı İstan-
bul olacak gene “asfaltı” hala bozuk ama “çizgileri”
boyanmış bir metropol olarak… seçimlerde “beyaza”
boyanan, gün geçtikçe “grileşen” İstanbul’umuz.
Malzeme yapılacak siyasilerin elinde umutsuzların
yalan umudu, taşı yaprağı “sarıya özenle boyanmış”
İstanbul. Milyon dolarlıklarla, milyon liralıkların
komşu olduğu yegâne mekân İstanbul. Güneşin ça-
murla kapatılacağına inanılan. Haksızların haklı ol-
duğu canım İstanbul um. Sakatların
“yaşayamamaya” mahkûm edildiği tek dünya kenti
İstanbul. Her sokağında ayrı bir medeniyet kokladı-
ğın, her görüntüsünden ayrı zevk aldığın, gündüzleri
yaşatan, akşamları hüzünlendiren, boğazında kendi
kaybettiğin tek kent İstanbul. Çiçeklerin, ağaçların
şehri içinde olmaması gerektiğine inanılan bir metro-
pol İstanbul. 

Sana sesleniyorum; ey tarihin eskitemediği İstan-
bul artık uykudan uyanma, silkinme zamanı gelmiştir,
at üstünde birikmiş kirleri, seni kullanmak isteyenlere
ve yıllarca meydanı boş bulup sırtından geçinenlere
izin verme, işte bu şehir Türkiye’nin kalbidir, her ne
kadar beyni Ankara’da olsa da kalp “temiz” kan
pompalamazsa beyin ne yapsın ey İstanbullu.? 

Büyük insan; yaptığı şeylerin arkasında bas bas ba-
ğıran değil, komplekslerini yenmiş başarısı için bağı-
ranları izleyen insandır.

İstanbul’un kurtuluşu
farklı bir bakışla...
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MAHMUT HOCA DİYOR Kİ

Mahmut OYMAN

mahmutoyman@dolmabahceokullari.com.tr

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, ‘1-7 Ekim Camiler ve Din
Görevlileri Haftası’ kapsamında, İstanbul’da görev yapan 
700 din görevlisiyle bir araya geldi. “Kibirle dolan benlikler
yalnız etraflarına ve kendilerine değil, temsil ettikleri inanç
ve değerlere de zarar verirler” diyen İmamoğlu, “Bütün din
ve inançlarda, din üzerinden menfaat elde etme hevesine
kapılanlar olabiliyor. Din istismarcılığı, maalesef 
dünya barışının önünde önemli bir engel 
oluşturuyor” ifadelerini kullandı

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Mahir Polat da etkinlikte yaptığı konuşmasında,
camilere yönelik yaptıkları çalışmaları detaylarıyla anlattı. Bu çalışmaların
devam edeceğini vurgulayan Polat, “Din görevlilerinin bir kentin yaşamında, bir
ülkenin yaşantısında çok büyük bir toplumsal bağlayıcı olduğunu unutmamak
gerekir” dedi. İmamoğlu’nun talimatıyla kurdukları “Dinler Masası”nın camiler
ve cemaatlerinin ihtiyaçlarının belirlenmesi ve gerekli yanıtların verilmesi nok-
tasında önemine dikkat çeken Polat, “Camiler ve din adamlarına yönelik hizmet
çalışmaları artarak devam edecektir” şeklinde konuştu. İmamoğlu, konuşmala-
rın ardından katılımcıları masalarında ziyaret etti. 

DIN ISTISMARCILIGI
BARISA ENGEL 
OLUR!

Din görevlileri bağlayıcıdır

Hayvanlara özel zabıta 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, Hayvanları Koruma Günü'nde yaptığı konuşmada,
“Sadece hayvan hakları ve hayvanlar ile ilgili çalışmalar yapacak zabıtamız olacak” dedi

ESENYURT Belediyesi, 4
Ekim Hayvanları Koruma
Günü kapsamında can dost-

larımızın yaşam hakları konusunda far-
kındalık etkinliği düzenledi. Veteriner
İşleri Müdürlüğü Modern Hayvan Ba-
kımevi ve Rehabilitasyon Merkezi'nde
gerçekleştirilen etkinliğe, Esenyurt Bele-
diye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt,
Belediye Başkan Yardımcısı Halis Şim-
şek, belediye birim müdürleri ve yüz-
lerce Esenyurtlu çocuk katıldı. 

Zabıta birimini oluşturduk

Yeryüzünde bütün canlıların yaşama
hakkı olduğunu ve insanların önemli
görevlerinden bir tanesinin de hayvan
haklarını korumak olduğunu vurgula-
yan Başkan Bozkurt, bu anlamlı günde
can dostlarımızın haklarını korumak ve
onları yaşatmak için farkındalık yaratan
önemli bir hizmetin açılışını yaptı. Baş-
kan Bozkurt, “Bu dünya sadece insan-
lara ait bir yer değil. Sadece insanların
yaşadığı durumda da bu dengede kal-
ması mümkün değil. Dünya üzerindeki
bütün canlıların yaşama hakkı var. Bu
güzellik de ancak öyle ortaya çıkıyor,
dolayısıyla hayvan haklarını korumak,
o dengeyi sağlamak da biz insanların
önemli görevlerinden bir tanesi. Bele-
diye olarak tabi bunu ancak bunu icra
edebiliriz. Biz de arkadaşlarımızla bera-
ber göreve geldiğimizden beri hayvan-
ların yaşamış olduğu beslenme,
barınma ve şiddet sorunlarına dair bir-
çok çalışma yapıldı. Hayvanların sahip-
lendirilmesi için ve diğer sağlık
sorunlarının giderilmesi için çalışmalar
yapıldı. Bunun daha yerinden incelen-
mesi ve daha nitelikli hale getirilmesi
için de arkadaşlarımız bir zabıta birimi
oluşturdu. Bu, sadece hayvan hakları ve
hayvanlar ile ilgili çalışma yapacak bir
zabıta olacak. Hukuk çerçevesinde hak-
larının korunması sağlanacak. Onların
daha sağlıklı, huzurlu olması için ça-
lışma yürütecekler” dedi. 
ZEHRA ÇELİK

Kartal sanatseverleri
beklİyor
Kartal Belediyesi fuaye alanı, fotoğraf
sanatçısı Barış Kerim Cesur’un ‘insan’ temalı
sergisi “Yansımalar”a ev sahipliği yapıyor

KÜLTÜR ve Sosyal İşler Müdürlüğü’nün
kültür sanat etkinlikleri kapsamında açılı-
şını gerçekleştirdiği sergide, Türkiye Fo-

toğrafçılar ve Gezi Kulübü Başkanlığı görevinin yanı
sıra, fotoğrafçılık, kameramanlık, oyunculuk ve bel-
gesel alanında çalışmalar yaparak etkinlikler düzen-
leyen sanatçının, üç yıllık birikimin ürünleri olan
fotoğraflar, meraklıları ile buluşuyor. Fotoğrafladığı
insanların; beden dillerini, psikolojilerini yansıtarak
2017 yılında başlattığı “Yansımalar” adlı sergiyi,
Kartal Belediyesi’nin ev sahipliği yaptığı etkinlik ile
2021 yılında sonlandırmış olacağını söyleyen sokak
fotoğrafları sanatçısı Cesur, “Fotoğraflar İstanbul
başta olmak üzere Anadolu’nun çeşitli yerlerinde
çekildi. Tamamı siyah beyaz fotoğraflardan oluşu-
yor. Yaşamı; hem zorluğu hem de kolay olduğu
denklemi üzerinden inşa ederken, hayatın insanlar-
dan neleri getirip neleri götürdüğünü ve bu psikolo-
jik durumun yüzümüzde nasıl izler bıraktığını
bazılarımızda görebiliyoruz. İşte ben bu izlerin fo-
toğraflarını çekmeye çalıştım.” Diyerek Kartal Bele-
diye Başkanı Gökhan Yüksel’e ve Kartal Belediyesi
ailesine destekleri için teşekkür etti. Serginin so-
nunda sanatçıya Kartal Belediyesi Başkan Yardım-
cısı Cengiz Türkmen tarafından Kartal heykelciği
takdim edildi. Meraklıları, sergiyi 18 Ekim 2021 tari-
hine kadar Kartal Belediyesi fuaye alanında ziyaret
edebilecek.

Çekmeköy’den okullara destek
ÇEKMEKÖY Belediyesi yeni eği-
tim öğretim dönemi öncesinde
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü ile

koordineli şeklide gerçekleştirdiği çalışma-
larla okulların birçok ihtiyacını karşılamış,
bakım ve onarımlarını ger-
çekleştirmişti. Eğitim öğre-
tim döneminde de devam
eden çalışmalarla ilçedeki
devlet okullarına temizlik
malzemesi desteğinde bu-
lunuldu. Okullara teslim
edilen temizlik malzemesi
yardım kitlerinin içinde;
Sıvı El Sabunu , Çamaşır
Suyu , Oto Yıkama Fırçası,
Çöp Torbası Büyük Boy,

Çek Çek Sil,  Mikrofiber Temizlik Bezi, As-
kılı Wc Koku Giderici, Sıvı  Ovma Maddesi ,
Arap Sabunu, Yüzey Temizlik Maddesi ,
Fotoselli Kağıt Havlu , Jumbo  Mini Tuvalet
Kağıdı  ve Faraş Fırça Takımı yer alıyor.

Şehit Öğretmen İzzet Yüksel Ortaokulu’nda
malzeme teslim törenine katılan Çekmeköy
Belediye Başkanı Ahmet Poyraz,” 2021-
2022  Eğitim öğretim döneminde de okulla-
rımızın temizlik malzemesi ihtiyacını

belediye olarak
karşılıyoruz. Gele-
ceğimizin teminatı
gençlerimiz ve ço-
cuklarımızın daha
hijyenik ve daha
kaliteli ortamlarda
eğitimlerini sür-
dürmeleri için var
gücümüzle çalış-
malarımıza devam
edeceğiz, ” dedi.

İBB Başkanı
Ekrem 

İmamoğlu

MAGAZiNMATiK
Funda Erkoç’la

fundaerkoc@gmail.com

Dr.Ömer Cenker Ilıcalı’nın başka-
nı olduğu Çocuk Eğitim Derne-
ği’nde eğitim alan 0-6 yaş ara-
sındaki işitme engelli çocukların 
gelişimlerini desteklemek ama-
cıyla müzik şölenin yaşandığı 
muhteşem bir konser düzenlendi
Bu anlamlı konsere misafir sa-
natçı olarak katılan Burak Kut’un 
müthiş performansıyla  iş dünya-
sından Seda İçin Taymez ve Meli-
ke Argiş’de işitme engelli çocuk-
lar için  Jolly Joker Vadi sahnede 
müzikseverlerle buluştu. Gecede 
iş insanları Melike Argiş ve Seda 
İçin Taymez ünlü şarkıcı Burak 
Kut eşliğinde birbirinden güzel 
şarkılarla unutulmaz bir geceye 
imza attı. İşitme engelli çocukla-
rın hayatlarına eşit bir başlangıç 
yapabilmeleri, toplumsal hayata 
daha kolay uyum sağlamaları ve 
daha sağlıklı bir gelişim süre-
ci geçirmeleri adına büyük bir 
umut kaynağı olan geceden top-
lanan gelirle, 100 işitme engelli 
çocuğun ve ailelerinin bir yıl 
boyunca ihtiyaç duyduğu özel 
eğitim masrafları karşılanacak

BURAK KUT  
FARK YARATTI

“Alt Kattakiler” GALA YAPTI

Pembe Masa 
bir başka!

GEÇTIĞIMIZ hafta, Mahal Ga-
lata Sahnesi’nde gerçekleşen Alt 
Kattakiler oyununun galasında 
tiyatroseverler bir araya geldi
Alegorik bir “Burjuva Distop-
yası” olarak tanımlanan ve kara 
komedi unsurları taşıyan oyun, 
izleyicilerden büyük ilgi gördü. 
Toplumsal statüler ve sınıf fark-
lılıklarını ironik bir bakış açısıyla 
ele alan Alt Kattakiler, seyircileri 
güldürürken düşündürmeyi de 
başardı. 2022 Suat Taşer Kısa 
Oyun Yarışması’nda “Sahnelen-

meye Değer Oyun Ödülü” kaza-
nan yapım, Mahal Galata Sahne-
si’nde seyirciyle buluştu. Oyunun 
yönetmenliğini ve ışık tasarımını 
Aytuğ Civan üstlenirken, sahneyi 
paylaşan oyuncu kadrosu Fulya 
Aksular, Sinem Yener Ekşioğlu, 
Abbas Tekin, Gözde Yıldız ve 
Aytuğ Civan’dan oluşmaktadır. 
Dinamik oyunculuk performans-
ları ve etkileyici sahne tasarımıy-
la dikkat çeken Alt Kattakiler, 
sezon boyunca tiyatroseverlerle 
buluşmaya devam edecek.

TELEVIZYON mu? TYT Türk 
Yeter! Sloganı ile kanalın Yöne-
tim Kurulu Başkanı ve 3 Dönem 
MHP İstanbul Milletvekilliği 
yapan Arzu Erdem’in “Türki-
ye’nin Yeni Televizyonu olarak, 
2025 Aile Yılı’na uygun içerikler 
üreteceğiz. Aile değerlerini ön 
planda tutan, birlik ve beraber-
liği pekiştiren programlarla her 
yaştan izleyiciye hitap edeceğiz. 
Eğitici, eğlenceli, kültürel ve 
sosyal içeriklerle dolu bir yayın 

akışı sunarak güvenli ve samimi 
bir televizyon deneyimi yaşatma-
yı hedefliyoruz” sözleri ile yola 
çıkan TYTTürk  kanalı bünyesine 
kattığı bir çok ünlü ekran yüzü ile 
şimdiden konuşulmaya başlandı 
bile. Seda Sayan, Derya Baykal, 
Cengiz Semercioğlu, Aydan 
Şener, Emre Buga gibi isimleri 
kadrosuna katan TYT Türk’ün 
farklı bir televizyonculuk anlayışı 
ile çıktığı yolda medyada bambaş-
ka bir renk olacağını düşünüyoru.

HENÜZ filmin senaryosunun 
detayları tam olarak açıklanmış 
değil, ancak şimdiden Bülent 
Ersoy’un hayatını kimin canlandı-
racağı büyük merak konusu olmuş 
durumda. Bu rol, Türk sinema 
ve televizyon tarihine geçecek 
bir performans sergileme fırsatı 
sunuyor. Ancak asıl soru şu: Bu 
cesareti kim gösterecek?

Kim cesaret 
gösterecek?

Türk müziğinin yaşayan efsa-
nelerinden Bülent Ersoy’un 
hayatı film oluyor. Sanatı, 

özel hayatı, mücadelesi ve büyük 
başarılarıyla adından söz ettiren 
Diva’nın hayatını ekrana taşımak 
büyük bir sorumluluk. Ancak şu 
sıralar en çok merak edilen soru 
şu: Bülent Ersoy’u kim oynaya-
cak?
Bülent Ersoy, sadece güçlü sesiy-
le değil, karakteri, sahne duruşu 
ve hayatı boyunca verdiği müca-
deleyle de bambaşka bir figür. 
Onu canlandıracak oyuncunun 
sadece fiziksel benzerliği değil, 
onun enerjisini, duygularını ve 

sahne karizmasını da yansıtma-
sı gerekiyor. Öyle ki, sanatçıyı 
sadece taklit etmek değil, onun 
ruhunu anlayıp ekrana taşımak 
oldukça zorlu bir iş olacak. Bu 
denli güçlü bir karakteri oyna-
mak için ön plana çıkan birkaç 
isim var. Sosyal medyada bazı 
kullanıcılar Gonca Vuslateri 
gibi yetenekli oyuncuların rolün 
altından kalkabileceğini düşünü-
yor. Diğer yandan, Birce Akalay 
gibi sahne duruşu ve karizmasıyla 
dikkat çeken isimler de gündeme 
geliyor. Ancak Bülent Ersoy’un 
hem sesi hem de sahne tavırları 
düşünüldüğünde, belki de tama-

men yeni bir yüz keşfetmek daha 
etkili olabilir.

Geniş bir zaman dilimi
Bülent Ersoy’un hayatı oldukça 

geniş bir zaman dilimini kapsı-
yor. 1970’lerde başladığı sanat 
hayatından, önce Zeki Müren’in 
veliahtı olarak anılması, sonra ise 
zorlu bir süreçten geçerek Türk 
Sanat Müziğinin en önemli ismi 
haline gelmesi, belki de belgesel 
niteliğindeki filmin en dikkat çe-
ken bölümlerinden olacak. Tabii 
ki, sahne hayatı kadar özel hayatı 
ve geçirdiği hukuki süreçler de 
filmin önemli başlıkları arasında 

yer alıyor.

Büyük bir miras
Bülent Ersoy’u canlandırmak 

yalnızca bir rol oynamak değil, 
büyük bir mirası taşıma sorumlu-
luğunu da beraberinde getiriyor. 
Bunu başarabilmek için oyuncu-
nun sadece teknik olarak değil, 
duygusal derinlik olarak da hazır 
olması gerekiyor. Duygusal iniş 
çıkışları, sahnedeki özgüveni, 
konuşma tarzı ve güçlü duruşu 
düşünüldüğünde, rolü üstlenecek 
kişinin ciddi bir hazırlık sürecin-
den geçmesi şart.

DIVA’YI OYNAMAK  
HIC KOLAY DEGIL!

Yağmur ile  
Kapadokya günleri!
KANAL 7 ekranında “Kan 
Çiçekleri” dizisi ile oyunculuğa 
adım atan ve üç sezon boyunca 
başarısını katlayarak sürdüren 
genç oyuncu Yağmur Yüksel’in 
yeni projesi merakla bekleni-
yordu. Kan Çiçekleri dizisinin 
sezon finali yapmasından sonra 
bir çok proje görüşmesi yapan 
Yüksel’in Limon yapım imzalı 
“Kızgın Topraklar” dizisi ile 
anlaştığı ortaya çıkmıştı. Kad-
rosunda  İlayda Mine Çopur, Ni-

zam Namidar ,Atilla Olgaç, Ber-
rin Arısoy , İncinur Başdemir 
ve Ahmet Varlı gibi isimlerin 
olduğu “Kızgın Topraklar” di-
zisinde Yağmur Yüksel “Eylül” 
karakterine hayat verecek ve 
dizinin çekimleri Kapadokya’da 
gerçekleşecek!  Kan Çiçekleri 
dizisi ile üç sezon sonunda hatırı 
sayılır bir hayran kitlesine ka-
vuşan Yüksel’in yeni dizisindeki 
performansını şimdiden merak 
etmekteyim!

TYT Türk çok iddialı

Uykusuz  
gecelere 

hazır olun!
OKAN Bayülgen ile uykusuz geceler 

geçireceğiz. Ünlü şovmen uzun yıllar-

dır farklı sohbet programları ile izleyi-

cinin ilgisini çekmeyi başarıyor. Bayül-

gen ‘Muhabbet Kralı’ adlı programla 

Habertürk TV’de her Cumartesi gecesi 

siyasetten sanata, bilimden popüler 

kültüre kadar geniş bir konu yelpaze-

si işlenecek. Güçlü konuklar, dikkat 

çekici tartışmalar ve bol kahkahalı bir 

sohbet programı artık hafta sonlarımızı 

vazgeçilmezi olacak!

F ILM, birbirine deli gibi âşık Zarife (Bahar 
Şahin) ve Metin’in (Mekin Sezer) başlık 
parası yüzünden kavuşamamasını ve bu 

düzeni sorgulamalarını eğlenceli bir dille an-
latıyor. Mardin Midyat’ta çekilen yapım, gele-
neklere karşı verilen bir aşk mücadelesini hem 

trajik hem komik yönleriyle gözler önüne seriyor. 
Filmin kadrosu da en az hikâyesi kadar güçlü: 
Selahattin Taşdöğen, Gürsu Gür, Aslı Samat, 
Han Ergin, Gizem Aydın, Hande Dilan Yalçın, 
Nilüfer Kılıçarslan, Berat Hekim ve Birhan Tut 
filmde izleyiciyi kahkahaya boğacak karakterlere 

hayat veriyor. Senaryosunu Seçil Çömlekçi’nin 
kaleme aldığı filmin yönetmenliğini Hasan Doğan 
üstleniyor. Yapımcılığını ise Juli Yapım gerçek-
leştiriyor. Gelenek ve göreneklerin gölgesinde 
sıkışan bir aşkı mizahi bir bakışla perdeye taşıyan 
“Gelenek Görenek”, yaz sezonuna renk katacak.

BU FILM KAÇMAZBU FILM KAÇMAZ

Bu şarkı sadece bir iş birliği değil, farklı müzik tarzları-
nın uyum içinde nasıl birleşebileceğinin canlı bir kanıtı. 
Ne Demet Akalın bu şarkıyı tek başına bu kadar etkili 
hale getirebilirdi, ne de Sefo... Ancak birlikte ortaya koy-
dukları enerji, müzikal anlamda gerçek bir sinerji yarattı. 
#YerindeDur, ritmiyle yerinde duramayanlara hitap 
ederken, dinamik yapısıyla sahnelerde ve sosyal med-
yada hızla yankı buldu. Parçanın prodüksiyon kalitesi, 
aranjesi ve görsel dünyası da dikkat çekici. Demet Aka-
lın tek başına söyleseydi bu kadar yankı uyandırmazdı. 
Sefo da tek başına söyleseydi bu kadar etki yaratamazdı. 
Ama birlikte? Tam anlamıyla patladılar! #YerindeDur, 
pop ve rap’in kusursuz birleşimiyle, doğru zamanda 
doğru iş birliğinin mükemmel örneği oldu. Şarkı sadece 
müziğe değil, enerjisiyle yaza da yön veriyor!

Barış ve Gülüm Baktaş çiftinin bebek heyecanı 
büyüyor. Anne karnındaki bebek gittikçe belli ol-
maya başladı. Barış Baktaş ve eşi Gülüm Baktaş, 
ilk bebeklerini kucaklamak için gün sayıyor. Ünlü 
çiftin katıldığı bir davette, Gülüm Baktaş’ın belir-
ginleşen karnı objektiflere yansıdı. Minik misafir, 
henüz dünyaya gelmeden dikkatleri üzerine çekti. 
Çiftin mutluluğu her halinden okunuyordu. Gülüm 
Baktaş eşi Barış Baktaş ile katıldıkları bir etkinlikte 
çekilen fotoğraflarını sosyal medyada “90’lar filt-
resi + takım elbise + gün batımı + karnımda gizli 
üçüncü kişi” notu ile paylaştı

2024’ün ilk gününde ekran macerasına başlayan 
“Rüzgârlı Tepe”, kısa sürede sadık bir izleyici kitle-
sine ulaştı. Ancak 6 ay önce duyurulan final tarihi, 
izleyicinin heyecanını gölgeledi. Final kararının bu 
kadar erken açıklanması, dizinin reytinglerine de 
yansıdı ve izleyici desteği zamanla azaldı. Cemre 
Arda ve Gökberk Yıldırım, sadece bir dizi çifti 
değil, izleyicinin gönlünde yer etmiş özel bir ikili 
oldular. Oyunculuk performanslarıyla çok konuşu-
lan ikili, sosyal medyada aylar boyunca gündemde 
kalmayı başardı. “Rüzgârlı Tepe”, yalnızca ekran-
larda değil, izleyicinin duygularında da iz bıraktı. 
Final sahnesiyle gözleri dolduran yapım, bir dö-
nemin daha sonunu simgeledi. İzleyici onları çok 
sevdi, birlikte çok yakıştırdı. Şimdi tek temennimiz, 
bu iki ismi yeni, güçlü projelerde yeniden izlemek.

İngiltere’deki Hai-
leybury Koleji’nden 
mezun olan Erol She-
ehan, lise diploma-
sını alırken en büyük 
destekçisi dedesi Erol 
Evgin’di. Yıllardır 
milyonların kalbine 
dokunan şarkılarıy-
la tanıdığımız Erol 
Evgin, bu kez kendi 
ailesinin gurur dolu 
bir anına tanıklık etti. 
Torunu Erol Shee-
han’ın mezuniyet tö-
reninde yanında olan 
sanatçı, tören sonrası 
birlikte çekildikleri bir 
kareyi sosyal medya 
hesabından paylaşarak şu notu düştü: “Beni 
yıllar öncesine götürdü... Yıllar çok çabuk 

geçiyor. Zaman akıp 
gidiyor.” Paylaşılan 
o tek kare, sosyal 
medyada kısa sürede 
büyük beğeni topladı. 
Takipçileri, hem Erol 
Evgin’in duygusal 
mesajına hem de iki 
kuşağın buluşmasına 
yoğun ilgi gösterdi. 
Sanatçılar genelde 
alkışlarla hatırlanır. 
Ama asıl iz bırakan-
lar, hayatın her sah-
nesinde duruşlarıyla 
hafızalara kazınan-
lardır. Erol Evgin’in 
torununa duyduğu 
gurur, sadece bir aile 

hatırası değil, aynı zamanda içtenliğin ve aile 
bağlarının en güzel temsili oldu.

Genç oyuncu Bilal 
Yiğit Koçak, yeni se-
zonda ekranlara dam-
ga vurması beklenen 
“Bereketli Topraklar” 
dizisi öncesi önemli bir 
görevi yerine getirme 
heyecanını yaşıyor. Ko-
çak, askerlik görevi için 
12 Temmuz’da Bur-
dur’daki birliğine tes-
lim oldu. Yeni dizisinin 
çekimlerinin eylül ayın-
da başlamasını fırsat 
bilen Bilal Yiğit Koçak bu süreçte planlı bir 
zamanlama ile önce vatani görevini yerine 
getirecek. Koçak, dizide Engin Akyürek ve 
Sarp Akkaya’nın hayat vereceği Ömer ve 

Ferit karakterlerinin 
kardeşi Salih rolüyle 
izleyici karşısına çıka-
cak. Üç erkek kardeşin 
geçmişle hesaplaşma-
larını, aile bağlarını 
ve toprakla kurdukları 
ilişkiyi anlatacak olan 
yapım, yeni sezonun 
iddialı projeleri arasın-
da gösteriliyor. Askerlik 
görevine dair sosyal 
medyada da samimi bir 
açıklama yapan Koçak, 

Burdur’da görevini tamamladıktan sonra 
sete hızlı bir dönüş yapacağının sinyallerini 
verdi. Hayranları ise hem oyunculuğunu 
hem de sorumluluk bilincini alkışlıyor.

Rüzgarlı Tepe Rüzgarlı Tepe 



Avcılar’da iki mahallede çıkan kavgalar cep telefonu kamerası ile kaydedildi. Ispartakule’de otomobilden inerek kavga 
eden iki kişinin yanındaki kadın kavgayı ayıramayınca yoldan geçen motosikletlileri durdurarak yardım istedi

Yoldan geçenlerden yardım istedi
İLK olay, Mustafa Kemal 
Paşa Lale Sokak’ta meydana 
geldi. Bilinmeyen nedenle iki 

grup arasındaki kavgaya kadınlar da 
karıştı. Çevredekilerin güçlükle ayırdı-
ğı taraflar birbirlerine tekme ve yum-
rukla saldırırken ihbar üzerine gelen 
polis de tarafları sakinleştirdi. Tahta-

kale Mahallesi Ispartakule’de de gece 
geç saatlerde bir otomobilden inen 
iki kişi kavga etmeye başladı. Hemen 
yakındaki bir site sakini tarafından 
cep telefonu ile kaydedilen görüntüde; 
araçta bulunan kadın da bu kişileri 
ayırmaya çalıştı. Kavgayı ayıramayan 
kadın o sırada motosikletle geçen iki 

kişinin önüne geçerek tanıdığı iki kişi-
yi ayırmalarını istedi. Duran motosik-
letten inen iki kişi tarafları ayırırken, 
bir kişi otomobili yumrukladı. Kavga-
ya tanık olan ve ayırmak için büyük 
çaba harcayan kadın daha sonra yere 
yığıldı. Taraflar daha sonra bölgeden 
ayrıldı. DHA

TIR devrildi: TIR devrildi: 
2 ölü2 ölü Kuzey Marmara 

Otoyolu Sancak-
tepe geçişinde 
şoförünün direksi-
yon hakimiyetini 
kaybettiği ham 
madde yüklü TIR, 
bariyerleri aşarak 
yol kenarına dev-
rildi. TIR’daki 2 kişi 
hayatını kaybetti. 
Cenazeler, aileleri 
tarafından Adli Tıp 
Kurumu’nun alına-
rak memleketlerine 
gönderildi
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA
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Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

İstanbul’un Başakşehir ilçesinde bo-
şanma aşamasında olduğu öğrenilen 
kadın, gece saatlerinde evinde eşi ta-
rafından silahla vurularak öldürüldü

BOŞANMAK 
ISTEDI 
ÖLDÜRÜLDÜ!

Kamyon bariyerlere çarptı

O LAY, 
8 
Tem-

muz 2025 
tarihinde 
İstanbul’un 
Başakşehir 
ilçesi Altınşe-
hir Mahalle-
si’nde mey-
dana geldi. 
İddiaya göre 
43 yaşında-
ki Songül 
Budak, gece 
saatlerinde 
evinde ol-
duğu sırada 
boşanma 
aşamasında 
olduğu eşi 
tarafından si-
lahlı saldırıya 
uğradı. Silah 
seslerini du-
yan komşu-
larının ihbarı 
üzerine olay 
yerine çok sayıda polis ve 
sağlık ekibi sevk edildi. Sağlık 
ekipleri yaptığı kontrolde 
kadının olay yerinde haya-
tını kaybettiğini belirledi. 
Cinayetin ardından şüpheli 
şahsın olay yerinden kaçtığı, 
daha sonra polis ekiplerince 
yakalanarak gözaltına alındığı 
öğrenildi.

Büyük üzüntü yaşandı
Evin yakınına gelen kadının 

aile yakınlarının feryatları cep 
telefonu kamerasıyla kayde-
dildi. Sinir krizi geçiren aile 
bireylerinin yaşadığı büyük 
üzüntü görüntülere yansıdı. 
2 çocuk annesi Songül Bu-
dak’ın çocuklarından birinin 
askerde olduğu öğrenilirken, 
cinayet haberinin ardından 
olay yerine çok sayıda akraba 
ve komşunun geldiği belirtildi. 
Olayla ilgili geniş çaplı soruş-
turması sürüyor. DHA

KAZA saat 20.00 
sıralarında Kuzey 
Marmara Otoyolu 

Sancaktepe geçişi Paşaköy 
mevkisinde meydana geldi. 
Edirne yönünde seyreden 
01 AYD 519 plakalı TIR, 
şoförünün direksiyon haki-
miyetini kaybetmesi üzerine 
bariyerlere çarptıktan sonra, 
yol kenarındaki boş araziye 
devrildi. Kazayı gören diğer 
sürücülerin ihbarı üzerine 
bölgeye jandarma, itfaiye 
ve acil sağlık ekipleri geldi. 
Ekiplerin kontrollerinde 

TIR’da sıkışan Bilal Egüz 
(28) ve Hasan Yüksel’in 
(28) hayatını kaybettiği 
belirlendi. Jandarma ekip-
lerinin olay yeri inceleme 
çalışmalarının ardından, 2 
kişinin cenazesi bulunduk-
ları yerden çıkarılarak Adli 
Tıp Kurumu’nun morguna 
kaldırıldı. Kazayla ilgili 
inceleme başlatıldı. Cenaze-
ler, aileleri tarafından Adli 
Tıp Kurumu’nun alınarak 
memleketlerine gönderildi. 2 
cenazenin de Adana’da def-
nedileceği öğrenildi. DHA

KAZA Hasdal-Okmeydanı Bağ-
lantı Yolu’nda meydana geldi. 
Şoförünün direksiyon hakimiye-

tini kaybettiği TIR, yolun sol tarafındaki 
bariyere çarptı. Kazanın etkisi ile makas 
kıran TIR’ın dorsesi ile bağlantısı koptu. 
Kaza nedeniyle yolda uzun araç kuyruk-
ları oluştu. Hareket kabiliyetini kaybeden 
TIR, vinç ile bulunduğu yerden kaldırıldı. 
Kazayla ilgili inceleme başlatıldı. DHA

YANGIN, Çobançeşme Mahallesi 
Köprülü Sokakta bulunan 4 katlı 
binada saat 11.00 sıralarında çık-

tı. Kentsel dönüşüm kapsamında boşaltılan 
binada söküm işlemi yapıldığı sırada, giriş 
katından dumanlar yükselmeye başladı. 
Dumanlar kısa sürede tüm binayı sardı. 
Binada çalışan birinci katta bulunan 2 işçi 
ve ikinci katta bulunan 1 işçi dumandan 

etkilenmemek için odalardaki camlara 
çıktı. İhbar üzerine olay yerine itfaiye, 
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Olay 
yerine gelen itfaiye ekipleri mahsur kalan 
3 kişiyi merdiven yardımı ile kurtardı. Yan-
gın itfaiye ekiplerinin müdahalesiyle kısa 
sürede söndürüldü. Yangında ölen ya da 
yaralanan olmazken kurtarılan 3 işçi sağlık 
kontrolü için hastaneye götürüldü. DHA

Canlarını zor kurtardılar
Bahçelievler’de kentsel dönüşüm kapsamında boşaltılan binada çıkan 
yangında mahsur kalan 3 işçi itfaiye ekipleri tarafında kurtarıldı. Yangın 
ekiplerin müdahalesiyle söndürülürken sokakta kısa süreli panik yaşandı

AVCILAR’DA 
oturan A.K.’den 
(39), yakınları bir 

süredir haber alamıyordu. 
Birçok yerde A.K.’yi ara-
yan yakınları daha önce 
görüldüğü Denizköşkler 
Mahallesi’nde Dr. Sadık 
Ahmet Caddesi’nin alt ta-
rafındaki otluk alana bak-
tı. Yakınları A.K.’yi bu-
rada cansız halde buldu. 
İhbar üzerine olay yerine Avcılar Em-
niyet Müdürlüğü ekipleri sevk edildi. 
Bölgede yapılan araştırmada herhangi 
bir suç veya suç unsuruna rastlanmadı. 
Daha önce uyuşturucu da kullandığı 

öne sürülen A.K.’nin vücudunda darp 
veya yara izi olmadığını göz önünde 
bulunduran nöbetçi savcının talimatı 
ile ceset otopsi yapılmak üzere Adli Tıp 
Kurumu’na kaldırıldı. Soruşturmaya 
devam ediliyor. DHA

Esrarengiz ölüm

OLAY, 6 Temmuz’da 
gece saatlerinde Yeni 
Mahalle’de meydana 

geldi. İddialara göre arkadaşı, 
Yusuf Demirci’den motosikletini 
tamir etmesini istedi. Demirci ise 
motosikleti tamir edemeyeceğini 
söyledi. İkili arasında telefonda 
sözlü tartışma başladı. Arkadaşı 
Yusuf Demirci’yi Küçükçekme-
ce’de bir sokağa çağırdı. Sokağa 
gelen Demirci, arkadaşı ve ya-
nındaki iki kişinin döner bıçaklı 
saldırısına uğradı. Vücudunun 
çeşitli yerlerinden yaralanan 
Demirci yere yığılırken 3 kişi olay 
yerinden kaçtı. Çevredekilerin 
ihbarı üzerine olay yerine polis ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. Sağlık 
ekipleri ağır yaralanan Demirci’yi 
ambulans ile hastaneye götürdü. 
Şüpheliler bir süre sonra yaka-
lanırken, yoğun bakımda 2 gün 
kalan Demirci dün yaşam mü-
cadelesini kaybetti. Saldırı anları 
güvenlik kamerasına yansıdı. 
Görüntülerde sokakta bekleyen 
şüphelilerin Demirci’yi darbet-
tiği ve yere düştükten sonra bir 
kişinin döner bıçağı ile saldırdığı 
görülüyor. DHA

Dehşet gün 
yüzüne çıktı

Ağaç devrildi
OLAY, Nişantaşı Vali 
Konağı Caddesi’nde saat 
11.00 sıralarında meydana 

geldi. Edinilen bilgiye göre, cadde 
üzerindeki çınar ağacı henüz belirle-
nemeyen bir nedenle park halindeki 
araçların üzerine devrildi. Olayda 
ölen ya da yaralanan olmazken 2 
cipte hasar oluştu. İhbar üzerine 
olay yerine itfaiye ve polis ekibi sevk 
edildi. Ağaç, itfaiye ekipleri tara-
fından kesilerek kaldırıldı. Devrilen 
ağaç nedeniyle Vali Konağı Caddesi 
bir süre trafiğe kapatıldı. DHA

Başakşehir’de kaza: 3 yaralı
Başakşehir’de 10 aracın karıştığı kazada 1’i hamile 3 kişi yaralandı. Yaralılar ambulanslar ile has-
tanelere götürülürken kazaya karışan araçlarda hasar oluştu. Aynı caddede daha öncede zincirleme 
trafik kazası meydana geldiği öğrenildi. Kaza, başka bir otomobilin araç içi kamerasına yansıdı 

KAZA, Şahintepe Mahallesi Şehit Polis 
Fethi Sekin Caddesinde saat 08.00 sı-
ralarında meydana geldi. Yaşar Furkan 

Demirhan idaresindeki 59 ALE 072 Plakalı kam-
yonet şoförünün kontrolünden çıkarak yokuştan 
kaymaya başladı. Cadde üzerinde trafik ışıkların-
da bekleyen 5 araca çarpan kamyonet daha sonra 
karşı yönde kırmızı ışıkta bekleyen 4 araca daha 
çarpıp devrildi. Kazayı görenler durumu hemen 
sağlık, polis ve itfaiye ekiplerine bildirdi. Kamyo-
netin içerisinde mahsur kalan şoförü olay yerine 
gelen itfaiye ekipleri kurtardı. Kazada yaralanan 
1’i hamile 3 kişi ambulanslar ile hastanelere gö-
türülürken 10 araçta hasar oluştu. Polis ekipleri 
de caddenin tek yönünü trafiğe kapatırken kazaya 

karışan araçlar çekiciler ile bulunduğu yerden 
kaldırıldı. Aynı caddede daha öncede zincirleme 
trafik kazası meydana geldiği öğrenildi.

Kaza anı kamerada 
10 aracın karıştığı kaza anı bir otomobilin araç 
içi kamerasına yansıdı. Görüntülerde hızla gelen 
kamyonetin, kırmızı ışıkta bekleyen araçlara çarpa-
rak karşı şeride geçerek devrildiği anlar yer alıyor.

Vura vura geldi 
Kazaya karışan İsa Küçükkale’’ Ağır bir kazaydı, 
kamyonet yan yattı. Yukarıdan vura vura geldi. 
Önüne şu aracı sürükleyerek geldi. Hepimize 
çarptı. Kamyonet sürücüsü yaralıydı. Ortalama 9 
araçta hasar var” diye konuştu. DHA
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G alata Deresi'ne atılan çöpler, kötü
koku ve sivrisineklerin bölgede
artmasına neden oldu. Dere çev-

resinde oturanlar, oluşan kirlilikle birlikte
ortaya çıkan kötü koku ve sivrisineklerden
şikayetlerini dile getirdi. Çevrede yaşayan-
lar, derenin temizlenmesi ve önlem alın-
ması için çağrıda bulundu.

Yardım bekliyoruz

Kötü kokudan rahatsız olduğunu belirten
iş yeri sahibi Cahit Kincüce, "50 senedir
burada oturuyoruz. Kokudan duramıyo-
ruz. Akşam kapıyı, pencerelerimizi kapatı-
yoruz. Sivrisinek dolu. Ayağımı gece
sivrisinekler ısırdı. Hep yara oldu, yatamı-
yoruz. Çoluk çocuğumuz hasta. Her gün
hastaneye gidiyoruz. Bir çare bulunsun.
Birkaç sefer belediyeye gittik. Belediye bir
daha gelmedi. Kaç tane imza topladık,
cevap gelmedi. İSKİ' ye gittik, o da öyle.
Cevap yok. Pisliğin içindeyiz, yardım bek-
liyoruz" dedi.

İnsan utanıyor

Mahalle sakini Hayder Edizer, "İstan-
bul'un göbeğinde bu manzara, insan uta-
nıyor. Büyükşehir belediyesine dilekçe
yazdık, imza verdik. İlçe belediyelere top-
ladık imza verdik. Hiçbirinde ses yok. İlçe

belediyesi, büyükşehir belediyesine atıyor.
Büyükşehir ilçe belediyelerine atıyor. İstan-
bul'un merkezi burası. Utansınlar, ben onu
diyorum başka bir şey de diyemiyorum.
Akşamları insan çıkamıyor, balkonda otu-
ramıyor. Çoluk çocuk balkonun kapısını
kapatıp oturu-
yorlar. Sinekten
hep hastalık bu-
laşıyor, insanla-
rın vücudunda
yara çıkıyor. Ço-
cukların vücu-
dunda yara
çıkıyor. Şimdi
burada oturu-
yordum. Ko-
kuyu duyuyorsunuz, görüyorsunuz. Yani
söylemeye gerek yok. Taksim, Beyoğlu,
Kadıköy olsaydı, bu manzarayı böyle bı-
rakmazlardı. Ben 50 senedir burada ika-
met ediyorum. 50 senedir bu böyle. Bu
manzarayı böyle izliyoruz" ifadelerini 
kullandı.

Rahatsız ediyor

Kokunun uzun zamandır devam ettiğini
belirten Cüneyt Göbel, "Biz burada uzun
zamandır esnafız. Çok uzun zamandır
buranın kokusu devam ediyor. Yazın gel-

mesiyle birlikte sivrisinekler de başladı.
Dükkanımıza misafirlerimiz geliyor, yeri
geliyor müşterilerimiz geliyor. Ama bura-
nın kokusundan kaynaklı müşterilerimiz
rahatsız oluyor. Yani buna bir çözüm bu-
lunursa çok seviniriz. Koku çok rahatsız
ediyor. Özellikle aşağı kısımda değil, yani
üst katta oturuyoruz. Ve yukarıya aşağıda
bulunanın yaklaşık bir 3-4 katı fazla koku
geliyor. Evin içinde de koku çok fazla. Yani

bunların çözümünün bulunması gereki-
yor. Buranın çöpü de temizlenmiyor. Artık
çöpüyle ilgili birkaç defa bildirim yaptık.
Ama bunun geri dönüşü de yapılmadı.
Kendi çabalarımızla birkaç defa temizlik
yaptık. Dükkanlar olarak burada birleşik-
tik. Kenarları temizledik. Ama yine eski
haline geri geldi çok kısa sürede. Durum
bu şekilde" diye konuştu. İBB'den konu ile
ilgili bir açıklama yapılmadı.  DHA

Kağıthane'de Galata Deresi'ne atılan çöpler nedeniyle mahalleli gelen kötü koku ve sivrisineklerden rahatsız olduklarını
belirterek tepki gösterdi. Mahallede oturan Hayder Edizer, derenin temizlenmesini isteyerek, “Akşamları insan çıkamıyor,
balkonda oturamıyor. Çoluk çocuk balkonun kapısını kapatıp oturuyor. Çocukların vücudunda yara çıkıyor" dedi

GÜNCEL

Ü nlü model Aysu Baçeoğlu’nun Spo-
tify’daki resmi sanatçı hesabı 1
Temmuz 2025 tarihinde kimliği be-

lirsiz kişilerce ele geçirildi. Saldırganlar, sa-
natçının profiline ağır hakaretler, aşağılayıcı
ifadeler ve kişiliğini hedef alan çirkin içerikler
yerleştirdi. Hesabını geri alma süreci henüz
devam ederken sosyal medya üzerinden sert

bir açıklama yapan Aysu Baçeoğlu, yaşa-
nanları şu ifadelerle dile getirdi “Toplasan

en az 10 milyon tıklanınca birilerinin belli
ki uykusu kaçmış. İblislikte akılları.

Ama ben anka kuşuyum, küllerimden
doğarım. Doğdum da... 7 sene

sonra” dedi.

BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA BACEOĞLU’NA 
gazetecihabibbabar@gmail.com

Habib BABAR
HABİB'İN KAHVESİ

DiJiTAL LiNC

TÜRK Sineması’nın efsane isimlerin-
den Meral Orhonsay, sosyal medya
hesabından sinemaya ilk adım attığı
dönemlerdeki fotoğrafını paylaştı.
Rol aldığı filmlerle bir döneme
damga vuran ünlü sinema oyuncusu
Meral Orhonsay’ın fotoğrafı kısa sü-
rede büyük beğeni aldı. 

SİNEMADA 
İLK YILIM

KALPTEN
YOLDAŞIZ

TÜRK pop müziğinin genç yıldızı 
Melis Fis, dinleyiciyi ilk saniyesinden
itibaren etkisi altına alan yepyeni teklisi
Nazar ile yazın en güçlü şarkılarından
birine imza 
atıyor.’Nazar’,
ritmik yapısı,
geleneksel
dokunuşları
ve güçlü 
vokaliyle 
bu yazın en
çok konuşu-
lan hitlerin-
den biri
olmaya
aday. Söz 
ve müziği
Melis Fis’e ait
olan “Nazar”,
modern pop altya-
pısı ile geleneksel
ezgileri harmanla-
yarak zengin bir
prodüksiyon eş-
liğinde enerjik
ve taze bir at-
mosfer yaratıyor.

NAZAR’I
ÇIKTI

" Unutulmaz şarkıların güçlü yorumcularıyla,
efsane Doksanlar konserleri başlıyor. Sevenleri
tarafından çok özlenen ve sevilen, unutulmayan
90'ların Efsane isimleri Şahsenem ,Zafer Peker,

Hazal ,Taner ve Zeynep, Duygu ajans , Servet
Şan. Tarafından organize edilen,"Efsane 90 lar"

konserlerinde sahne alacaklar.

EFSANE 
DOKSANLAR 
KONSERLERİ 

BAŞLIYOR

ÜNLÜ oyuncu Hafsanur Sancaktu-
tan, InStyle Türkiye’nin temmuz
sayısının kapak kızı oldu. Oyuncu,
sevgilisi Kubilay Aka ile ilgili 
sorulara şu yanıtı verdi 
“Kubilay ile gerçekten çok özel bir
bağ kurduk. Önce dosttuk,
şimdi kalpten
yoldaşız. Bence
bir ilişkinin en
güzel tarafı,
kendin gibi
kalabildiğin
bir yer
olması.
Saygı,
güven,
ortak hayal de
temeli.”

Güzel sunucu Didem Delen, habercaddesi.com’dan
Alper Ergez’e verdiği röportajda magazinden soğudu-
ğunu söyledi. Beyaz Tv’de sunduğu Söylemezsen
Olmaz programından ayrıldığını belirten Delen, ‘
Magazine dışarıdan bakınca her şey çok
kirli ve negatif gelmeye başladı. Ağızla-
rın tadı kaçtı. Bu yüzden yeni projede
bambaşka içerikler, konuklar ve tema-
lar olacak. Hem televizyonda hem pod-
cast platformlarında yayın yapacağım.
Paralel formatta ama farklı açılardan
ele alınan yayınlar olacak. Bu kez
daha farklı bir Didem göreceksiniz.
Daha samimi, daha bilgi içerikli,
daha derin... Ama mizah da olacak
elbette, çünkü onsuz olmaz ’dedi.

MAGAZİNDEN SOĞUDUM Alternatif pop kulvarında yıllar
içinde kendine özgü bir yer edi-
nen Vildan Demir, Genco Arı'nın
desteğiyle bambaşka bir kariye-

rinin sayfasını açmak için kol-
ları sıvadı. Bu kadar güçlü
ama saklı kalmış üstelik 7

dilde ustaca şarkı söyleyen
eğitimli bir sesi müzik

dünyasına kazandırmak
için sabah akşam ça-
lışmaya başladığı dile

getiren Genco Arı ilk
olarak Vildan De-

mir'in  solo kariye-
rine  "Sen De

Duysan" ile devam
etmesini sağladı.

GENCO ARI’NIN YENi KEŞFi

GALATA DERESI
COPLE DOLDU!SORUN

çözülüyor
Esenyurt Akçaburgaz Mahallesi'nde bulunan
Büyük Osmanlı Camii'nde uzun yıllar boyunca
yaşanan su sızıntısı sorunu, çözüme ulaşıyor

BÜYÜK Osmanlı
Camii avlusundan
alt katlara, özellikle

4-6 yaş Kur'an kursları ve diğer
sosyal alanlarda yıllar süren su
sızıntısı, caminin ibadet ve eği-
tim hizmetleri aksatıyordu. Baş-
kan Vekili Can Aksoy, yaptığı
incelemeler sonrasında sorun
tespit etti ve çözüm için hızlı bir
şekilde harekete geçti. Caminin
avlusunda taş iyileştirme ve te-
rapi çalışmaları başlatıldı. Ça-
lışmaların değiştirilmesiyle
birlikte caminin alt katlarındaki
Kuran kursları ve diğer sosyal
alanlar tekrar faaliyete geçecek-
tir. Ayrıca avludaki yenileme sa-
yesinde tüm kapalı alanlar su
sızıntılarından kurtarılacak,
cami daha modern ve işlevsel
bir yapıya kavuşacak. Başkan

Vekili Aksoy, kişilerin en kısa sü-
rede tamamlanacağını ve ka-
dınlara daha güvenli, konforlu
bir ibadet ortamının sunulabile-
ceğini belirtti.

Yerinde inceledik

Çalışmaları yerinde inceleyen
Aksoy, "Büyük Osmanlı Ca-
mii'mizdeki su sızıntılarına karşı
başlattığımız avluda yapılan ça-
lışmalar yerinde incelendi. Yalı-
tım ve taş kaplama işlemleriyle,
alt katlardaki su kırılmasını en-
gelleyecek ve Kuran kursları gibi
önemli hizmetlerde tekrar va-
tandaşlarımızın kullanımını su-
nacağız. Amacımız hem fiziksel
olarak camiyi hem de sosyal
alanları yeniden kullanılabilir
hale getirmek" dedi. HABER
MERKEZİ



B eşiktaş'taki Barbaros Hayrettin Paşa Ca-
mii'nde, her cuma namazı sonrasında vatan-
daşlara limonata ikram ediliyor. Kazanlarda

hazırlanan ve soğutularak dondurulmuş hale getirilen
limonatalar, namaz sonrası camii önündeki çeşmeden
bardaklara doldurularak cemaate dağıtılıyor. Uygu-
lama kapsamında her hafta yaklaşık 2 bin 500 ila 3 bin
bardak limonata ikram edildiği öğrenildi.

40 bin bardak dağıttık

Barbaros Hayrettin paşa Camii Müdürü Nizamettin
Uzun, “Biz geçen sene yaz ayında bu işe başladık.
Bizim camimiz zaten 2023 Mayıs'ın 12'sinde cuma
günü Sayın Cumhurbaşkanımızın katılımıyla açıldı.
Geçen sene biz bu limonata hizmetini vatandaşlarımı-
zın bir nebze de olsa serinlemesi için bu sıcak hava-
larda faydalansın diye hizmete aldık. Geçen sene
yaklaşık 40 bin bardağa yakın biz limonata dağıttık. Bu
senede aynı hizmeti sadece yaz aylarında ve cuma na-
mazına müteakip namazdan hemen sonra vatandaşları
namaz çıkışında buraya yönelip onlara bardakta ikra-
mımızı yapıyoruz. Limonata çeşmemiz bizim hemen
arkamızda gördüğünüz gibi. Burada bizim çelik kaza-
nımız vardır. Dışarıdan biz de limonatayı getiriyoruz.

Tamamen saf ve doğaldır. Dondurulmuş vaziyette geli-
yor. Ve biz burada suyla onu açıp destekliyoruz. Ve bu
şekilde de çeşmemize gönderip küçük bir hidrofor yar-
dımıyla çeşmemize gönderip burada sürahiler yardı-
mıyla masalarımıza dizdiğimiz bardakları doldurup
vatandaşımız hizmetine veriyoruz. Tahmini 2 bin 500-
3 bin bardak biz burada cuma günü limonata dağıtıyo-
ruz" dedi.

İlk defa görüyorum

Her cuma namaz sonrası limonata içerek serinlediğini
belirten Hüseyin Kaya, "Beşiktaş'ta bulunan Levent
Barbaros hayrettin Paşa Camii'nde her cumadan sonra
limonata dağıtıldığını duyduk. Çevremizdeki arkadaş-
larımız buraya her cuma gelip namazını eda edip
namaz çıkışında da çeşmeden limonata dağıttıklarını
söylediler. Burada hizmetlilere vakfımıza ayrıca teşek-
kür ediyorum. Böyle bir uygulama yaptıkları için. Yaz
aylarında vatandaşın cumadan çıktıktan sonra serin bir
nefes almasını sağlıyorlar. İkramda bulunuyorlar. Böyle
bir uygulamayı vakfın yaptığını söylediler. Çok güzel,
şahane bir şey olmuş. İlk defa görüyorum böyle bir şey
olduğunu. 1 buçuk yıldır da devam ediyormuş” ifadele-
rini kullandı.  DHA

12 TEMMUZ 2025 CUMARTESİwww.damgagazetesi.com 5GÜNDEM

KELEPÇEYLE GÖNDERiLDi!
İki kez kanser atlatan ve önceki gün anjiyo yapılan tutuklu Beylikdüzü Belediye
Başkanı Murat Çalık, kelepçe takılarak yeniden Buca Cezaevi'ne gönderildi

İBB soruşturmaları kapsa-
mında tutuklanan, iki kez
kanser atlatan ve ceza-

evinde 3.5 ayda 18 kilo kaybeden,
dün anjiyo yapılan Beylikdüzü Bele-
diye Başkanı murat Çalık için adli tıp
raporu beklenirken elleri kelepçeli şe-

kilde yeniden Buca Cezaevi'ne götü-
rüldü. Çalık'ın doktorları,  kanserin
nüksetme ihtimalinin yüksek, değer-
leriniin sınırda ve durumunun riskli
olduğunu belirtti.
Çalık'ın doktoru cezaevine yeniden
sevkine ilişkin kararın İstanbul Cum-

huriyet Başsavcılığı'na ait olduğu be-
lirtilirken, cezaevi koşullarının kanse-
rinin yeniden nüksetmesine neden
olabileceğini vurguladı. Çalık sağlık
durumu gerekçesiyle tahliyesine iliş-
kin Adli Tıp Kurumu'nun raporu
bekleniyor. 

SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA!
SU YERINE 
LIMONATA! Barbaros Hayrettin Paşa

Camii'nde cuma namazı
sonrasında avludaki çeşmeden

limonata aktı. Camii Müdürü
Nizamettin Uzun,

"Vatandaşlarımızın bir nebze
de olsa serinlemesi için bu

sıcak havalarda faydalansın
diye geçen sene hizmete aldık.

Geçen yıl yaklaşık 40 bin
bardağa yakın limonata

dağıttık" dedi

Ayasofya'ya yürüdüler
AK Parti Genel Merkez Gençlik Kolları, Ayasofya Camii’nin yeniden ibadete açılışının 5’inci yılı dolayısıyla 'Fetih Nesli Ayasofya’ya
Yürüyor' sloganıyla yürüyüş düzenledi. İl Başkanı Abdullah Özdemir, “Beyazıt Camii ve Meydanı, geçmişte ülkemizin demokratik
problemlerinin protesto edildiği alan olarak bilinir. Bugün milletimizin ortak bir değerine sahip çıkmak adına bir aradayız” dedi

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın 10 Temmuz
2020’de imzaladığı Cumhur-

başkanlığı Kararnamesi ile yeniden iba-
dete açılan Ayasofya Camii’nin 5’inci yılı
dolayısıyla AK Parti Gençlik Kolları üye-
leri tarafından yürüyüş düzenlendi. Beya-
zıt Meydanı'ndan başlayan yürüyüşe, çok
sayıda partili ile birlikte AK Parti İstanbul
İl Başkanı Abdullah Özdemir ve AK Parti
Genel Merkez Gençlik Kolları Başkanı
Yusuf İbiş de katıldı. Ayasofya Camii
önünde son bulan yürüyüşün ardından İl
Başkanı Özdemir ve Gençlik Kolları Baş-
kanı İbiş toplanan kalabalığa seslendi.

Parantez kapandı

Yürüyüş sonrası açıklamalarda bulunan
AK Parti İstanbul İl Başkanı Abdullah
Özdemir, “İstanbul Gençlik Kollarımızın
ev sahipliğinde Beyazıt Camii’nden baş-
lattığımız yürüyüşümüzü Ayasofya Mey-
danı’nda tamamladık. Beyazıt Camii ve
Meydanı, geçmişte ülkemizin demokratik
problemlerinin protesto edildiği alan ola-
rak bilinir. Bugün ise milletimizin ortak bir
değerine sahip çıkmak adına bir aradayız.
Elhamdülillah, 10 Temmuz 2020’de 86
yıllık hüzünlü bir parantezin kapanışına
şahit olduk. Ayasofya’nın yeniden ibadete
açılışının 5’inci yılını geride bırakıyoruz.

Bu kutlu imzayı atan Cumhurbaşkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a şükranla-
rımızı sunuyoruz" dedi.

Zincirleri kırdı

Genel Merkez Gençlik Kolları Başkanı
Yusuf İbiş ise “Bugün burada tarihe altın
harflerle yazılan bir adımın, milletimizin
gönlünde mühürlü bir hasretin, ümmetin
duası olmuş bir kararın yıldönümü için

bir aradayız. Bugün burada sadece taşla-
rın değil, tarihi titreten, geleceği yoğuran,
ruhları ayağa kaldıran bir fethin kapısın-
dayız. Ne söylemişti Osman Yüksel Ser-
dengeçti; 'Ayasofya, ey muhterem mabet,
merak etme, Fatih’in torunları putları de-
virip seni camiye çevirecekler. Göz yaşla-
rıyla abdest alıp, secdelere kapanacaklar'
diyordu. Ve o Fatih'in torunu geldi, Aya-
sofya zincirleri kırdı, secdeler gözyaşla-

rıyla doldu. 10 Temmuz 2020; bugün ec-
dadın sancağını yere düşürmeyenlerin,
Ayasofya'nın kapısında nöbet tutanların,
Ayasofya açılsın diye dua eden milyonla-
rın göz yaşıyla yıkadığı bir günün yıl dö-
nümüdür. 86 yıl boyunca hasret
kaldığımız Ayasofya Camii'miz, Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın at-
tığı imza ile zincirlerinin kırıldığının yıl
dönümüdür" diye konuştu. DHA

Son bir ayda 
yüzde 162 arttı
Çözüm platformu Şikayetvar verilerine göre 
klima şikayetleri son bir ayda yüzde 162 arttı.
Servis hizmetlerinde gecikme ve yüksek maliyetler,
kurulum ve montaj sürecindeki sorunlar en çok
şikayet edilen konular arasında yer aldı.

Temmuz sıcağında zirve yapan klima kullanımı,
tüketici şikayetlerini de beraberinde getirdi. Şika-
yetvar verilerine göre, 2025 yılının mayıs ve hazi-

ran ayları kıyaslandığında klima şikayetlerinde yüzde 162’lik
bir artış yaşandı. Aşırı sıcakların etkisini daha da artırdığı
temmuz ayında ise haftalık bazda artış dikkat çekici boyut-
lara ulaştı. Haziranın son haftasıyla temmuzun ilk haftası kı-
yaslandığında, şikayetlerde yüzde 120’nin üzerinde artış
yaşandı. Bu veriler, yalnızca sıcaklığın değil, hizmet kalite-
sine dair memnuniyetsizliklerin de hızla tırmandığını ortaya
koyuyor. Tüketiciler, satın alma sonrası süreçlerde karşılaş-
tıkları gecikmeler, teknik aksaklıklar ve maliyetlerle ilgili so-
runlarını platform üzerinden dile getiriyor.

Şikayetler sıralandı

Şikayetvar verilerine göre klimalarla ilgili en çok şikayet edi-
len konular şöyle sıralandı: “Servis hizmetlerinde gecikme
ve yüksek maliyetler: Yetkili servislerin randevu vermemesi,
geç ulaşması, yedek parça temininde yaşanan gecikmeler
ve fahiş onarım ücretleri en sık dile getirilen sorunlar ara-
sında yer alıyor. Kurulum ve montaj sürecindeki aksaklıklar:
Kurulum ekiplerinin gecikmesi, hatalı montaj uygulamaları
ve sürpriz ücret talepleri şikayetlere yansıyor. Yetersiz so-
ğutma veya ısıtma: Cihaz çalışıyor görünse de ortamı isteni-
len sıcaklığa getirmemesi sıkça dile getiriliyor.
Yüksek enerji tüketimi: enerji verimliliği yüksek gösterilen
klimaların beklenenden fazla elektrik harcayarak faturaları
kabartması kullanıcıların tepkisini çekiyor. Garanti kapsamı
dışı bırakma: Servislerin arızaları ‘kullanıcı hatası’ gerekçe-
siyle garanti dışı bırakması ve ücret talep etmesi mağduriyet
yaratıyor. İade ve değişim süreçlerinde zorluk: Arızalı ya da
beklentiyi karşılamayan ürünlerin iadesinde ek belgeler, tek-
nik servis raporları gibi zaman alıcı prosedürler tüketicileri
zorluyor.” DHA

20 bin kişiye 
aşure ikramı
Ümraniye Belediyesi’nin her yıl Muharrem
ayı dolayısıyla düzenlediği Geleneksel Aşure
İkramı bu yıl da yoğun katılımla gerçekleşti.
15 Temmuz Şehitler Meydanı’nda kurulan
dev kazanlarda hazırlanan 20 bin kişilik
aşure, vatandaşlara ikram edildi

Ümraniye Belediyesi tarafından 15
Temmuz Şehitler Meydanı’nda Muha-
rem ayı dolayısıyla 20 bin kişiye aşure

dağıtıldı. Etkinlik Kur’an-ı Kerim tilavetiyle baş-
ladı. Ardından dualar ve ilahiler okundu. Aşure ka-
zanlarının başında uzun kuyruklar oluşurken,
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım da
aşure kazanının başına geçerek vatandaşlara kendi
elleriyle aşure ikram etti. Programda ayrıca mehter
takımı da sahne aldı.

10 Muharrem kıymetli

Yıldırım, “Kur'an-ı Kerim'de ‘Eşhuru’l - Hurum’
diye dört ay zikrediliyor. Bunlar Muharrem, Zil-
kade, Zilhicce ve de Recep ayı. Bu aylar o kadar
mübarek aylar ki savaş bile yasaklanmış. Rahmet
ayı. Burada insanların kavga etmemesi lazım. Di-
nimizde küs olmak yok. Dünyada bütün savaşlar
nefisten geliyor. İnsanların nefsinden bir bakıyor-
sun ki şeytanlaşmış insanlar ortaya çıkıyor. Allah
bütün Müslümanları ve insanlığı bu beladan koru-
sun. Muharrem ayında Aşure günü dediğimiz 10
Muharrem çok kıymetli. Tarihte çok büyük hadise-
ler olmuş” dedi.

Gelenek yaşasın

Yıldırım, “Muharrem ayı çok mübarek bir ay. Biz
de çok şükür Ümraniye’de sizlerle her yerde aşure
dağıtmaya çalışıyoruz. Bugün de bu meydanda
tam 20 bin kişiye aşure dağıtacağız. Bol bol her-
kese vereceğiz. Şimdiden afiyet olsun. Ümraniye
olarak her sene 70 bin aşure, ihtiyaç olduğu za-
manlarda camilerimizde, millet bahçelerimizde da-
ğıtılıyor. Bu güzel gelenek yaşasın diye bunu
yapıyoruz. Muharrem ayında bereket ve bolluk ni-
yetiyle dağıtıyoruz. Böylece çocuklarımıza, torun-
larımıza gelenek olarak devam ettirmiş oluyoruz”
diye konuştu. DHA



L GS’ye giren yaklaşık 1 milyon öğrenci-
nin merakla beklediği sınav sonuçları,
Milli Eğitim Bakanlığı’nca açıklandı.

Bahçeşehir Koleji, bu yıl 72 birinci çıkararak
rekor elde etti ve önemli bir başarıya imza attı.
LGS’de birinci olan öğrencilerden bazıları,
Bahçeşehir Koleji Etiler kampüsünde bir
araya geldi. Heyecanlarını ve mutluluklarını
aileleri ve öğretmenleriyle paylaşan öğrenciler
başarılarını kutladılar.

Çok tedirginim

İstanbul Bahçeşehir Kampüsü’nde tam puan
alarak başarı elde eden öğrencilerden

Mine Tanıdır, “Çok mutluyum. Sınavın
sonucunu alana kadar çok tedirgindim.
Yanlış bir şey olur diye korkuyordum
ama şu an çok heyecanlıyım. Hala et-
kisindeyim. Benim her zaman hedefim
İstanbul Erkek Lisesi’ydi. Bu okul en
yüksek puanlı okul olduğu için çok ça-

lıştım. Çalışmalarım derslerime de yan-
sıyordu. Özellikle sosyal derslerde ve

Türkçe’de çok zorlandım. Türkçe’de sürekli
aynı hataları yapıyordum. Bu yüzden yanlış

yaptığım soruları kesip bir deftere yapıştırdım.
Daha sonra o sorulara tekrar dönüp baktım.
Böylece en çok zorlandığım derslerin üzerine
gitmiş oldum. Bu sınavda Türkçe bölümünü
insanlar zor buldu. Ama hatalarımı sürekli
kontrol ettiğim için bunun faydasını gördüm.
Her akşam, çalıştığım bir arkadaşım vardı.
Onunla konuşuyor, çözemediğimiz soruları
birbirimize soruyorduk. O da tam puan aldı.
Zor bir süreçti ama sonunda emeğimizin kar-
şılığını aldık. İleride daha çok sayısal alanda
ilerlemek istiyorum. Tavsiyem, gerçekten çok
çalışmanız. Sıkı çalışmanın sonucunu mut-
laka görüyorsunuz. Zorlanacaksınız ama son-
rasında mutlu olacaksınız. Yaz tatilinde ise
dinlenme fırsatınız olacak” dedi.

hayal etmemiştim

Bahçeşehir Kampüsü’nden Alya Aşan, “490
civarında bir sonuç bekliyordum ama 500’ü
hiç hayal etmemiştim. Sınava girerken çok he-
yecanlıydım. Ancak sınavdan sonra heyeca-
nımı kontrol etmeye başladım ve
yapabildiğimi fark ettim. Sınav süreci benim
için zaman zaman zor, zaman zaman ise

kolay geçti. Tam puan alan arkadaşım Mine
ile her akşam konuşup birlikte soru çözdük.
Bu konuda bana çok yardımcı oldu. Ona da
teşekkür ediyorum. Ailem de bana büyük des-
tek verdi. Henüz bölümümü seçmedim ama
ileride tıp okumak istiyorum. Hatalarınızdan
dolayı asla üzülmeyin ve onların üzerine gidin.
Ben hiçbir denememde 500 tam puan yapa-
mamıştım. Çok çalışırsanız eninde sonunda
başarıyorsunuz. Hata defteri tutabilirsiniz.
Böylece hatalarınızın üzerine gidip o konu-
larda daha dikkatli olabilirsiniz. Sınav sıra-
sında çok stres yaşadım ama süreç ilerledikçe
o stres azalıyor. Sınava girdiğinizde birkaç so-
rudan sonra heyecanınızı unutuyorsunuz.
Sanki LGS’de değil de sıradan bir deneme-
deymişsiniz gibi hissediyorsunuz. Ailem bu
süreçte bana çok destek oldu. Bu motivasyon
kaynağıydı ve hiç üzmediler” diye konuştu.

Çok yorucuydu

Etiler Kampüsü’nden Beren Demir ise “Sınav
süreci benim için gerçekten çok yorucuydu.
Bu süreçte büyük emek verdim. Her gün ders
çalıştım. Arkadaşlarımla vakit geçirmek yerine
ders çalışmayı tercih ettim. Ancak yine de sos-
yal hayatımı tamamen bırakmadım. İnsan-
larla görüştüm, sohbet ettim. Bu nedenle, tüm
yorgunluğa rağmen benim için mutlu bir yıldı.
Bu süreçte ailem bana çok destek oldu. Özel-
likle annem, beni dershaneye ve okula gö-
türdü, moralim bozulduğunda en çok o
yanımda oldu. Bence bu sınavda en önemli
şey soğukkanlı kalabilmek. Eğer sınavda stres
yaparsanız 500 puan almak mümkün olmaz.
Ama sakin bir şekilde, sabırlı ve dikkatli olarak
soruları çözdüğünüzde başaramayacağınız
bir şey yok. Bu yüzden herkese sakin kalmayı
tavsiye ediyorum” ifadelerini kullandı.

İnanılmaz destek oldu

Çamlıca Kampüsü’nden Ömer Canikli de
“Tam puan aldığım için mutluyum. Uzun bir
sürecin sonunda başarılı oldum ve bu benim
için yeterliydi. Emeklerimin karşılığını almak
bana yetti. Sınav süreci benim için çok zor
geçmedi. Tabii ki herkes biraz gergin ya da he-
yecanlı olabiliyor. Ancak ben gerginlik veya
heyecan yaşamadığım için sınav bana daha
kolay geldi. Gelecekte İstanbul Erkek Lise-
si’nde okuyup, Zürih ETH’de ekonomi ve
matematik çift anadal yapmayı planlıyorum.
Hedefim ekonomist olmak. Sınava girecek
olanlara tavsiyem, heyecan yapmamaları ve
gereksiz yere gerilmemeleridir. Mental destek
almaktan çekinmesinler. Ayrıca düzenli ve sü-
rekli çalışsınlar. Başarılı olabilmek için virajları
hızlı almak değil, süreci sürekli ve dikkatli bir
şekilde götürmek önemli. Ailem bu süreçte
bana inanılmaz destek oldu. Onlara çok te-
şekkür ediyorum. Başarımı onların desteği sa-
yesinde elde ettim” dedi.

eksiklerimi kapattım

Dereceye giren öğrencilerden Bahçeşehir Ko-
leji Halkalı Kampüsü öğrencisi Eda Lal Yıl-
maz, “Bu süreçte denemelerde tam puan
yapamadım ya da birinci olamadım. Süreç
boyunca hatalarımı düzeltmeye ve eksiklerimi
kapamaya odaklandım. Çalışmaya yaz tati-
linde okulumuzun hazırladığı yaz tatili kitap-
çığını yaparak başladım ve yıl boyunca
düzenli çalışmaya dikkat ettim. Seviye sını-
fında ilk sınıfa da düşemedim. Ama bir öğren-
ciyi diğerlerinden ayıran özellik, yanlışlarını
analiz ederek eksiklerini kapatmaya çalışması-
dır. Eksik konunuz, yapamadığınız soru tipi
kalmazsa başarı sürpriz değildir.” diye 
konuştu. Dha
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Görsel Yönetmenler
Türkan ERVAN

Seçkin ULA 
Savaş ATAK

Halit AYDINGÖZ

TÜSİAdGenel Merkezi'nde dü-
zenlenen rapor tanıtım toplantı-
sının açılış konuşmasını

TÜSİAD Yönetim Kurulu Üyesi ve Tarım,
Gıda ve Hizmetler Yuvarlak Masa Başkanı
İzzet Özilhan yaptı. İzzet Özilhan, “Pera-
kende sektörü; yalnızca ekonomik büyüklü-
ğüyle değil, istihdama katkısı, tüketici davranışlarını
şekillendirme gücü ve yenilikçilik potansiyeliyle de
ülke ekonomilerinin temel taşlarından biri. Ancak
bugünün perakendesi artık geleneksel yöntemlerle
tanımlanmıyor. Sektör; yeni nesil tüketici davranış-
ları, kanal stratejileri, üretken yapay zekâ uygulama-
ları ve sürdürülebilirlik odağıyla yeniden şekilleniyor.
Dijitalleşme, yalnızca iş yapış biçimlerini değil; tüke-
tici davranışlarını, iş gücü yapısını ve tedarik zincirle-
rini de köklü bir dönüşüme uğratıyor. Bu nedenle
sektördeki gelişmeleri sadece bugünün değil, yarının
ihtiyaçlarına da cevap verecek şekilde analiz etmek
büyük önem taşıyor. ‘Perakende Pazarının Geleceği
ve Küresel Trendler' raporumuz ise, küresel dönü-
şüm dinamiklerinin perakende sektörü üzerindeki et-
kilerini analiz eden stratejik bir çalışma olarak bu
ihtiyaca yanıt vermeyi amaçlıyor” dedi. 

Sınırlar kalkıyor

Açılışın ardından, EY-Parthenon Türkiye Şirket Or-
tağı Yusuf Bulut rapor sunumunu gerçekleştirdi.
Bulut, “Yeni nesil tüketiciler, uygun fiyatlı, sağlıklı ve
değer odaklı ürünlerin yanı sıra private label (özel
markalı) ürünlere ve sektörler arası iş birliklerine ilgi
gösteriyor. Mağaza ve dijital kanallar arasındaki sı-
nırlar kalkıyor; perakendeciler, çok kanallı ve dene-
yim odaklı iş modelleriyle fark yaratıyor. Yapay zeka
ve otomasyon çözümleri gibi yeni teknolojilerin hızla
süreçlere entegrasyonu, müşteri deneyimini iyileştiri-
yor, operasyonel verimliliği artırıyor. Gömülü ödeme
sistemleri, kullanıcı etkileşimini artırarak müşteri iliş-
kilerini güçlendiriyor. Sürdürülebilirlik, tüketiciler ve
düzenleyici kurumlar nezdinde daha fazla önem ka-
zanıyor; perakendecilerden çevre dostu ürünler ve
karbon ayak izini azaltan süreçler bekleniyor. Tedarik
zincirinde esneklik ve dayanıklılık, küresel krizler kar-
şısında kritik hâle gelirken; son kilometre teslimatları
ve çevreci lojistik öncelik kazanıyor. Dijitalleşmenin
sunduğu araçlar ve güvenceli esnek çalışma model-
leri gibi yeni nesil işgücü uygulamaları verimliliği ar-
tırırken iş-yaşam dengesine katkı sağlıyor. Kadın
istihdamını artırmaya yönelik adımlar ise hâlâ öne-
mini koruyor” dedi. 

RAPOR 
paylaşıldı
TÜSİAD Perakende Çalışma Grubu
bünyesinde EY Parthenon Türkiye
tarafından hazırlanan “Perakende
Pazarının Geleceği ve Küresel 
Trendler” başlıklı rapor, 11 Temmuz
Cuma günü kamuoyu ile paylaşıldı
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72 OGRENCI
FULCEKTI!
Milli Eğitim Bakanlığı (MEB) 2025 Liselere Geçiş Sınavı’nın (LGS) sonuçlarını açıkladı.
Bahçeşehir Koleji’nin Türkiye’deki farklı kampüslerinde eğitim gören 72 öğrenci, sınavda tam
puan alarak birinci olma başarısını gösterdi. Başarılarının sırrını açıklayan öğrencilerin ortak
noktası, düzenli ders çalışmak, eksik konuları telafi etmek ve stresi kontrol altında tutmak oldu

Bahçeşehir Koleji Kurtköy Kampüsü öğ-
rencisi Efe Tufan Tepe, günde 3-4 saat
ders çalıştığını dile getirdi. Önümüzdeki
yıl sınava girecek öğrencilere de öneri-
lerde bulunan Tepe, “Sınava hazırlanır-
ken sadece ders çalışmadım,
hobilerimle de ilgilendim. Bas-
ketbol oynamak, satranç oy-
namak gibi hobilerim vardı.
Özellikle satranç oynamak
beni dinlendiriyordu. Stre-
sin az olması çok önemli.
Eğer stres hiç olmazsa
sınav hakkında telaşlan-
mayacağımızdan dolayı
odağımız başka yerlere ka-
yabilir. Eğer stres fazla
olursa "Ya kötü yaparsam?",
"Ya istediğim sonucu elde ede-
mezsem?" gibi sorularla zaman kaybe-
debiliriz. Kısacası sonraki senelerde
LGS'ye girecekler düzenli çalışırlarsa ve
streslerini kontrol edebilirlerse istedik-
leri sonuçları alacaklarından eminim”
dedi. Birinci sınıftan beri düzenli çalıştı-
ğını ve ödevlerini aksatmadığını belirten
Bahçeşehir Koleji Kahramanmaraş
Kampüsü öğrencisi Aras Koçak ise
stresi kontrol etmenin önemine vurgu
yaparken sporunda kendisini olumlu et-
kilediğini belirterek, “Spor benim için
hiçbir zaman derslere engel olmadı.
Hatta yıl içinde beni olumlu bile etkiledi.
Bunun yanında sınav anında da olabildi-
ğince sakin kalmak gerekir. Mesela
benim sınav anında üç tane yapamadı-
ğım soru vardı. Eğer panik yapsaydım
büyük ihtimalle o soruları doğru yapa-
mazdım. Bende de az da olsa vardı.
Ama kendimi olabildiğince sakin tut-
maya çalıştım ve o üç soruyu öyle çöz-
düm” diye konuştu. 

OYNARAYAK
DİNLENDİM

Bahçeşehir Koleji İzmir Güzelbahçe
Kampüsü öğrencisi Eymen Aras Taş ise
hedefinin 500 tam puan yapmak oldu-
ğunu belirterek başarısında küçük yaş-
larda edindiği kitap okuma alışkanlığının
büyük etkisinin olduğunu dile getirdi.
Her zaman dersi derste dinleyerek belli
bir plan çerçevesinde çalıştığını belirten
Taş, “Dersi derste öğrenmeye odaklan-
dım. Bunun yanında gitar kursuma yıl
boyu devam ettim. Arkadaşlarımla sos-
yal etkinliklerimi sürdürdüm. Ailem de
bu süreçte bana her konuda destek
oldu. Sene içerisinde girdiğim deneme-
lerde başarılı sonuçlar aldım ancak ara
sıra iniş çıkışlar da yaşadım.
Moral bozmayarak hataları-
mın üzerine giderek onları
düzelttim. Motivasyonumu
yüksek tutup hazırladığım
programa bağlı kalarak
ve öğretmenlerimin de
desteğiyle hedeflediğim
başarıya ulaştım. Gele-
cekte de bu başarılarıma
yenilerini ekleyerek ülkeme
faydalı bir mühendis olmak
istiyorum” şeklinde konuştu.

MOTİVASYONUMU 
YÜKSEK TUTTUM

100 kişiye istihdam
Devlet desteğiyle işini geliştiren Adıyamanlı depremzede kadın girişimci, Erzurum'da
ürettiği tekstil ürünlerini Asya, Ortadoğu ve Kafkasya'ya ihraç ediyor. Perizade Saygı,
“Devletimizin kıymetli destekleriyle 100 kişiye istihdam sağlıyoruz” dedi

AdıyAmAn'dA 2017'de bir
tekstil firmasında lojistik
müdür olarak işe başlayan 33

yaşındaki Perizade Saygı, buradan ayrılıp
2022'de memleketinde bir tekstil atölyesi
kurdu. 15 makine çalışmaya başlayan
Saygı, markasını kurup, sosyal medya ara-
cılığıyla satışa başladı. Daha sonra işini bü-
yütmeye karar veren Saygı, 2023'te
Erzurum'da 2 ortağı ile 4 bin metrekare
alana kurduğu tekstil fabrikasıyla 50 ki-
şiye istihdam sağlamaya başladı. Aynı
yıl Kahramanmaraş merkezli dep-
remlerde memleketi Adıyaman'da
aile ve yakınlarından 35 kişiyi kaybe-
den Saygı, sonraki yıl Erzurum'daki
ortaklarının işten çekilmesinin ar-
dından fabrikayı tek başına dev-
raldı. Bu yıl da Küçük ve Orta
Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve
Destekleme İdaresi Başkanlı-
ğının (KOSGEB) iş ge-
liştirme desteğinden
faydalanan Saygı, 2
milyon 300 bin liralık
23 makine satın aldı.

herkese öneriyorum

Tekstil ürünlerini Asya,
Ortadoğu ve Kafkas-
ya'ya ihraç eden Saygı,
ihracat ve istihdam he-
defini büyüttü. Giri-
şimci Saygı, AA
muhabirine, en çok
kadın istihdam eden
firma olduğu için
2024'ün kadın giri-
şimcisi ödülünü Ça-

lışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat
Işıkhan'dan aldığını söyledi.
Personel sayısını 100'e çıkardığını belirten
Saygı, "SGK'dan destek alıyoruz. Devleti-
mizden tüm destekleri görüyorum, ön ayak
oluyorlar. Şu ana kadar devletten 6 milyon

liraya yakın destek
aldım. Mevcut

ekonomik ko-
şullar göz
önünde bu-
lundurul-

duğunda
zaten
devlet
destek-
leriyle

iler-

leyip büyüyebiliyoruz. İş kurmak isteyen
kadınlara ve herkese öneriyorum devlet
destekleriyle ilerleme noktasında büyük
aşama kaydediyoruz” dedi.

başvuruda bulundum

Yurt içinin yanı sıra Asya, Ortadoğu ile
Kafkasya'ya ihracat yaptığını anlatan
Saygı, “Kadın girişimci olarak ülkemizin ve
şehrimizin ekonomisine katkı sağlıyoruz.
Devletimizin kıymetli destekleriyle 100 ki-
şiye istihdam sağlıyoruz. Erzurum'dan ulu-
sal markalara günlük 2 bin adet üretim
yapıyoruz. Ortaklarım işi bırakma kararı
aldıklarında ben zoru başarmak istedim ve
tek başıma burayı devraldım daha da bü-
yütüyorum. Yerel yönetim beni destekliyor.
2. OSB açılacak, yer tahsisi noktasında
başvuruda bulundum. Hedefim, orada 8
bin metrekare alanı alıp sonrasında 300 ki-
şilik istihdam düşünüyorum” dedi. 

benim için gurur verici

Daha çok istihdam sağlayıp ilerlemek
istediğini söyleyen Saygı, “İhracat
ağırlıklı gidiyorum, kendi markamla
dünyada bilinen çok sayıda markaya
üretim yapıyorum. Kadın ve çocuk
giyim ürünleri ağırlıklı üretim yapı-
yoruz. Personelimin yüzde 95'i
kadın, kadın olmamdan kaynaklı yü-
rüttüğüm işten zorlansam da yürüt-
tüğüm bu çalışmadan gurur ve
mutluluk duyuyorum. Bu coğraf-
yada bu kadar insanı istihdam edip
bu kadar kadının hayatına dokun-
mak benim için gurur verici. Bu

yolda ilerleyip büyümeyi düşünüyo-
rum” diye konuştu. aa

OSMAN
KÖSE

haber
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

PKK TEROR ORGUTU 
SiLAH BIRAKTI

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan ve MHP Genel Başkanı 
Devlet Bahçeli’nin, Terörsüz 
Türkiye yolunda başlattıkları 
adım ile 40 yılı aşkın süren te-
rör sorununu bitiriyor. Terörist-
başı Abdullah Öcalan'ın silah 
bırakma çağrısının ardından 
PKK Süleymaniye'de silahları 
kazanda yakarak bıraktı

CUMHURBAŞKANI Recep 
Tayyip Erdoğan’ın kararlı adım-
larıyla ilerleyen Terörsüz Türkiye 

hedefinde  en kritik eşik aşıldı. Fesh ka-
rarı aldığını duyuran terör örgütü PKK, 
teröristbaşı Abdullah Öcalan’ın mesajı 
sonrası silahlarını bıraktı. 15’i kadın 30 
kişiden oluşan PKK’lı grup, ellerindeki 
silahları içinde ateş bulunan büyük 
bir kazana atarak imha etti. Örgütün 
tamamen silahsızlanma sürecinin ise 
Eylül ayı sonuna kadar tamamlanması 
hedefleniyor. AK Parti Sözcüsü Ömer 
Çelik de, terör örgütü PKK’nın silahları 
bırakmasının ardından açıklama yaptı.

Çelik: Kritik bir eşik geçildi 
Konuya ilişkin açıklama yapan Ömer 
Çelik, “Terörsüz Türkiye” hedefi doğ-
rultusunda PKK’nın silahları imha/
teslim süreciyle ilgili ilk adım gerçekleşti. 
Sayın Devlet Bahçeli’nin tarihi çağrısı 
ve Sayın Cumhurbaşkanımızın ortaya 
koyduğu devlet iradesiyle, Türkiye’nin 
terör yükünden kurtulması için tarihi bir 
sayfa açma kararlılığı güçlenerek ilerle-
mektedir. “Terörsüz Türkiye” hedefine 
ulaşılması, ülkemizin terör yükünden 
kurtulmasını ve yakın bölgemizin “terör-
süz bölge” hedefine ulaşmasını sağlayacaktır. 
DEM Parti’nin partiler arasındaki ziyaret trafiği 
ve istişare süreci, sürecin hedeflerine ulaşması 

için gösterilen hassasiyetler büyük katkı sağla-
maktadır. Yüce Meclis’in sürece dayanak sağla-
yacak iradesinin devreye girmesiyle Meclis’teki 
tüm siyasi partilerin katkıları somutlaşacaktır. 

Cumhurbaşkanımızın talimatla-
rıyla devlet kurumları diplomasi, 
istihbarat ve güvenlik başta 
olmak üzere tüm alanlarda 

“terörsüz Türkiye” hedefine ulaşılması 
için kapsamlı çalışmalar yürütmeye de-
vam etmektedir. Aziz şehitlerimizin ve 
kahraman gazilerimizin eşsiz fedakarlık-
larıyla ülkemize ve milli egemenliğimize 
dönük uzun yıllardır devam eden her 
türlü saldırı başarısız kılınmıştır. Bölücü 
terörün ülkemize dönük emellerine geçit 
verilmemiştir. Her zaman rahmetle ve 
şükranla andığımız şehitlerimizin ve 
kahraman gazilerimizin vatan savunma-
sını eşsiz fedakarlıklarla yerine getirmesi 
sayesinde, “Tek vatan, tek millet, tek 
devlet, tek bayrak” ilkesi her şart altında 
korunmuştur. Gelinen aşamada “terör-
süz Türkiye” hedefine ulaşılması için 
kritik bir eşik geçilmiştir. Bundan son-
rasında PKK’nın tüm şubeleri ve illegal 
yapılarıyla feshi ve silahların yakılması/
teslim edilmesi süreci kısa zaman içinde 
tamamlanmalıdır. Cumhurbaşkanımızın 
iradesiyle bir devlet projesi olarak yürü-

yen bu sürecin amaçlarına ulaşması 
için, her türlü provokasyona 

karşı teyakkuz hali devam 
etmektedir. Terörü 

“vekâlet savaşları”-
nın aracı olarak 
kullanan ve bölge-
mize emperyalist 
amaçlarla yak-
laşanların habis 
siyasi projelerini 
bozacak olan 
irade “terörsüz 

Türkiye” iradesi 
ve bunun “terörsüz 

bölge” anlayışına il-
ham kaynağı olmasıdır” 

dedi. HABER MERKEZİ

Silahlar kazanda yakıldı 
Terör örgütü PKK’dan bir grup, Irak’ın Süleymaniye ken-
tinde silahlarını imha etti. Süleymaniye’ye bağlı Surdaş 
nahiyesi sınırlarındaki bir mağarada toplanan PKK’lı grup, 
buradan silahlarıyla çıkarak, topluluğun bulunduğu alana 

geldi. 15’i kadın 30 kişiden oluşan PKK’lı grup, ellerindeki 
silahları içinde ateş bulunan büyük bir kazana atarak imha 
etti. Alanda bir örgüt elebaşı, Türkçe ve Kürtçe mesaj oku-
du. Faaliyetin gerçekleştiği alanda Milli İstihbarat Teşkilatı 

Başkanlığı yetkilileri, Iraklı yetkililer, Irak Kürt 
Bölgesel Yönetimi yetkilileri ve güvenlik güçleri, 
DEM Partililer, bazı sivil toplum kuruluşlarından 
katılımcılar ve medya mensupları yer aldı.

Demirtaş için talep var
DEM Parti Grup 
Başkanvekilleri, 
HDP’li eş başkan-

lar, milletvekilleri ve parti 
üyeleri dahil olmak üzere 
toplam 108 siyasetçinin 
yargılandığı Kobane da-
vasında AİHM kararlarının 
uygulanarak siyasetçilerin 
derhal serbest bırakılmaları 
için TBMM’de genel görüş-
me açılmasını talep etti. Ge-
nel görüşmenin gerekçesin-
de davanın siyasi amaçlarla 
yürütülen bir yargılama 
süreci olduğu ifade edildi: 
“Kürt sorununun demokratik 

ve barışçıl çözümüne katkı 
sunan siyasetçilerin hukuka 
aykırı biçimde onlarca yıllık 
hapis cezalarına çarptırıl-
ması ve pek çoğunun uzun 
yıllardır tutuklu bulunması 
hem hukuk devleti ilkeleri 
hem de vicdani ve siyasi 
açıdan kabul edilemez 
bir durumdur. Bu davanın 
seyri ve gelinen aşamada 
yargılananların durumu, 
toplumsal barışın ve ortak 
yaşam iradesinin güçlen-
mesine yönelik çabaların 
önünde ciddi bir engel teşkil 
etmektedir.”

Genel görüşme açılacak 
Avrupa İnsan Hakları 
Mahkemesi’nin Selahattin 
Demirtaş hakkındaki 8 Tem-
muz 2025 tarihli kararında 
Selahattin Demirtaş’ın ve 
Kobane Davası kapsamın-
daki tutuklulukların hukuka 
aykırılığını bir kez daha teyit 
ettiği vurgulandı ve AİHM 
kararlarının uygulanması 
ve verilen kararların gereği 
olarak dava kapsamında tu-
tuklu yargılananların derhal 
serbest bırakılması için bir 
genel görüşme açılması ta-
lep edildi. HABER MERKEZİ 

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, PKK’nin silah bırakma töreni sonrası yaptığı açıklamada, 
“Hem Türkiye’miz hem de bölgemiz açısından fevkalade önemde günler yaşanmaktadır” dedi

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Faruk Acar, Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’ın, AK Parti 32’nci İstişare ve Değerlendirme Toplantı-
sı’nda bugün ‘Terörsüz Türkiye’ sürecine ilişkin önemli açıkla-
maları olacağını söyleyerek, “Cumhurbaşkanımızın bu çerçevede 
nasıl bir yol haritası izlendiği, nasıl bir noktaya varıldığı ve bundan 
sonra ne olacağıyla alakalı tarihi bir değerlendirme olacaktır” dedi

AK Parti Genel Başkan 
Yardımcısı Tanıtım ve 
Medya Başkanı Faruk 

Acar ile AK Parti Genel Sekreteri 
Eyyüp Kadir İnan, Ankara’nın 
Kızılcahamam ilçesinde 11-13 
Temmuz tarihleri arasında düzen-
lenen ‘İstişare ve Değerlendirme 
Toplantısı’na ilişkin basın toplantısı 
düzenledi. Acar, yaklaşık 20 gündür 
devam eden bir hazırlık sürecinde 
büyük emek verdiklerini, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
yapacağı tarihi konuşmanın da bazı 
izlerinin salona yansıtıldığını söyle-
di. Acar, “Bugünkü Türkiye’nin ve 
Cumhurbaşkanımızın liderliğinin 
tarif edildiği bir tema belirlendi. 
Milletten aldığı güçle küresel bir 
lider olduğunu artık tüm dünyanın 
akredite olarak kabul ettiği bu gün-
lerde buna atıfta bulunan bir motto 
ile çıkış yaptık. Milletin gücüyle 
sınırları aşan liderlik formu üzerin-
den ‘AK Parti’ demenin ne demek 
olduğunu anlattığımız bazı detaylar 
da söz konusu. Önümüzdeki ay 
itibarıyla AK Parti 24’üncü yaşını 
kutlayacak. Ve bir belgesel filmi-
miz olacak. Bu kampa özel ve bu 
temayla oluşturulmuş bir şarkımız 

olacak. Kurucular kurulu üyelerin-
den, yani partinin başlangıcından 
bugüne bu partiye gönül vermiş 
olan ve mücadele etmiş olan kişi-
lerden aldığımız bu ilhamın bugün, 
yani son kongrede ilk kez göreve 
gelmiş olanlarla bir araya gelmesi, 
gelenek ve geleceği bir araya getiren 
bir yaklaşım olacak” dedi.

Farklı yaklaşımlar olacak
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
‘Terörsüz Türkiye’ sürecine iliş-
kin yarın önemli açıklamalarda 
bulunacağına dikkat çeken Acar, 
“Kamuoyunda tartışılan terörsüz 
Türkiye kapsamı üzerinden hangi 
aşamaya gelindiğine dair bilgi-
lendirmelerimizi parti sözcümüz 
aracılığıyla da zaten birkaç gündür 
yaptık. Yarın itibarıyla Cumhur-
başkanımızın bu çerçevede nasıl 
bir yol haritası izlendiği, nasıl bir 
noktaya varıldığı ve bundan sonra 
ne olacağıyla alakalı tarihi bir de-
ğerlendirme ve bir perspektifi ola-
caktır. Dolayısıyla bunun ötesinde 
farklı yaklaşımlar ortaya konacak-
sa onu yarın Cumhurbaşkanımızın 
konuşmasına bırakacağız, bekleye-
ceğiz” diye konuştu. DHA

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, 
PKK’nin Süleymaniye’deki sembolik 
silah bırakma töreni sonrası açıklama 

yaptı. Bahçeli, “Hem Türkiye’miz hem de 
bölgemiz açısından fevkalade önemde günler 
yaşanmaktadır” dedi. Ümit dolu günlerden 
geçtiklerinin altını çizen Bahçeli, “Bir yanda 
ülkemiz diğer yanda mücavir bölgeler yepye-
ni ve ümit dolu bir döneme etap etap ilerleyiş 
ve geçiş halindedir. Türkiye mazisi yarım 
asra yaklaşan şiddet ve şekavetle perçinlen-
miş bölücü terör musibetinden kurtuluşun 
eşiğindedir. 27 Şubat İmralı açıklamasıyla 
gündeme gelen ‘Barış ve Demokratik Toplum 
Çağrısı’na muvafık ve müzahir şekilde bölü-
cü terör örgütü PKK 5-7 Mayıs 2025 tarihle-
rinde 12’inci kongresini toplayarak örgütsel 
varlığını feshettiğini ve silahı bıraktığını ilan 
etmiştir. Nitekim en son videolu mesajından 
da anlaşıldığı üzere PKK’nın kurucu önder-
liği sözünü tutmuş, taahhüdünün ardında 
durmuş, küresel ve bölgesel tehditleri zama-
nında görmüştür” ifadelerini kullandı. 

DEM kardeşliğin yanındadır
DEM Parti’nin kardeşliğin yanında olduğu-
nun altını çizen Devlet Bahçeli, “Bunun ya-
nında DEM Parti sağduyulu ve sorumlu bir 
siyaset çizgisini koruyarak terörsüz Türkiye 
hedefine samimiyetle bağlı kalmış, dengeli ve 

isabetli söz ve değerlendirmelerle bin yıllık 
kardeşliğin safında yerini almıştır. Bir devlet 
politikası halini alan “Terörsüz Türkiye” 
kararlılığını bidayetinden itibaren sahiplenen 
ve her türlü özveriyi gösteren Sayın Cumhur-
başkanımız ve hükümeti süreci sonuna kadar 
sahiplenmiştir. Milliyetçi Hareket Partisi 
ve Cumhur İttifakı hiçbir tahrike ve bozucu 
telkine kapılmadan siyasi dirayetini ve mü-
cadele direncini bihakkın muhafaza etmiştir. 
Terörsüz Türkiye hedefi sağlam ve sağlıklı 
hamlelerle mesafe almıştır” şeklinde konuştu. 

Nitelikli gelişmeler yaşanıyor
Nitelikli ve önemli gelişmeler yaşandığına vurgu 
yapan MHP Lideri Devlet Bahçeli, “Bugünden 
geçerli olmak üzere bölücü terör örgütü gruplar 
halinde silahları teslim etmeye, aynı zamanda 
kara bir dönemin kapanması hususunda tari-
hi nitelikli gelişmeler yaşanmaya başlamıştır. 
Provokasyon ortamını canlı tutmak maksadıyla 
istismar, iftira ve inkâr yarışına giren siyasi ve 
ideolojik mahiyetli çevreler yeşeren umutlar, 
genişleyen barış ve huzur iklimi karşısında hayal 
kırıklığına uğramıştır. Hakikaten hem Türki-
ye’miz hem de bölgemiz açısından fevkalade 
önemde günler yaşanmaktadır. Pozitif ve yürek-
lere su serpen gelişmeler bir milattır ve bu kap-
samda maşeri vicdan memnuniyet duymaktadır. 
Terörsüz Türkiye; refah, güven ve huzur dolu 
bir geleceğin kulvarıdır. Terörsüz Türkiye; milli 
birlik ve dayanışmanın mutlak ve mütemadi 
kuvvesidir. Silahların teslim işleminin belirlen-
miş takvim içerisinde tamamlanmasıyla birlikte 
kötü anılar geride kalacak, yeni yüzyılın mimarı 
ve mihveri Türk milleti olacaktır. Başta Sayın 
Cumhurbaşkanımız olmak üzere ‘Terörsüz 
Türkiye’ hedefinin gerçekleşmesi uğruna emeği, 
eylemi ve desteği bulunan herkese şükranlarımı 
sunuyor, aziz milletimize yeni dönemin hayırlı 
olmasını Cenab-ı Allah’tan niyaz ediyorum” 
ifadelerin kullandı.  HABER MERKEZİ 

Fevkalade günler!

TARIHI BIR TARIHI BIR 
DÖNÜM NOKTASIDÖNÜM NOKTASI

DEM Parti Grup Başkanvekilleri, Selahattin Demirtaş 
ve diğer tutuklu siyasetçilerin serbest bırakılması 
için TBMM’de genel görüşme açılmasını talep etti



T utuklu Beylikdüzü Belediye Baş-
kanı Murat Çalık’ın hastanedeki
tedavisi devam ederken avukatı

Melih Koçhan'dan açıklama geldi.
Çalık 4 gün önce kalp spazmı geçirdiği
riski ile kaldırıldığı hastanede anjiyo ol-
muştu. Genel sağlık durumunun bir
gün önceye göre daha iyi olduğunu ifade
eden Avukat Koçhan, “Tutukluluk incele-

mesi ardından mahkemeye başvura-
caklarını belirten Koçhan, İki haftadır
tahliye edilmesini bekliyoruz. 7 Tem-
muz’da sağlık raporu, ondan önce de
durum bildirim raporu çıktı. Müvekki-
limizin cezaevinde olmaması gerektiği
daha açık şekilde izah edilemezdi. Ra-

porda çok yüksek riskli akut lösemi hastası
olduğu ve cezaevi şartlarında enfeksiyon

riskinin, sağlıksız bir ortam olmasının bu
hastalığın ilerlemesine vesile olacağı bildi-
rildi. Üstelik değerler de sınırdaydı. Akut
demek ‘ani ve hızlı büyüyen’ demek tıp lite-
ratüründe. Biz buradan cezaevine gönde-
rildiğimizde oradaki koşullar
sağlanmadığında, psikolojik durumu kö-
tüye gittiğinde, sağlıksız beslendiğinde o
değer bir tık da olsa yukarı çıkabilir. Ve bu

bizim ölümle karı karşıya olduğumuz anla-
mına gelir” şeklinde anlattı.

Bağışıklık sistemi zayıflıyor

Şimdiye kadar tahliye edilmemesinin Ça-
lık’ın durumunu daha da kötü etkilediğini
söyleyen Avukat Koçhan, “Buca’ya geldik-
ten sonra ani bir kilo kaybıyla karşı karşıya
kaldık. 18-19 kilo vermişti. Üstelik bu
durum her gün daha kötüye gidiyor, böy-
lece bağışıklık sistemi zayıflıyor. Bu hastalı-
ğın en büyük sorunu bağışıklık sisteminin
zayıflaması. Cezaevinde bir grip, enfeksi-
yon kaptığında ölümle karı karşıya kalabi-
lir. Raporda çok açık şekilde belirttiler
bunları ancak tahliyesi için ne bekleniyor
biz de bilmiyoruz” ifadelerini kullandı.

devlete güvenemeyecek miyiz?

Çalık’ın şimdiye kadar tahliye edilmeme-
sine dair geçerli bir gerekçe sunulmadığını
vurgulayan Avukat Koçhan, “Topu Adli
Tıp Kurumuna atılıyor. Ancak Adli Tıp
Kurumu’nun bize tabii tuttuğu infaz ka-
nunu hükümlülerle ilgili olan kanun.
Oysa biz hükümlü değil tutukluyuz. Tu-
tuklular için adli kontrol hükümleri
vardır. Buna rağmen bizi sanki hü-
kümlü gibi ‘cezanın geri bırakıl-
ması’ hükmüne tabi tutuyorlar. Şu
anda en kötü ev hapsi uygulaya-
bilir ama bunu bile yapmıyor.
İzmir Eğitim Araştırma Has-
tanesindeki 12 kişilik bir ku-
ruldan alındı bu rapor.
Devletin kendi doktorlarına
güvensizliği mi var bilmi-
yorum” dedi. Son olayda
kalp spazmı olduğu dü-
şünülerek hastaneye
başvuru yapıldığını ha-
tırlatan Avukat Koç-
han, “Çünkü ani
nefes darlığı, vücu-
dun komple uyuş-
ması, göğüste ağrı
gibi belirtiler gö-
rüldü. Kan değer-
lerinin düşük
olması, bağışıklık
sisteminin zayıfla-
ması ani kalp
spazmlarına da
neden olabiliyor.
2 gündür koroner
yoğun bakımda
müşahede altın-
dayız. Anjiyo ya-
pıldıktan bir gün
sonra apar topar
taburcu ediliyor.
Hükümlülerin ve
tutukluların 
sağlığı ve can gü-
venliği devletin 
sorumluluğundadır.
Biz devlete güven-
meyeceksek kime
güveneceğiz” diye
sordu.

‘Koç’ gibi eğitim!
MEB ile Koç Holding'e ait Ford Otosan arasında imzalanan protokolle
öğrenciler okul yerine fabrikada, sınıf yerine bant başında olacak. Eğitim
yerine firmanın ihtiyaçları karşılanacak, çocuklar üretim alanında olacak

Öğrencileri sanayiye sürmek
için iktidara yakın çevrelerin
başlattığı ‘liselerin son 2 yılı zo-

runlu olmasın’ tartışması sürerken, çocuk
işçiliğini yaygınlaştıracak ‘yeni okul’ mo-
delleri de hayata geçiriliyor. Mesleki eği-
timde tüm adımlar patronların ihtiyacına
göre atılıyor. Geçtiğimiz yıl yayımlanan
‘Mesleki ve Teknik eğitim Politika Belge-
si’nde yer alan ‘bölge’, ‘ihtisas’, ‘sektör içi’
ve ‘sektöre entegre’ okulların kurulması
çalışması sürüyor. Son olarak Koç Gru-
bu’na ait Ford Otosan ile Milli eğitim Ba-
kanlığı Mesleki ve Teknik eğitim Genel
Müdürlüğü arasında ‘Sektöre entegre Okul
iş Birliği Protokolü’ imzalandı. Protokolle,
eğitim alanları ile firmanın üretim alanları
eşleştirilecek. Öğrenciler, çocuklar üreti-
min devam ettiği fabrikada ‘eğitim’ 
görecekler.

rekabet var eğitim yok

Meslekî ve Teknik eğitim Genel Müdür Ve-

kili Salih Kaygusuz ile Ford Otosan insan
Kaynakları ve Dönüşüm lideri Osman Öz-
demir ve Ford Otosan Yetenek ve Gelişim
lideri eray Hobikgil tarafından “Sektöre
entegre Okul iş Birliği Protokolü’ imzalandı.
“Sürdürülebilir kalkınma, toplumsal refah
ve uluslararası arenada rekabet gücünün
yükseltilmesi ve nitelikli insan kaynağı ye-
tiştirmek” gibi gerekçelerinin sıralandığı
sektöre entegre okul sisteminde yer alma-
yan tek kelime ise eğitim oldu. Yeni okul
modeli kapsamında Ford Otosan'ın içeri-
sinde üretim hattıyla bütünleşmiş eğitim
ortamı oluşturularak öğrencilerin, mesle-
ğin gerektirdiği iklim içinde yetiştirilmeleri
ve mezuniyetleri sonrası istihdama daha
hızlı geçmelerinin amaçlandığı belirtildi.

eğitimle üretim alanı eşleşecek

Protokol kapsamında, Ford Otosan Mes-
leki ve Teknik Anadolu lisesinde elektrik
elektronik teknolojisi ile makine ve tasa-
rım teknolojisi alanları açılacak. Bu alan-

lara uygun atölye ortamları oluşturula-
cak. Okulda eğitim öğretimi yapılacak
mevcut alanlarla firmanın üretim alanları
eşleştirilecek. Öğrenciler ve öğretmen-
leri fabrikada gerçek üretimin yapıldığı
ortamlarında yer alacaklar

çocukların ‘hamisi’ Koç

MeB’in ‘hami okul’ projesiyle okulların
çeşitli kurum, kuruluş ya da vakıflardan
birer hamisi (koruyan, kollayan) oluyor.
Bu protokolde de hami Ford Otosan olu-
yor. Öğrencilerin ve okul personelinin
okula ulaşımları, yeme-içme vb. ihtiyaç-
larının bu hami tarafından karşılanacağı
vaat ediliyor. Yine öğrencilere burs imka-
nın yanı sıra okul mezunlarından en az
yüzde 30'unun ilgili firmada istihdam
edileceği ileri sürülüyor.  Ayrıca irtibat
okulu vasıtasıyla, Ford Otosan’da çalı-
şanların belgelendirme (kalfalık, ustalık,
usta öğreticilik) işlemleri de yapılmış
olacak. HABer MerKeZi

manisa Organize Sa-
nayi Bölgesi’nde kurulu
Accell Bisiklet fabrika-

sında işçiler grevde. Birleşik
Metal-İş üyesi işçilerin başlattığı
greve sendikanın yöneticileriyle
birlikte siyasi parti ve kurum tem-
silcileri de destek verdi. Fabrika
önünde yapılan açıklamada ko-
nuşan Birleşik Metal-İş Genel Se-
kreteri Ali Çeltek, “İşverenden
beklentimiz açık: Kabul edilebilir
bir ücret ve sosyal haklar teklifi
sunması, işten atmalara son ver-
mesi” dedi. Toplu sözleşme süre-
cine dair bilgi veren Çeltek,

görüşmelerin 27 Ocak 2025’te
başladığını, 27 Mart’ta uyuşmaz-
lık tutanağı tutulduğunu, 16 Ma-
yıs’ta da arabulucu raporunun
taraflara ulaştığını belirtti.

100'den fazla işçi işsiz

İşyerinin Nahita Holding bünye-
sindeki Bisan Bisiklet’e devrine
değinen Çeltek, “19 Haziran’da
Rekabet Kurumu tarafından, Ac-
cell Bisiklet’in Amerikalı yatırım
şirketi KKR & Co’ya devri onay-
landı” dedi. Çeltek, devir sürecin-
den hemen sonra, “İhracat
rakamlarının düşük olduğu” ba-

hanesiyle arala-
rında sendika üye-
lerinin de olduğu
100’ün üzerinde işçi-
nin işten çıkarıldığını
söyledi. “Son bir ayda
iş barışının korunması
için süreci karşılıklı iyi ni-
yetle yürütmeye çalıştık”
diyen Çeltek, şirket yöneti-
minin ise hükümetin ekono-
mik programına sığınarak
yüzde 20’lik zam teklif ettiğini
belirtti. “Bu asla insani değildir,
kabul etmiyoruz” dedi. 
HABer MerKeZİ
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Bİr an önce
serBest

Bırakılmalı
Mehmet Murat Çalık’ın hastanedeki tedavisi devam
ederken avukatı Melih Koçhan'dan açıklama geldi.
Koçhan, Çalık'ın hastalığının cezaevinde kaldığı her
gün biraz daha ilerleyebileceğini belirterek, “Bir an

önce serbest bırakılması lazım” dedi
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Turizm işçisi
köle mi!
TBMM’de kabul edilen yeni düzenlemeyle,
turizm sektöründe çalışan işçiler haftalık
izinlerini artık 6 yerine 10 gün çalıştıktan
sonra kullanabilecek

TBmm’de kabul edilen düzenlemeyle, tu-
rizm sektöründe faaliyet gösteren işlet-
melerde çalışan işçilerin hafta tatili

uygulamasında değişiklik yapıldı. Turizm işletme
belgeli konaklama tesislerinde çalışan personele
haftalık izinlerin haftada 1 gün kullanılacağına iliş-
kin genel kurala istisna getirilecek. Buna göre, Kül-
tür ve Turizm Bakanlığı’ndan turizm işletme
belgesi almış konaklama tesislerinde görev yapan
çalışanlar, 10 gün aralıksız çalıştırılabilecek ve
11’inci gün haftalık izinlerini kullanabilecek.

Fazla mesai sayılmayacak

Mynet'in haberine göre, mevcut İş Kanunu'nun 46.
maddesi uyarınca işçilerin haftalık izin hakkını ka-
zanabilmeleri için 6 gün kesintisiz çalışmaları ye-
terliydi. Ayrıca, hafta tatilinde çalıştırılan işçilere,
çalışmadıkları güne ilişkin 1 günlük ücretin yanı
sıra fazla çalışma karşılığı yüzde 50 zamlı ücret
ödenmesi gerekiyordu. Ancak yeni düzenlemeyle
birlikte, turizm sektöründeki çalışanlar 11’inci
günde tatil yapacak şekilde çalıştırıldıklarında bu
süre fazla mesai olarak sayılmayacak. Söz konusu
değişikliğin yalnızca turizm sektörüyle sınırlı kal-
mayabileceği, önümüzdeki dönemde farklı sektör-
lerde de haftalık izinlerin ertelenmesine yönelik
düzenlemelerin Meclis gündemine taşınabileceği
belirtiliyor. HABer MerKeZİ

Türk İş 
harekete 
geçİyor

TÜRK-İŞ, ertelenen eylem planını yeniden 
başlattı. “Geçinemiyoruz” diyen kamu işçileri 17

Temmuz’da bir günlük iş bırakmaya hazırlanıyor
Kamu çerçeve protokolü sürecinde hükümetin sunduğu
düşük zam teklifine karşı eylem kararı alan Türk-İş, önceki
hafta ara verdiği eylem planını yeniden hayata geçireceğini

duyurdu. Konfederasyon, kamu işçilerinin "insanca yaşanacak ücret"
talebinin görmezden gelindiğini vurguladı. Hatırlanacağı üzere Türk-
İş, Hazine ve Maliye Bakanlığı ile Çalışma Bakanlığı’nın ortak sun-
duğu teklifin yetersizliği nedeniyle bir dizi eylem planı açıklamış, ancak
12 askerin şehit olduğu haberinin ardından bu eylemleri erteleme ka-
rarı almıştı. Türk-İş, yaptığı yeni açıklamayla daha önce ilan edilen
eylem programının uygulanacağını açıkladı. 

Neler yapılacak?

Konfederasyonun sendikalara gönderdiği yazıya göre, eylemler şu
şekilde sürecek;11 Temmuz Cuma günü saat 18.00’de sosyal medya
eylemi yapılacak. Üyeler, TÜRK-İŞ’in çağrısıyla sosyal medya he-
saplarından #zordayızgeçinemiyoruz etiketiyle paylaşımda buluna-
cak.14 Temmuz Pazartesi günü mesai bitiminde işçiler iş yerlerini
terk etmeyecek ve sabaha kadar işyerlerinde kalacak.17 Temmuz
Perşembe günü ise 81 ilde bir günlük iş bırakma eylemi gerçekleş-
tirilecek.Türk-İş, bu eylemlerin “emeğin değersizleştirilmesine
karşı verilen haklı mücadele" olduğunu vurgularken, sendika şu-
belerinin tüm üyeleriyle birlikte süreci örgütlemesinin hayati
önem taşıdığını belirtti.  HABer MerKeZİişçiler grevde



İ BB soruşturması avukatlarından Onur
Büyükhatipoğlu, geçtiğimiz cumartesi
günü, eski müvekkili ve İBB soruştur-

ması kapsamında etkin pişmanlıkla tahliye
olan iş insanı Adem Soytekin'in verdiği etkin
pişmanlık ifadesi sonrası gözaltına alındı.
Salı günü Adana Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Zeydan Karalar ve Adıyaman Belediye
Başkanı Abdurrahman Tutdere gibi isim-
lerle adliyeye sevk edilen Büyükhatipoğlu,
buradaki sorgusunun ardından adli kontrol
şartı ile serbest bırakıldı.

Hayali olaylar!

Avukat Onur Büyükhatipoğlu, sosyal
medya hesabında, savcılıktaki sorgusunda
kendisine yöneltilen sorulara verdiği cevabı
paylaştı. Soytekin'in kendisini azletmediğini
ve istifa etmesine izin vermediğini belirten
Büyükhatipoğlu, “Adem Soytekin ceza-
evinde bulunması nedeniyle olayları, kişileri
ve yaşananları karıştırmış olabilir ya da ce-
zaevinden kurtulabilmek amacıyla hayali
olaylar beyan etmiş olabilir. Sır saklama yü-

kümlülüğüm gereğince vekâletnameli avu-
katı olduğum için kendisiyle yapmış oldu-
ğum görüşmeleri aktaramıyorum ancak
yapmış olduğumuz görüşmeler hukuki mü-
talaalardır. Suçlamaları kesinlikle kabul et-
miyorum” dedi. 

Kabul etmiyorum

“Avukatlık güven ilişkisidir. Adem Bey’in be-
nimle ilgili bu iddialarından sonra avukatlı-
ğını yürütebilmem mümkün değildir” diyen
Büyükhatipoğlu, “Bugüne kadar Adem Bey
beni azletmediği gibi istifa etmeme de izin
vermemiştir. Ancak bu beyanlardan sonra
istifa ederek vekilliğinden çekildiğimi belirt-
mem gerekir. Bir avukat olarak örgüt üyeli-
ğiyle suçlanıyor olmam hukuk adına
garabettir. Yapmış olduğum tüm faaliyetler
avukatlık sınırları kapsamındadır. Cezaevin-
den kurtulmak gayesiyle hiçbir delili olma-
dan avukatı aleyhine yorumlarda bulunan
ve bu saat itibarıyla müvekkilim olmayan ki-
şinin beyanlarını kabul etmiyorum” ifadele-
rini kullandı. 
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G ünümüzde gazetecilik en çok tartışılan meslek-
lerden biri haline geldi. Maalesef gazeteciler
mesleğin temel ilkelerini unutmaya başladı. 

Dilimizin döndüğü kadar hatırlatmaya çalışalım. 
Gazeteciliğin evrensel olarak kabul edilen başlıca

ilkelerinden söz edelim. 

Doğruluk;

Haberler doğrulanmış bilgiye dayanmalıdır.
Asılsız, çarpıtılmış veya spekülatif içerikten 

kaçınılmalıdır.

Tarafsızlık ve nesnellik;

Gazeteci, olayları kişisel görüşlerinden arınmış
şekilde aktarmalıdır.

Tüm taraflara eşit mesafede durulmalı, taraf 
gözetilmemelidir.

Kamu yararı;

Haberlerin amacı halkı bilgilendirmek olmalıdır.
Kişisel çıkar veya siyasi etki yerine, toplumun yararı 
gözetilmelidir.

Bağımsızlık;

Gazeteci; siyasi, ekonomik ya da ideolojik baskılar-
dan uzak çalışmalıdır.

Reklam veren ya da patron baskısı haberi yönlendir-
memelidir.

Dürüstlük ve sorumluluk;

Gazeteci, yaptığı haberin toplumsal etkisinin far-
kında olmalı ve buna göre sorumlu davranmalıdır.

Yanlış bilgi yayıldığında, hatalar düzeltilmelidir.

Özel hayatın gizliliğine saygı;

Kişilerin mahremiyet hakkı ihlal edilmemelidir.
Özel yaşamla ilgili haberlerde kamu yararı yoksa

yayın yapılmamalıdır.

Kaynak güvenliği ve gizliliği;

Bilgi alınan kaynakların gizliliği korunmalıdır.
Kaynak ifşa edilmemeli, baskı altına alınmasına yol

açacak adımlar atılmamalıdır.

Ayrımcılığa karşı duruş;

Irk, dil, din, cinsiyet, etnik köken gibi temellere 
dayanan ayrımcılık yapılmamalıdır.

Nefret söylemi ve ötekileştirmeden kaçınılmalıdır.

Çoğulculuk ve farklı seslere yer verme;

Farklı görüş ve inançlara yer verilmeli, çoğulcu bir
yayın anlayışı benimsenmelidir.

Gazetecinin taraflı olup olamayacağı meselesi, gaze-
tecilik etiği açısından sıkça tartışılan bir konu. Ama
ideal olarak gazeteci tarafsız olmalıdır. Ancak bazı du-
rumlarda taraflılık kaçınılmaz ya da meşru olabilir.

Gazeteciliğin temel ilkelerinden biri, doğruluk ve ta-
rafsızlıktır. Bu ilkeye göre: Gazeteci olayları kişisel
görüş katmadan, dengeli biçimde aktarmalıdır. Tüm ta-
raflara söz hakkı tanınmalıdır. Haber ile yorum ayrımı
yapılmalıdır.

Bununla birlikte bazı durumlarda tarafsız kalmak,
aslında bir etik soruna dönüşebilir: İnsan hakları ihlal-
leri, adaletsizlik, ırkçılık, çevre katliamı gibi konularda
gazeteci "tarafızım" diyerek susarsa, bu mazur göster-
mek anlamına gelebilir. Bu gibi durumlarda gazeteci,
doğrudan gerçeğin ve haklının tarafında olmalıdır.

Köşe yazarları ya da yorumcular, fikirlerini özgürce
dile getirme hakkına sahiptir. Ancak bu kişilerin haber
sunan gazetecilerden ayrılması gerekir. Çünkü haberin
nesnel olması beklenirken, köşe yazısı öznel olabilir.

Sürekli bir siyasi partiyi, ideolojiyi ya da çıkar gru-
bunu destekleyen gazetecilik, propaganda haline dönü-
şebilir. Bu da kamuoyunun yanlış yönlendirilmesine,
güven kaybına ve demokratik bozulmaya neden olur.

Bu ilkeleri zaman zaman hatırlatmakta fayda var.
Gazetecilik ciddi bir iştir. Son olarak konumuzla ilgili
olarak Yunus Emre'nin, “Söz ola kese savaşı, söz ola
kestire başı” sözünü hatırlatalım...
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Müge CESUR
Cesur yorum

mugecesurr@gmail.com

İlkeli gazeteci olmak!AZLETMEDİ
İSTİFA ETTİ!

Birincilerden
vefa ziyareti
Sultangazi Belediyesi Eğitime Destek Akademisi öğrencilerinden
Ali Ensari Karayıldız ve Zeynep Şahinkaya LGS'de tüm sorulara
cevap vererek büyük bir başarıya imza attı. İki öğrenci Belediye
Başkanı Abdurrahman Dursun’u makamında ziyaret etti

Öğrencİlerİ lise ve üniversite
sınavlarına ücretsiz olarak hazır-
layan Sultangazi Belediyesi Eği-

time Destek Akademisi (SEDA), her yıl
aldığı başarılara yenisini ekledi. SEDA, ki-
şiye özgü eğitim modeli uyguluyor. LGS
sonuçlarının açıklanmasıyla beraber göz-
ler bir kez daha SEDA’ya çevrildi. SEDA
öğrencilerinden Ali Ensari Karayıldız ile
SEDA Deneme Kulübü öğrencilerinden
Zeynep Şahinkaya, LGS sınavında tüm
soruları yanıtlayarak birinci oldu. Gençler
hem ailelerine hem öğretmenlerine hem de
tüm Sultangazililere büyük gurur yaşattı.
LGS birincileri Ali Ensari Karayıldız ile
Zeynep Şahinkaya, aileleriyle birlikte Sul-
tangazi Belediye Başkanı Abdurrahman
Dursun’u makamında ziyaret etti. Gençler
ve aileleri, ücretsiz dershanecilik hizmetin-
den ve eğitim kalitesinden dolayı Başkan
Dursun’a teşekkürlerini iletti. Başkan Dur-
sun, öğrencileri tebrik ederek başarılarının
devamını diledi.

Göğsümüz kabardı

Dursun, “Eğitim önceliğimizdir diye hep
söylüyoruz. İmkanı olan var olmayan var.
Bu yüzden sosyal belediyecilik kapsa-
mında ücretsiz olarak dershanecilik hiz-
meti veriyoruz. Gençlerimize ücretsiz
dershane hizmeti verdiğimiz, merkezi sı-
navlara en iyi şekilde hazırladığımız kıy-

metli bir kurumumuz SEDA. Gençlerimiz
aldıkları başarılarla göğsümüzü kabartı-
yor. Hem siz değerli gençlerimizin hem de
kurumumuzun diğer öğrencilerinin başarı-
larının devamını diliyorum. Öğretmenleri-
mize ve ailelerimize de verdikleri destekten
dolayı teşekkür ediyorum” dedi. Dursun, 2
şampiyona da Sultangazi Belediyesi’nden
bir anı olarak kalması için bilgisayar he-
diye etti. DHA

KüçüKçeKmece Belediyesi
Çocuk Trafik Eğitim Parkı,
çocukların hem eğlenceli

vakit geçirdiği hem de trafik bilinci ka-
zandığı önemli bir uygulama merkezi
haline geldi.  Atakent Mahallesi’nde
hizmet veren park, 5-12 yaş arası ço-
cuklara teorik ve uygulamalı trafik ve
ilk yardım eğitimi sunarak, küçük
yaşta trafik bilinci kazandırıyor. 8
uzman personelin görev aldığı parkta,
1 golf aracı, 3 ginger, 16 akülü araç ve
3 bisiklet ile hem teorik hem pratik
eğitim veriliyor. Çocuklar önce özel sı-

nıflarda temel bilgileri öğrenerek ar-
dından üst geçitler, yaya geçitleri, tra-
fik ışıkları ve labirentlerle donatılmış
parkurlarda uygulamalı eğitim alıyor.
Çocuk Trafik Eğitim Parkı’nda ilçe be-
lediyeleri içerisinde bir ilk olan özel
tertibatlar ile özel eğitim öğrencileri de
eğitim alabiliyor. Randevu sistemiyle
eğitim verilen parkta, yaz dönemle-
rinde ise yaz okulu grupları ve bireysel
başvurularla eğitimler sürdürülüyor.
Çevre ilçe ve illerden gelen öğrenciler
de Trafik Eğitim Parkı’ndan 
faydalanabiliyor.

Hem eğlence
Hem eğitim

aK Partİ İstanbul Millet-
vekili Süleyman Soylu, bir
süredir kanser tedavisi

gördüğü belirtilen Cumhurbaşkanı
Başdanışmanı Yiğit Bulut'un yaşa-
mını yitirdiğini duyurdu. Soylu yap-
tığı paylaşımda, “Cumhurbaşkanı
Başdanışmanımız, Ekonomi Politi-
kaları Kurulu Üyesi, gazeteci-yazar
ve ekonomist kıymetli dostum Yiğit
Bulut, geçirdiği elim bir hastalığın
ardından bu sabah Hakk’ın rahme-
tine kavuşmuştur. Kederli ailesine,
yakınlarına ve sevenlerine başsağlığı
diliyorum. Allah rahmet eylesin, me-
kânı cennet olsun" ifadesini kullandı.

Erdoğan'dan mesaj

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan da yayımladığı mesajda, “Cum-
hurbaşkanı Başdanışmanlarımızdan,

Ekonomi Politikaları Kurulu üyemiz,
değerli mesai arkadaşım Yiğit
Bulut’un vefat ettiğini derin bir tees-
sürle öğrendim. Yiğit Bey’e Allah’tan
rahmet; ailesine, yakınlarına ve tüm
çalışma arkadaşlarına başsağlığı dili-
yorum. Mekânı cennet olsun” dedi. 
AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik
ise"Cumhurbaşkanı Başdanışmanı,
Ekonomi Politikaları Kurulu Üyesi
Yiğit Bulut’a Allah’tan rahmet dili-
yoruz.  Mekanı cennet olsun.  De-
ğerli ailesine ve çalışma
arkadaşlarına başsağlığı diliyoruz”
mesajını paylaştı.

Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti
Yiğit Bulut 
vefat etti

İBB’nin İstanbul’un
ihtiyaçlarına çözüm

sunacak ve satış 
aşamasında olan

teknoloji girişimlerini
desteklemek 

amacıyla başlattığı
Tech Istanbul Growth

Programı için
başvurular başladı

İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi’nin girişimcilik ve
teknoloji alanındaki ödüllü

markası Tech Istanbul, ileri aşama
(scaleup) teknoloji girişimlerine yöne-
lik destek mekanizmalarını büyütmeye
devam ediyor. İstan-
bul’un ihtiyaçlarına
çözüm sunacak ve
satış aşamasında
olan girişimlerle
İBB’yi PoC süreçle-
rinde bir araya getiren
Tech Istanbul
Growth, ileri aşama

girişimleri İBB, bağlı kuruluş ve iştirak-
leriyle eşleştirerek sahada uygulanabilir
projeler geliştirilmesini sağlıyor. Tech
Istanbul Growth Programı, ürününü
olgunlaştırmış ve satışa hazır teknoloji
tabanlı girişimlere, İBB, bağlı kuruluş

ve iştirakleriyle
PoC (Proof of
Concept) ger-
çekleştirme im-
kânı sunarak,
kamuya entegre
ürün ve hizmet-
ler geliştirme yo-
lunda büyük bir

avantaj sağlıyor. Seçilen girişimler,
hem İBB’ye açılan bu değerli kapıdan
faydalanıyor hem de İstanbul gibi
büyük bir metropolde kullanıcı dene-
yimi kazanarak ölçeklenme sürecine
hız katıyor.

Görünürlük kazandı

Tech Istanbul Growth, inovatif ürü-
nünü Avrupa’nın en büyük metropol-
lerinden biri olan İstanbul’da test
etme, kamuya entegre etme ve gerçek
sahada etki yaratma fırsatı sunuyor. İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi, bağlı ku-
ruluş ve iştiraklerinin yanı sıra,
yatırımcılar ve özel sektör temsilcile-
riyle doğrudan temas kurma şansı su-
narak, girişimlerin sürdürülebilir bir
büyüme stratejisi oluşturmasına 

destek oluyor. Bugüne kadar yüzlerce
girişim arasından seçilen ileri aşama
girişimler, İBB ile iş birliği yaparak
PoC süreçlerini başarıyla tamamladı,
görünürlük kazandı ve büyüme yolcu-
luklarını hızlandırdı. Ayrıca ürününü
test etmek, kamu ölçeğinde etki yarat-
mak ve kentsel inovasyon süreçlerine
doğrudan katkı sunmak isteyen giri-
şimler için Tech Istanbul Growth; İs-
tanbullulara ürünü denetme, ofis
desteği, stratejik görünürlük ve güçlü
belediye ağıyla benzersiz bir platform
sunuyor. Mobilite, çevre & enerji, diji-
tal dönüşüm ve mobil teknolojiler
alanlarında İstanbul’un kentsel sorun-
larına çözüm geliştiren, bu alanlarda
satışa hazır teknolojik ürünü bulunan
tüm girişimlerin başvurularına açık.

Başvurular başladı

İBB soruşturması avukatlarından Onur Büyükhatipoğlu, müvekkili Adem 
Soytekin'in etkin pişmanlık ifadesi sonrası gözaltına alındı. Adli kontrol 
şartı ile serbest bırakılan Büyükhatipoğlu, Soytekin'in kendisini azletmediğini
ve istifa etmesine izin vermediğini söyledi. Büyükhatipoğlu, “Adem Bey’in
benimle ilgili bu iddialarından sonra avukatlığını yürütebilmem 
mümkün değildir” diyerek Soytekin'in vekilliğinden çekildiğini duyurdu
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ISTANBUL’DA CAZ
festivali başlıyor!

32. İstanbul Film 
Festivali, 1-17 Temmuz
tarihleri arasında
müzikseverlerle 
buluşacak. İstanbul 
Kültür Sanat Vakfı’nın
(İKSV) şehrin dört bir
yanına damgasını 
vuran festivalinde bu yıl
aralarında Chucho 
Valdés Royal Quartet, 
Hermanos Gutiérrez, 
Max Richter, Meshell 
Ndegeocello, Grégory 
Privat, Kerem Görsev 
Quintet, Jazzmeia Horn
gibi usta sanatçı ve 
gruplar yer alacak

F estival, 17 günde gerçekleştirilecek 40'a
yakın konserde, 200'ü aşkın yerli ve ya-
bancı sanatçıyı ağırlayacak. İstanbul Caz

Festivali Direktörü Harun İzer, Beyoğlu'nda bir
otelde festivale ilişkin düzenlenen basın toplantısı
öncesinde, İstanbul'un çeşitli mekanlarında ulus-
lararası yıldızların, genç yeteneklerin, caz müzis-
yenlerinin, caz dışında caza yakın farklı türlerde
müzik yapan çok sayıda yerli ve yabancı konuğun
sahne alacağını söyledi.

Önemli isimler var 

İzer, 1-3 Temmuz'da Harbiye Cemil Topuzlu Açık
Hava Tiyatrosu'ndaki konserlerde festivalin en
önemli yıldızlarının sanatseverlerle buluşacağını
belirterek, "1 Temmuz'da Latin cazının çok
önemli isimlerinden Chucho Valdes Royal Quar-
tet, festivalin bir anlamda açılışını yapacak. Ardın-
dan genç seyircimizin de çok severek izlediği
Hermanos Gutierrez isimli Meksika çöllerinin o
sıcak müziğini, oranın güzel tınılarını ülkemize ta-
şıyacak başarılı bir ekibi izleyeceğiz. Bu konsere

şimdiden yoğun ilgi var. 3 Temmuz'da ise İngilte-
re'den çok önemli bir besteci, piyanist ve müzis-
yen Max Richter sahnede olacak. Kendisi hem
film müzikleriyle çok sevilen, tanınan bir isim hem
de birbirinden güzel besteleriyle yeni neoklasik
akımının çok başarılı temsilcilerinden. " dedi.

Yaşam boyu başarı ödülü 

Festivalde "Yaşam Boyu Başarı Ödülü" bu yıl caz
müziğinin ustalarından saksafon sanatçısı Yalçın
Ateş ve  İzzet Öz'e sunulacak. Festivalin ilk üç gü-
nünde Afro-Küba cazının isimlerinden 7
Grammy ödüllü Chucho Valdes, Latin gitarının
öncülerinden Hermanos Gutierrez ve besteci ve
piyanist Max Richter, Harbiye Cemil Topuzlu
Açık Hava Tiyatrosu'nda konser verecek. Festi-
valde Gregory Privat, cazın yenilikçi ismlerinden
Jazzmeia Horn ve Grammy ödüllü Me'shell Nde-
geocello da müzikseverlerin karşısına çıkacak.
İtalyan müzisyen Chiara Civello ve Brezilya'nın
sevilen samba ve bossa nova müziklerini yeniden
dünya sahnesine taşıyan Roge'nin ilk Türkiye

konserleri izleyicileriyle buluşacak. Kerem Görsev
Quintet, caz ve klasik müzik alanında trompet sa-
natçılarından Tolga Bilgin, yeni albümü "Soli-
tude"un Türkiye prömiyeriyle Meltem Ege,
müzisyen Mehmet Ali Sanlıkol, İtalyan kontrbas
sanatçısı Michelangelo Scandroglio festivalin caz
sahnesinin konukları arasında bulunuyor.

Festival söyleşileri yapılacak

Festival öncesinde gerçekleştirilen Garanti BBVA
Caz Sohbetleri bu yıl da devam edecek. Nisan-
mayıs aylarında Salt Beyoğlu'nda yapılacak üç
farklı söyleşide, Türkiye'de caz ve güncel müziğin
gelişimine dair farklı konular ele alınacak ve tartı-
şılacak. 30 Nisan'da "Türk Medyası Caz Ritmini
Yakalayabiliyor mu?", 6 Mayıs'ta "Dönemler,
Olaylar ve Anekdotlarla: Türkiye'de Caz" ve 27
Mayıs'ta "Gramofondan Cep Telefonuna: Müziği
Yıllar İçinde Nasıl Dinledik?" başlıklı söyleşiler
düzenlenecek. Katılımın ücretsiz ve 25 kişiyle sı-
nırlı olduğu atölyelerin rezervasyonları 25 Hazi-
ran'da açılacak. AA 

Şehit Mustafa Cambaz 
fotoğraf
yarışması
15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen 
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına
düzenlenen "Şehit Mustafa Cambaz Fotoğraf
Yarışması"nın dördüncüsüne başvurular başladı

YENİ Şafak gazetesince 
gerçekleştirilen yarışmaya,
"mustafacambazfotografya-

rismasi.com" adresi üzerinden 
31 Mayıs'a kadar başvuru
yapılabilecek.
Yarışmada se-
çici kurul, Kızı-
lay İçerik ve
Prodüksiyon
Müdürü Fırat
Yurdakul, eski
Cumhurbaş-
kanlığı özel fo-
toğrafçısı, foto
muhabiri ve
Türkiye Foto
Muhabirleri
Derneği Temsil-
cisi Ümit Bek-
taş, foto
muhabiri Kay-
han Özer, Yeni
Şafak foto mu-
habiri Sedat
Özkömeç ve
Anadolu Ajansı
foto muhabiri
Elif Öztürk'ten
oluşuyor.

4 kategoride
düzenleniyor

Yarışma,
"2024'e Dam-
gasını Vuran
Haber Fotoğ-
rafları", "Kültü-

rel ve Tarihi Fotoğraflar", "Yeni 
Nesil Fotoğraflar (Drone Çekimi-
Serbest Haber)" ile "Yeni Nesil Fo-
toğraflar (Cep Telefonu
Çekimi-Serbest Haber)" başlıklarıyla

4 temel katego-
ride gerçekleşti-
riliyor.
Yarışmanın bu
yıl "Hikayeyi
Tamamla Özel
Ödülü" katego-
risinin teması
ise Rami Kü-
tüphanesi ola-
rak belirlendi.
Bu dalda yarış-
macılardan,
Rami Kütüp-
hanesi'nin fo-
toğrafları
bekleniyor.
Yarışmada her
bir kategorinin
birincisine 100
bin, ikincisine
75 bin ve üçün-
cüsüne 50 bin
lira ödül tak-
dim edilecek.
Toplamda 13
kişiye 1 milyon
lira ödül dağıtı-
lacak yarışma-
nın ödül töreni,
bu yıl tem-
muzda yapıla-
cak. AA 

COLORADO Eyalet Üniversitesi’nden
(CSU) araştırmacılar, fiziksel aktivitenin
beyindeki hücreleri birbirine bağlayan

beyaz cevherini yenileme yeteneği üzerinde olumlu
bir etkisi olup olmadığını görmek için 60 yaşın
üzerindeki insanları inceledi. Haftada en az üç kez
40 dakikalık yürüyüşlere çıkmanın beynin beyaz
maddesini yenilediğini ve bilişsel olarak kişiyi
güçlü tutmaya yardımcı olabileceğini buldular.
Araştırmanın sonuçları, yaşlı insanlara beyinlerini
sağlıklı ve aktif bir şekilde tutmanın basit bir yo-
lunu sunuyor.

Hafızada iyileşme gözlendi  

Beyaz madde, beynin ve omuriliğin kısımlarını
sinir liflerine bağlayan beynin en geniş ve en derin
kısmındaki doku. Sağlıklı bir beyaz cevher daha iyi
hafızaya, daha iyi problem çözmeye ve artan biliş-
sel yetenekleri de beraberinde getirir. NeuroImage
dergisinde yayınlanan araştırma için ekip, 247 katı-
lımcıyı gözlemledi. Katılımcıların her biri 60-80
yaşları arasında olan ve günlük yaşamlarında çok
az şiddetli fiziksel aktivite gerçekleştiren kişilerdi.
Araştırmacılar, katılımcıların sınırlı aktivitelerine
rağmen hala yeterli düzeyde bilişsel yeteneğe sahip
olduklarından emin olmak istediler ve ardından
onları üç farklı gruba ayırdılar. İlk grup, katılımcı-
ların düzenli olarak esnedikleri ve az fiziksel efor
gerektiren rutinler uyguladıkları bir programa tabi
tutuldu. İkinci grupta, haftada üç kez 40 dakikalık
yürüyüşe çıktılar. Son gruba ise haftada üç kez, fi-
ziksel ve zihinsel olarak en zorlayıcı görevlerden
biri olarak görülen dans egzersizleri verildi.

Beyaz cevheri küçülttü

Katılımcılara çalışmalar başladığından ve çalışma-
lardan altı ay sonra beyaz cevherlerinin sağlığının
ve işlevinin incelendiği beyin taramaları yapıldı.
Son iki grupta yer alanlar, programa altı ay katıl-
dıktan sonra daha sağlıklı beyin ve beden işlevleri
gösterdiler. fiziksel olarak daha zinde hale geldiler.
Ayrıca araştırmacılar, beyinlerinin MRI taramala-
rında beyaz cevherlerinin de yenilenmiş gibi görün-
düğünü buldular. Yürüme grubunun parçası
olanlar en iyi sonuçları gösterenler oldu ve hafıza
sınavlarında da en iyi performansı sergilediler. Ak-
tivitesi oldukça durgun olan ilk gruptaki kişilerde
ise beyaz cevherlerinin küçüldüğü görüldü ve bazı
bilişsel testlerde de daha kötü performans göster-
diler.

Gençlerde henüz denenmedi

Çalışmanın ortak yazarı ve CSU’da nörobilim ve
insani gelişme profesörü olan Dr Agnieszka
Burzynska, The New York Times’a beyaz madde
üzerine çok fazla araştırma yapılmadığını söyledi:
“Bazı bilim insanları, sadece birkaç yıl öncesine
kadar beynin yapısının yaşam boyunca değişebile-
ceğine bile inanmıyorlardı.” Araştırmacılar, bu ça-
lışmanın sonuçlarının genç insanlar için de geçerli
olup olmadığından emin değiller, ancak insanlara
sağlıklı kalmak için aktif bir yaşam tarzı yaşamala-
rını tavsiye ediyorlar. Burzynska, The Times’a ver-
diği demeçte; bulguların beynin beyaz maddesini
korumak için kalkmak ve hareket etmek için güçlü
bir neden verdiğini söylüyor.
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Yürümek hafızaya
çok iyi geliyor

Fazla şeker komaya sokuyor
Kurban Bayramı’nda çocukların aşırı et ve şeker tüketimine dikkat edilmesi gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümünden Uzm. Dr.
Akif Çelik, ailelere uyarılarda bulundu. Çelik, “Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve kronik böbrek hastalığı, yüksek tansiyon gibi sağlık sorunları
olan çocuklarda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyunun azalmasına hatta komaya dahi neden olabilir” dedi
ÇAMLICA Medipol Üniversitesi Hasta-
nesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bö-
lümü’nden Uzm. Dr. Akif Çelik,
bayramlar gibi özel günlerde değişen
beslenme rutinine bağlı olarak birçok
sindirim probleminin yaşandığını belir-
terek “Bayramlar vasıtasıyla toplumda
birliktelik ruhu artar, milli bilinç oluşur
ve sosyal ilişkiler gelişir. Ama doğum
günleri, bayramlar gibi özel kutlamalar
ve etkinliklerde aşırı besin tüketimi, dü-
zensiz beslenme alışkanlıklarına ve sin-
dirim sorunlarına neden olabilir.
Bayramlarda ve özel etkinliklerde ço-
cukların beslenmesi, ailenin diğer birey-
lerinden farklı değildir. Sağlıklı
beslenme önerileri tüm aile için geçerli-
dir. Makro besin ögelerimiz yağ, kar-
bonhidrat (şeker) ve proteinlerden
oluşur. Vücudumuz ve metabolizma-
mız günlük dengeli oranda protein, yağ
ve karbonhidrata gereksinim duyar, bu
dengenin herhangi bir şekilde bozul-
ması sağlığımızı olumsuz etkiler. Gün-
lük alınan enerjinin yüzde 50-55’inin
karbonhidrattan, yüzde 10-15’inin pro-
teinden, yüzde 30-35’inin de yağlardan
gelmesi önerilir” diye konuştu. Aşırı
şeker tüketiminin ishale neden oldu-
ğuna da değinen Çelik, şöyle devam
etti: “Günlük harcadığımız enerjiden

daha fazla kaloriyi almak ve aşırı besin
tüketimi kısa dönemde kabızlık, kusma,
karın ağrısı, ishal gibi sindirim sorunla-
rına neden olur. Uzun vadede ise obe-
zite, kalp ve damar hastalıkları,
hipertansiyon gibi ciddi sağlık sorunla-
rına neden olabilir. Aşırı şeker tüketimi-
nin de ishal yaptığı bilinir. Özellikle
doğum günleri ve bayramlarda aşırı
şeker tüketiminden kaçınmak gerekir.
Şeker hastalığı, karaciğer yetmezliği ve

kronik böbrek hastalığı, yüksek tansi-
yon gibi sağlık sorunları olan çocuk-
larda aşırı şeker tüketimi, kan şekerinin
aşırı ve ani yükselmesine, vücut suyu-
nun azalmasına hatta komaya dahi
neden olabilir. Yağlar en yavaş sindiri-
len makro besindir. Yağlı yiyecekler özel
günlerde genellikle keyifli bir kaçamak
olarak tüketilir. Aşırı yağ tüketimi kısa
dönemde şişkinlik, hazımsızlık, mide
krampları, ishallere neden olduğu gibi

uzun vadede ise kalp ve damar hasta-
lıklarına yol açabilir."

Protein kaçağına dikkat

Fazla protein alımının da zararlarına da
işaret eden Çelik, “Vücudumuzun yapı
taşı proteinlerden oluşur. Proteinler vü-
cudumuz için önemli bir makro besindir.
Özellikle kırmızı veya beyaz et, yumurta
ve tahıllar başlıca protein kaynaklarıdır.
Aşırı protein tüketiminin böbreklerimizin
çok daha fazla oranda süzme yapmasına
ve ardından da idrarda protein kaçağına
yol açtığı gösterildi. Protein ağırlıklı bes-
lenmenin protein yıkımının son ürünü
olan ürik asidin eklemlerde birikimi so-
nucu oluşan Gut hastalığına neden ol-
duğu da bilinir. Ayrıca çoğunlukla
bağırsaklarımızda yaşayan ve vücudu-
muz için sağlıklı olan mikroorganizmalar
vardır. Bu canlıların, sindirim sistemi ve
bağırsak sağlığı üzerine, bağışıklık siste-
minin güçlenmesine ve metabolizmamı-
zın düzenlenmesi gibi birçok faydalı
görevleri vardır. Bağırsak mikrobiyomu
olarak adlandırılan bu canlıların sayısı,
dengesiz ve tek makro besin ağırlıklı bes-
lenme gibi durumlarda hızla azalır ve za-
rarlı mikroorganizmaların sayısı artar.
Bu nedenle sağlığımız olumsuz yönde 
etkilenir” ifadelerini kullandı. 
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P rostat büyüdüğünde yaşanan

idrar şikayetlerinin hastanın gün-
lük yaşamını zorlaştırdığına dik-

kat çeken Hattat Klinik’ten
Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim
Hattat, “Hayat kalitesini düşürür. İdrar
şikayetleri sertleşme sorunu, erken bo-
şalma ve cinsellikte başarısızlık korkusu
yaratabilir. Yapılan incelemelerle prostat
büyümesinin ne boyutta olduğu, iyi
huylu mu yoksa kötü huylu mu olduğu
anlaşılabilir. İyi huylu prostat büyüme-
sinde tıkanıklığın derecesine göre ilaçlar
veya cerrahi işlemler gibi hastaya uygun
tedavi seçilebilir. Son yıllarda kullanılan
teknolojik tedaviler ve lazerler en az yan
etki ile prostat büyümesini başarıyla te-
davi eder” diye konuştu. Erkeklerin pro-
stat olma korkusu yaşadıklarını aktaran
Prof. Dr. Hattat, “Bir hastalık zanne-
dilse de prostat aslında erkeklerde bulu-
nan bir salgı bezi. Kestane
büyüklüğündeki bu bez mesanenin tam
altında yer alıyor ve idrar kanalını çevre-
liyor. Dolayısıyla prostat dokusunda bü-
yüme olduğunda idrar yolu şikayetleri
gelişiyor. İşte bu yakınmalar ve prostatın
iyi huylu büyümeleri halk arasında ‘pro-
stat olmak’ olarak biliniyor” dedi.

40'lı yaşlara dikkat 

Prostat büyümesinin her erkekte mey-

dana gelen doğal bir durum olduğu-
nun aktaran Prof. Dr. Hattat, “40’lı
yaşlardan itibaren erkek vücudunda
oluşan hormon değişimleri prostatı
büyütüyor. Yani gerçekten de her erkek
hayatının belli bir noktasında ‘prostat’
oluyor. Ancak bu büyüme erkeklerin
sadece üçte birinde tedavi gerektirecek
boyuta ulaşıyor. Ailesinde prostat bü-
yümesi olanlar bu hastalığa daha sık
yakalanıyor. 60 yaşındaki erkeklerin
yarısından fazlasında prostat büyü-
mesi bulunuyor. Prostat büyüdüğünde
ve idrar yolunu sıkıştırıp can sıkıcı
idrar şikayetlerine yol açtığında tedavi
de şart oluyor” diye konuştu.

İdrar sıkıntısı belirti

Prostatın iyi huylu büyümesinde belir-
tiler yavaş yavaş yıllar içinde arttığın-
dan birçok erkeğin ciddi tıkanıklıkları
olsa bile buna alışabildiğine dikkat
çeken Prof. Dr. Hattat, “Erkekler bu
belirtileri ‘normal’ kabul edebiliyor.
Yine de prostat büyümesinde sık id-
rara çıkmak, zor idrar yapmak, idrara
başlarken bir süre beklemek, idrarı
kesik kesik boşaltmak, tuvaletten çık-
tıktan çok kısa bir süre sonra tekrar
idrar hissi duymak ve mesanenin tam
boşalmadığını hissetmek en sık görü-
len yakınmalar arasında. Bunlara ani

idrar sıkışmalarını, idrar kaçırma ve
geceleri idrar hissiyle uyanmayı da ek-
leyebiliriz. İdrar sıkıntıları olan erkek-
lerin vakit kaybetmeden bir uzmana
danışması gerekiyor” ifadelerini kul-
landı.

Son teknolojik tedaviler 

Prostat büyümesi tedavisinde, büyü-
müş olan prostat dokusunu ortadan
kaldırıp idrar kanalındaki tıkanıklığının
giderildiğini belirten Prof. Dr. Hattat,
“Bu tıkanıklığın derecesi ise hangi te-
davinin seçileceği konusunda ana fak-
tör.  Günümüzde iyi huylu prostat
büyümesini çeşitli ilaç tedavileri, cer-
rahi işlemler veya ısı terapileri ile gide-
rebiliyoruz.  Hafif tıkanıklarda ilaçlar
etkili olabilirken, daha ileri durum-
larda cerrahilere yönelebiliyoruz. Son
yıllarda geliştirilen lazer tedavileri ise
en son teknolojik çözümleri sunuyor.
Örneğin çok yüksek enerji kullanılarak
prostatı buharlaştıran lazerlerde, has-
talar işlemden birkaç saat sonra evle-
rine gidebiliyor ve günlük yaşamlarına
birkaç gün içinde başlayabiliyor.
Sonda ihtiyacı en aza indiriliyor, kan
sulandırıcı kullanan hastalarda ilacın
kesilmesi gerekmiyor. En güzeli de
idrar sıkıntıları 24 saat içinde büyük
ölçüde rahatlıyor” dedi.

Prostat bezinin idrar fonksiyonla-
rının yanında cinsel yaşamı da
olumsuz etkilediğinin altını çizen
Prof. Dr. Halim Hattat, “İyi huylu
prostat büyümesinde yaşanan
idrar şikayetleri cinsellikte korku
yaratabiliyor. İdrar sorunu yaşa-
yan erkek, bunun beraberlik esna-
sında olmasından çekinerek
cinsellikten soğuyabiliyor. Cinsel
isteksizlik ve başarısızlık korkusu
başlayabiliyor. Tüm bunlar sert-
leşme problemine yol açabiliyor.
Yine uzun vadede erken boşalma
da görülebiliyor. Bu nedenle özel-
likle 40 yaş üzerinde yaşanan cin-
sel fonksiyon sorunlarında prostatı
kontrol etmek gerekiyor. Prostat
büyümesinde uygulanan tedavi-
lerde de mesaneye geri boşalma,
meni hacminde azalma, isteksizlik,
sertleşme problemi gibi yan etkileri
daha az olanları seçmek cinsel ha-
yatı koruyor” diye konuştu.

SERTLEŞME
PROBLEMİ 

Dönemsel olarak ürolojik muayene ve PSA kontrolleri yaptırmak prostat büyümesini erken
dönemde teşhis şansı tanıyor. Üro-Androloji Uzmanı Prof. Dr. Halim Hattat, “40’lı yaşlardan
itibaren erkek vücudunda oluşan hormon değişimleri prostatı büyütüyor” dedi ve özellikle
ailesinde prostat hastalığı olanların kontrollerini aksatmaması gerektiğini söyledi. 

60-80 yaş aralığındaki 247
katılımcıyı gözlemleyen yeni
bir çalışma, yürüme gibi fizik-
sel aktivitelere katılmanın,
beyni olumlu bir şekilde
etkileyebileceğini buldu.
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İ stanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB), Covid-19 nedeniyle bir yılı
aşkın bir süredir zor günler geçiren

kültür sanat sektörü için projeler geliş-
tirdi. Pandeminin başladığı Mart
2020’den aynı yılın sonuna kadar  kül-
tür-sanat sektörüne 12 milyon TL tuta-
rında destek sunuldu. İBB’nin sektör
emekçilerine sağladığı desteklerle, en-
düstrisi temsilcilerinin yaşadığı zorlukla-
rın giderilmesi ve İstanbulluların
kültür-sanattan uzak kalmaması amaç-
landı. İBB Kültür Daire Başkanlığı ve
KÜLTÜR AŞ eliyle gerçekleştiren des-
tekler,  binlerce sanatçıya ulaştı. Bu dö-
nemde; “Sokakta Sanat Var”,
“Sahnebüs”, “Sokak Sokak Masal” ve
“İstanbul’da Bir Sonbahar Kabaresi”
,“Yolculuk Arası Bi’ Caz Molası”,
“Sokak Müzisyenleri Kafede”, “Akade-
miden Sahneye”, “Klasik Sabahlar
Kahve Konserleri”, “Roman Havası”,
“İstanbul Sokak Festivali”, “Sound
Check Harbiye” ve Sahnede Bir Hayat”

gibi pek etkinlik gerçekleştirildi. Sanatçı-
lar pandemi koşullarında nefes alma im-
kanı bulurken, İstanbullular da
özledikleri kültür sanat programlarıyla
buluştu.

Seyircilerle buluşacaklar

İBB’nin müzisyenlerin yanında olmak
için hayata geçirdiği projelerden “İstan-
bul Bir Sahne”, pandemiden etkilenen
binlerce müzisyenin performanslarına 
ev sahipliği yapıyor. İstanbul’un dört bir
yanı zor günler yaşayan sanatçılar için
birer açık hava sahnesine dönüşüyor.
Bugüne kadar binin üzerinde müzisye-
nin yer aldığı proje, İstanbulluları özle-
dikleri kültür sanat etkinlikleriyle
buluştururken müzisyenlere de önemli
bir destek sağlanıyor. İBB iştiraki 
KÜLTÜR AŞ’nin gerçekleştirdiği
projeyle İstanbul’un parkları, durakları,
sokakları, otoparkları, günlük işe gidiş
geliş noktaları ve ikonik mekanları dev
bir açık hava sahnesine dönüştü. Kentin
39 ilçesini müzikle buluşturacak şekilde
planlanan etkinliklerde Adalar’dan 

Bağcılar’a, Çatalca’dan Sultanbeyli’ye
kadar 100 nokta belirlendi.

Dijital konserler de vardı

İBB, Nisan ayının pandemi koşulları ne-
deniyle müzisyenleri bekletmemek için,
Enver Ören Kültür Merkezi’nde özel bir
sahne oluşturarak konser kayıtlarını al-
maya başladı. Dijital Sahne olarak
devam eden projenin ikinci bölümü ise
bugünlerde İBB Cemal Reşit Rey Kon-
ser Salonu’nda devam ediyor. Kurulan
özel sahnelerde gösterilen performans-
lar, Kültür.İstanbul YouTube hesabın-
dan “Dijital Sahne Konserleri” adıyla
paylaşılıyor. İBB, Covid-19 vakalarının
düşmesi ve mesafeli bir şekilde açık ha-
vada etkinlik yapmaya elverişli koşulla-
rın oluşması nedeniyle etkinliklerini kent
genelinde yaydı. İlk et-
kinliklerini 5 Haziran
Cumartesi günü,  5
farklı noktada 21 konser
ile gerçekleştirdi. Kısıt-
lamanın olduğu Pazar
günleri dışında kalan

zamanlara konserler planladı. Farklı
tarzdan müzisyenler, uzun süredir uzak
kaldıkları seyircileriyle buluştu.

Müzisyenlerin yüzü güldü

İBB, her bir müzisyene 2 bin TL destek
sağladığı “İstanbul Bir Sahne” projesini
Mart 2021’de gerçekleştirdiği bir açık
çağrı ile başlattı.. Projeye 2 bin 289 baş-
vuru yapılırken, müzik topluluklarıyla
birlikte toplam sayı 6 bin 841 olarak ger-
çekleşti. Başvuru şartlarını sağlayan mü-
zisyen sayısı ise 5 bin 10 kişi oldu.
“İstanbul Bir Sahne”nin Dijital Sahne
çekimlerinde bin 60 müzisyen, perfor-
mans sergiledi. 5 Haziran’dan itibaren
açık havada gerçekleştirilmeye başlanan
etkinliklerde ise bugüne kadar 200’ün
üzerinde sanatçı ağırlandı.
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Bağcılar Belediyesi’nin 2023 hedeflerine
ulaşabilmesini sağlamak amacıyla;  “En-
tegre Yönetim Sisteminde Bağcılar Mo-

deli” kapsamında üst yöneticilerin katılımıyla “2021
yılı farkındalık artırma” oturumu gerçekleştirildi. Bağ-
cılar Belediyesi Başkan Yardımcısı ve Kalite Üst Yö-
netim Temsilcisi M. Akif Görentaş, EYS altında
yapılan çalışmaların kapsamı, gerekliliği, hedefleri ve
çalışmaların etkinliği hususunda yöneticilerin sergile-
yecekleri liderliğin, öncü belediye olma anlayışını
daha ileriye taşıma noktasında önemini ifade etti.
Bağcılar Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü Ser-
bay Öztürk ise yönetim sistemlerine ve modellerine
ilişkin küresel ve yerel farkındalık aktarımı ile başla-
dığı sunumda EYS (Entegre Yönetim Sistemi)  kap-
samında belediyede yapılan çalışmalar, mevcut
durum ve 2023 yılı hedeflerine değindi. Sunum so-
nunda katılımcıların görüşleri alınarak 2023 hedefle-
rine ulaşmak için yapılacak çalışmalar konusunda
fikir alışverişinde bulunuldu.

Kültür sanat sektörüyle dayanışmasını daha da
geliştirmeyi amaçlayan İBB; “İstanbul Bir Sahne” ve
“İstanbul’da Perdeler Kapanmasın” projeleriyle
sanatçılara önemli destekler sağlamaya devam ediyor

Bağcılar Belediyesi yöneticilerinin katılımıyla
EYS (Entegre Yönetim Sistemi) çalışmaları
kapsamında “2021 yılı farkındalık artırma” 
oturumu düzenlendi. Programda hem mevcut
durum değerlendirildi hem de geleceğe dönük
yapılacak çalışmalar tartışıldı

T ürkiye'nin gidişatı malum. “Suç örgütü
lideri” bir yanda, kelli felli bakanlar bir
yandan herkes hababam bir şeyler söy-

leyip, bir şeyler anlatıyor. Kimine “hak” veriyo-
ruz, kimini çok “yanlış” buluyoruz. Bitmek
bilmeyen bu politik hengameler ve çekişmeler
içinde ise bir de ekonomik “sıkıntılar” boy gös-
teriyor. Ay sonunu getirme telaşı, parasızlık,
uzun mühlettir kısa çalışma ödeneği ile geçin-
meye mahkum edilenler, işsizler, umutsuzlukar
o kadar çok ki... Say say bitiremeyiz. Hal böyle
olunca tüm bu “ham ervahlıktan” sıyrılıp biraz
gülümseye ihtiyaç duyuyor insan. Ama nasıl?
Gezin diyeceğim de o para ister. Ama okumak
desen bak o bedava. Hadi gelin bugünlerden
çok da başka günleri anlatmayan rahmetli Aziz
Nesin'in “Esneyen İnsanlar Ülkesi” isimli hika-
yesini okuyalım...

“Bir varmış, bir yokmuş, sana varsa bana
yokmuş, bana varsa ona yokmuş. Bir zamanlar
yeryüzünün bir yerinde bir ülke varmış. Bu ül-
kedeki kişiler mutluluk içinde yaşar dururlar-
ken, Tanrı vermesin, bir bilinmez salgın hastalık
onları kırıp geçirmeye başlamış. Öyle bir hasta-
lık ki, ülkedeki insanların birtakımı zayıfla-
maya, küçülmeye, birtakımları da
şişmanlamaya, irileşmeye başlamış. Zayıflayan-
ların boyları da günden güne ufalıyormuş. Ama
bu ufalma, küçülme, zayıflama o kadar yavaaaş
yavaş oluyormuş ki hiç kimse ne kendisinin, ne
de başkalarının küçüldüğünün farkına 
varmıyormuş.

Günde ancak beş on gram zayıflıyor, bir iki
milimetre küçülüyorlarmış. İnsanlar küçüle
ufala, zayıflaya sıskalaşa, bir zaman gelmiş,
baston kadar incelmiş, sacayağı kadar kısalmış-

lar. Günden güne daha da kısalıp ufalıyorlarmış.
Beri yandan birtakım insanlar da günden

güne şişmanlıyor, irileşiyorlarmış. Öbürlerinin
küçülmesi, ufalması gibi, bu irileşme, şişman-
lama da, günden güne bikaç milim, günde beş
on gram olduğundan, ne kendileri, ne de başka-
ları onların her gün biraz daha devleştiklerinin
farkına varmıyorlarmış. Boyları yangın kuleleri
kadar uzamış, gövdeleri vapurlar kadar irileş-
miş. Ama o ülkede büyüyenlerin sayısı, zayıfla-
yıp ufalanların sayısına denk değilmiş. İki yanın
sayısı birbirine eşit olmuyormuş. Beş on küçü-
lene, ufalana karşılık, ancak bir kişi kocaman-
laşırmış. Zayıfların çocukları. da zayıf, fındık
kadar küçük doğmaya başlamışlar. Buna karşı-
lık, irilerin çocukları da fil yavrusu kadar
büyük, kocaman doğuyorlarmış. Doğuştan
küçük olanlarla, doğuştan büyük olanlar, oldum
olasıya bu işin böyle gelip böyle gittiğini sanır-
lar, bunda hiçbir ayrılık, uygunsuzluk, olağanüs-
tülük görmezlermiş. Görmedikleri gibi,
küçülenler, kendilerinden daha küçüklerini
görüp, onlara bakarak, “Tanrım, buna da şü-
kürler olsun, küçüğün küçüğü var. Ben yine iyi-
yim!” diye avunurlarmış.

Günden güne irileşenler de, kendilerinden
daha irilerini gördükçe, “Tanrım, beni ondan
daha iri yap!” diye yakarırlarmış. Dileklerini,
yakarmalarını Tanrı da dinler, onları günden-
güne şişirir de şişirirmiş. Bir zaman gelmiş ki,
şişmanlayanlar, irileşenler, oturdukları evlere;
yattıkları yataklara, geçtikleri yollara sığmaz
olmuşlar. Her ne yapsalar, ayakları yorganların-
dan dışarı çıktığından, yorganlarını ayaklarına
göre uzatmaya, yolları gövdelerine göre aç-
maya, evlerini de boylarına göre büyütmeye
başlamışlar.

Bir zaman gelmiş, açtıkları yollardan da ge-
çemez, büyüttükleri evlere de giremez, uzattık-

ları yorganlarına da sığamaz ol-
muşlar. Yeniden, evlerini yollarını, yorganlarını
büyütmüşler. Alanlar küçük gelmiş, alanları aç-
mışlar. Yaşadıkları kent küçük gelmiş, kentten
dışarı kaçmışlar. Yayıldıkça yayılmışlar, taş-
tıkça taşmışlar.

Küçülenler de küçüldükçe küçülmüşler, ufal-
dıkça ufalmışlar, artık öyle olmuş ki, bir zaman
sonra kimisi ev diye karpuz kabuğuna, kimisi
ceviz, kimisi de fındık kabuğuna girer olmuş. İş
bu kadarla da kalmamış, bir zaman sonra kü-
çüle küçüle temelli kaybolmaya başlamışlar.
Gözle görülemez olmuşlar. Ancak mikroskopla
bakılınca görülebiliyorlarmış. Bütün bu olan bi-
tenleri, herkes olağan bişey sanır, hiçbiri yakın-
mada bulunmazmış.

Gel zaman, git zaman, irileşenlerin irileş-
mesi, şişmanlayanların şişmanlaması durmuş.
İş bununla da kalmamış. Onlar da küçülmeye,
ufalmaya başlamışlar. Gündengüne zayıflıyor-
larmış. Ne var ki, zayıflamaları, şişmanlama-
ları gibi yavaş yavaş değil, birdenbire
oluyormuş. Eskiden boylan günde bir iki milim
uzarken, şimdi günde bir iki karış birden kısalı-
yorlarmış. Eskiden günde bikaç gram şişman-
larken, şimdi günde beş on gram birden
zayıflıyorlarmış. Boyu beş metre, ağırlığı iki ton
olanlar gece yataklarına böyle yatıyor, sabah,
boyları iki metre, ağırlıkları iki yüz kilo olarak
uyanıyorlarmış. Büyük bir hızla erimeye başla-
mışlar. Bir zaman gelmiş, artık birbirlerini bile
tanımıyor, aynadaki hayallerinden korkuyorlar-

mış. Büyük bir korkuya düşmüşler. Bu büyük
korkuyla küçüle küçüle büsbütün yok olmak-
tansa, kendi canlarına kıyanlar bile olmuş.
Arka arkaya kendilerini öldürüyorlarmış. Ken-
tin her yanında ağlamalar, bağırtılar göklere
yükseliyormuş:

– Zayıflıyoruz!.. – Eriyoruz!… – Bitiyoru-
uuz!.. Ağlamak, sızlamak, bağırmak bir işe ya-
ramamış. “Büsbütün ortadan yok olup
gitmeden aklımızı başımıza devşirelim. Küçül-
memizi önleyici bir çıkar yol bulalım!” demiş-
ler. Artık şişmanlamaktan, büyümekten
geçmişler, oldukları gibi kalsalar, çoktan razı-
lar. Doktorlara başvurmuşlar. Doktorlar onlar-
dan beter. Herkes kendi başının derdine
düşmüş. Göz göre göre ufalıyor, eriyorlar. Bu
öyle amansız bir salgın hastalıkmış ki, ondan
ona geçiyormuş. Doktorlar, şişmanlık ilaçlan
vermişler, kemikleri besleyici iğneler yapmışlar.
“Bol bol yiyin!” demişler “Üzülmeyin, canınızı
sıkmayın!” demişler. Ama bütün bunların hiç-
biri yararlı olmazmış. O zaman o ülkede yaşa-
yanlar, düşünmüşler, taşınmışlar, “Başka bir
ülkeden, derdimize derman bulacak bir uzman
arayalım,” demişler. Dedikleri gibi de yapıp,
dünyanın en büyük şişmanlatma uzmanını kendi
ülkelerine çağırmışlar. Uzman gelmiş, küçülen-
lere, ufalanlara bakmış.

– Bu yeni bir hastalık değil, demiş. Dünyanın
başka yerlerinde de görülmüştür. Her ne kadar
salgın bir hastalıksa da önlenebilir. Aranızda bir
zaman yaşayacağım. Ben ne yaparsam, siz de
gözünüzü, kulağınızı açın, benim yaptığım gibi
yapın. Göreceksiniz ki, benim yaptıklarımı ya-
parsanız, hem zayıflamanız, küçülmeniz, hem
şişmanlamanız duracak… Nasılsanız öyle kala-
caksınız. Bunu söyledikten sonra uzman, onla-
rın gözleri önünde tartılmış, ölçülmüş. Ağırlığı
75 kilo, boyu da 1.79 gelmiş.

O ülkede yaşayanlar, neler yapacak diye uz-
mandan gözlerini ayırmamışlar. Hepsi göz
kulak kesilmiş. Hep ona bakıyorlarmış. Uzman
o ülkede kırk gün, kırk gece kalmış. Sonra
orada yaşayanları çevresine toplayıp,

– Bunca zaman aranızda yaşadım. Neler
yaptığımı gördünüz, siz de benim gibi yapar,
benim gibi yaşarsanız, bu dertten kurtulursu-
nuz!.. demiş. Demiş ama, o ülkede yaşayanlar,
uzmanın kendilerinden ayrı onların yaptıkların-
dan başka bişey yaptığını görmemişler. Görseler
de anlamamışlar. Uzman,

– İşte bakın, yine gözünüzün önünde tartılı-
yorum!… demiş. Tartılmış, ağırlığı 75 kilo; öl-
çülmüş, boyu 1.79… Nasıl geldiyse yine öyle.
Ne şişmanlamış, ne zayıflamış. O ülkede yaşa-
yanlar büsbütün şaşırmışlar. “Bu uzman bizden
ayrı, bizim yaptıklarımızdan başka ne yaptı da,
hiç zayıflamadı, kısalmadı?..” demişler.
Uzman, vapura binip, o ülkeden ayrılırken,

– Anladınız ya… demiş, ben ne yaptımsa siz
de öyle yapın!… Allasmarladık. Uzman bir
gece önceden uykusuz olduğu için, bu sözleri
söyledikten sonra küçük dili görünene kadar ağ-
zını açıp, bir de esnemiş.

O ülkede yaşayanlar bunu görünce, hep bir-
den sevinçle bağırmışlar: – Tamam… – Uzman
esnedi… – Uzman gerindi… – Şimdi anladık
neden zayıflamadığını… – Uzman ne yaptıysa,
biz de onu yapalım… O günden sonra, o ülkede
yaşayanlar, uzman esnedi, gerindi diye, onlar da
hiç durmadan esnemeye, gerinmeye başlamış-
lar. Gerçekten de zayıflamaları, küçülmeleri, kı-
salmaları durmuş. İriler iri, ufaklar ufak
kalmış. Hiçbir değişme olmamış. Çünkü, esne-
mekten, gerinmekten vakit bulup da yaşayamı-
yorlarmış ki küçülsünler, ufalsınlar, ya da
büyüyüp irileşsinler… Hep esniyor, hep gerini-
yorlarmış...”

Bir garip ülke...

T.C.
BAKIRKÖY

4. İCRA DAİRESİ
2020/8478 ESAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1391377)

TAŞINIRIN AÇIK ARTIRMA İLANI
Aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup:
Birinci artırmanın aşağıda belirtilen gün, saat ve yerde yapılacağı ve o gün kıymetlerinin %50'sine istekli bulun-
madığı taktirde, yine aşağıda belirtilen gün, saat ve aynı yerde 2. artırmanın yapılarak satılacağı; şu kadar ki, ar-
tırma bedelinin malın tahmin edilen değerinin %50'sini bulmasının ve satış isteyenin alacağına rüçhanı olan
alacakların toplamından fazla olmasının ve bundan başka paraya çevirme ve payların paylaştırma giderlerini
geçmesinin şart olduğu; birinci artırmadan on gün önce başlamak üzere artırma tarihinden önceki gün sonuna
kadar esatis.uyap.gov.tr adresinden elektronik ortamda teklif verilebileceği, birinci artırmada istekli bulunmadığı
takdirde elektronik ortamda birinci artırmadan  sonraki beşinci günden başlamak üzere ikinci artırma gününden
önceki gün sonuna kadar elektronik ortamda teklif verilebileceği, mahcuzun satış bedeli üzerinden aşağıda belir-
tilen oranda KDV.'nin alıcıya ait olacağı ve satış şartnamesinin icra dosyasından görülebileceği; gideri verildiği
takdirde şartnamenin bir örneğinin isteyene gönderilebileceği; fazla bilgi almak isteyenlerin yukarıda yazılı dosya
numarasıyla dairemize başvurmaları ilan olunur. 07/06/2021

1.İhale Tarihi : 06/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
2.İhale Tarihi : 26/07/2021 günü, saat 11:00 - 11:10 arası.
İhale Yeri : MERKEZ EFENDİ MAHALLESİ, KALE İŞ 

MERKEZİ NO:275-295 ZEYTİNBURNU/İSTANBUL 
No    Takdir Edilen Değeri TL. Adedi KDV Cinsi (Mahiyeti ve Önemli Nitelikleri) 
1       1.000,00 1   %18 1 Adet KLAVYE iMAC BİLGİSAYAR VE APPLE KLAVYE

( iMAC G5 1.8 GHz, 17 İnch, Power PC G5 80 GB HD
2       8.500,00 1   %18 1 Adet YAZICI XEROX MARKA WC7525 

RENKLİ LAZER YAZICI
3    400,00 1   %18   1 Adet MİNİ BUZDOLABI REGAL MARKA ( BÜRO TİPİ)
4    4.500,00 1   %18 1 Adet RENKLİ YAZICI XEROX-PHASER 

6300 RENKLİ LAZER YAZICI
5     48.500,00 1   %18 1 Adet CNC ROUTER MAKİNASI 

POYSAN-B72120 MODEL TİPLİ MAKİNA, 
6     45.000,00 1   %18 1 Adet CNC MAKİNASI MARKASIZ 
7     2.600,00 1   %18 1 Adet KOMPRESÖR MAKİNASI PİSTONLU TİP, 
8     18.000,00 1   %18 1 Adet DERİ YAKMA(SICAK BASKI) MAKİNASI 

(İİK m.114/1, 114/3)
* : Bu örnek, bu Yönetmelikten önceki uygulamada kullanılan Örnek 63'e karşılık gelmektedir.

kUltUr sanata 
ıBB katkısı

Örnek No: 25*

Anıl BODUÇ

statİk fİkİr

anilboduc@gmail.com

TAYLAN DAŞDÖĞEN

Kadın emeği pazarının
yeni adresi belli oldu
Aile ekonomisine katkıda bulunmak isteyen yüzlerce kadın girişimci, İstanbul Gönüllüleri Kadın
Emeği Pazarı’nda ürünlerini halkla buluşturmaya devam ediyor. Kadın Emeği Pazarı, Sarıyer
Meydanı ve Üsküdar Marmaray çıkışında; 7-19 Haziran 2021 tarihleri arasında sokağa çıkma
kısıtlamasının olmadığı her gün, 10.00-19.00 saatleri arasında açık olacak

Kendi olanaklarıyla üretim
yapan ancak ürettikleri
ürünleri tüketiciyle buluş-

turma konusunda sıkıntı yaşayan ka-
dınlar için başlatılan Kadın Emeği
Pazarı, İstanbul’un çeşitli meydanla-
rında yeniden yerini aldı. Toplam
350’den fazla kadın üreticinin, Üskü-
dar pazarında yer alan 48 stantta ve
Sarıyer’de bulunan 24 stantta dönü-
şümlü olarak ürünlerini tüketici ile bu-
luşturması amaçlanıyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında, Kadıköy İskele-
sinde kurulan pazar, yine 350 ka-
dının ürünlerine ev sahipliği
yapmıştı.  Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan proje sorum-
lusu Derya Komut Aytekin,
“Tamamen İstanbul Büyükşehir

Belediyesi’nin (İBB) bize sağladığı
stantlarla, buradaki lojistik destekle-
riyle birlikte güzel bir birliktelik kurgu-
ladık. Bundan sonra da çeşitli ilçelerde
kadın emeği için pazarlarımızı kurgu-
lamaya devam ediyor olacağız” dedi.

Vatandaşlar mutlu oldu

Kadın Emeği Pazarı’nda tezgah açan
kadınlar, pandemi döneminde düşen
gelirlerine de destek olmuş oluyor. Gö-
rüşlerini dile getiren bir kadın girişimci,

“Çok teşekkür ediyorum Büyükşehir
Belediyesi’ne de ayrıca çünkü biz üc-
retsiz açtık. Böyle bir yere biz aylık 3
bin lira 4 bin lira kira veriyorduk” ifa-
desinde bulundu. Kadın girişimciler, el
emekleriyle ürettikleri; kolye, yastık,
bez bebek, tablo, örgü çanta gibi çeşitli
ürünlere kentlinin yoğun ilgi gösterdik-
lerini söyledi. İBB ve İstanbul Gönül-
lüleri’nin birlikte gerçekleştirdiği
“Kadın Emeği Projesi” ilk olarak Be-
şiktaş İskele Meydanı’nda hayat bul-

muştu. 14 Aralık-31 Aralık
tarihleri arasında Kadın Emeği
Pazarı’nda, 500 kadın girişimci
tarafından üretilen çeşitli ve ya-
ratıcı ürünler stantlarda satışa
sunulmuş, kentli yoğun ilgi gös-
termişti.  SAVAŞ ATAK
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ISTANBUL’DA CAZ
festivali başlıyor!

32. İstanbul Film 
Festivali, 1-17 Temmuz
tarihleri arasında
müzikseverlerle 
buluşacak. İstanbul 
Kültür Sanat Vakfı’nın
(İKSV) şehrin dört bir
yanına damgasını 
vuran festivalinde bu yıl
aralarında Chucho 
Valdés Royal Quartet, 
Hermanos Gutiérrez, 
Max Richter, Meshell 
Ndegeocello, Grégory 
Privat, Kerem Görsev 
Quintet, Jazzmeia Horn
gibi usta sanatçı ve 
gruplar yer alacak

F estival, 17 günde gerçekleştirilecek 40'a
yakın konserde, 200'ü aşkın yerli ve ya-
bancı sanatçıyı ağırlayacak. İstanbul Caz

Festivali Direktörü Harun İzer, Beyoğlu'nda bir
otelde festivale ilişkin düzenlenen basın toplantısı
öncesinde, İstanbul'un çeşitli mekanlarında ulus-
lararası yıldızların, genç yeteneklerin, caz müzis-
yenlerinin, caz dışında caza yakın farklı türlerde
müzik yapan çok sayıda yerli ve yabancı konuğun
sahne alacağını söyledi.

Önemli isimler var 

İzer, 1-3 Temmuz'da Harbiye Cemil Topuzlu Açık
Hava Tiyatrosu'ndaki konserlerde festivalin en
önemli yıldızlarının sanatseverlerle buluşacağını
belirterek, "1 Temmuz'da Latin cazının çok
önemli isimlerinden Chucho Valdes Royal Quar-
tet, festivalin bir anlamda açılışını yapacak. Ardın-
dan genç seyircimizin de çok severek izlediği
Hermanos Gutierrez isimli Meksika çöllerinin o
sıcak müziğini, oranın güzel tınılarını ülkemize ta-
şıyacak başarılı bir ekibi izleyeceğiz. Bu konsere

şimdiden yoğun ilgi var. 3 Temmuz'da ise İngilte-
re'den çok önemli bir besteci, piyanist ve müzis-
yen Max Richter sahnede olacak. Kendisi hem
film müzikleriyle çok sevilen, tanınan bir isim hem
de birbirinden güzel besteleriyle yeni neoklasik
akımının çok başarılı temsilcilerinden. " dedi.

Yaşam boyu başarı ödülü 

Festivalde "Yaşam Boyu Başarı Ödülü" bu yıl caz
müziğinin ustalarından saksafon sanatçısı Yalçın
Ateş ve  İzzet Öz'e sunulacak. Festivalin ilk üç gü-
nünde Afro-Küba cazının isimlerinden 7
Grammy ödüllü Chucho Valdes, Latin gitarının
öncülerinden Hermanos Gutierrez ve besteci ve
piyanist Max Richter, Harbiye Cemil Topuzlu
Açık Hava Tiyatrosu'nda konser verecek. Festi-
valde Gregory Privat, cazın yenilikçi ismlerinden
Jazzmeia Horn ve Grammy ödüllü Me'shell Nde-
geocello da müzikseverlerin karşısına çıkacak.
İtalyan müzisyen Chiara Civello ve Brezilya'nın
sevilen samba ve bossa nova müziklerini yeniden
dünya sahnesine taşıyan Roge'nin ilk Türkiye

konserleri izleyicileriyle buluşacak. Kerem Görsev
Quintet, caz ve klasik müzik alanında trompet sa-
natçılarından Tolga Bilgin, yeni albümü "Soli-
tude"un Türkiye prömiyeriyle Meltem Ege,
müzisyen Mehmet Ali Sanlıkol, İtalyan kontrbas
sanatçısı Michelangelo Scandroglio festivalin caz
sahnesinin konukları arasında bulunuyor.

Festival söyleşileri yapılacak

Festival öncesinde gerçekleştirilen Garanti BBVA
Caz Sohbetleri bu yıl da devam edecek. Nisan-
mayıs aylarında Salt Beyoğlu'nda yapılacak üç
farklı söyleşide, Türkiye'de caz ve güncel müziğin
gelişimine dair farklı konular ele alınacak ve tartı-
şılacak. 30 Nisan'da "Türk Medyası Caz Ritmini
Yakalayabiliyor mu?", 6 Mayıs'ta "Dönemler,
Olaylar ve Anekdotlarla: Türkiye'de Caz" ve 27
Mayıs'ta "Gramofondan Cep Telefonuna: Müziği
Yıllar İçinde Nasıl Dinledik?" başlıklı söyleşiler
düzenlenecek. Katılımın ücretsiz ve 25 kişiyle sı-
nırlı olduğu atölyelerin rezervasyonları 25 Hazi-
ran'da açılacak. AA 

Şehit Mustafa Cambaz 
fotoğraf
yarışması
15 Temmuz darbe girişimi sırasında şehit düşen 
Yeni Şafak foto muhabiri Mustafa Cambaz adına
düzenlenen "Şehit Mustafa Cambaz Fotoğraf
Yarışması"nın dördüncüsüne başvurular başladı

YENİ Şafak gazetesince 
gerçekleştirilen yarışmaya,
"mustafacambazfotografya-

rismasi.com" adresi üzerinden 
31 Mayıs'a kadar başvuru
yapılabilecek.
Yarışmada se-
çici kurul, Kızı-
lay İçerik ve
Prodüksiyon
Müdürü Fırat
Yurdakul, eski
Cumhurbaş-
kanlığı özel fo-
toğrafçısı, foto
muhabiri ve
Türkiye Foto
Muhabirleri
Derneği Temsil-
cisi Ümit Bek-
taş, foto
muhabiri Kay-
han Özer, Yeni
Şafak foto mu-
habiri Sedat
Özkömeç ve
Anadolu Ajansı
foto muhabiri
Elif Öztürk'ten
oluşuyor.

4 kategoride
düzenleniyor

Yarışma,
"2024'e Dam-
gasını Vuran
Haber Fotoğ-
rafları", "Kültü-

rel ve Tarihi Fotoğraflar", "Yeni 
Nesil Fotoğraflar (Drone Çekimi-
Serbest Haber)" ile "Yeni Nesil Fo-
toğraflar (Cep Telefonu
Çekimi-Serbest Haber)" başlıklarıyla

4 temel katego-
ride gerçekleşti-
riliyor.
Yarışmanın bu
yıl "Hikayeyi
Tamamla Özel
Ödülü" katego-
risinin teması
ise Rami Kü-
tüphanesi ola-
rak belirlendi.
Bu dalda yarış-
macılardan,
Rami Kütüp-
hanesi'nin fo-
toğrafları
bekleniyor.
Yarışmada her
bir kategorinin
birincisine 100
bin, ikincisine
75 bin ve üçün-
cüsüne 50 bin
lira ödül tak-
dim edilecek.
Toplamda 13
kişiye 1 milyon
lira ödül dağıtı-
lacak yarışma-
nın ödül töreni,
bu yıl tem-
muzda yapıla-
cak. AA 

ÖZELLIKLE yaz 
sıcağında serinletici 
bir sağlık deposu olan 

kefirin ekşimsi tadını gidermek 
için yaz meyvelerinden faydala-
nılabileceğini belirten Beslenme 
ve Diyet Uzmanı Şengül Sangu 
Talak, bir bardak kefirle gelen 8 
faydayı anlattı, önemli uyarılar 
ve önerilerde bulundu; meyve-
lerle tatlandırabileceğiniz üç de 
sağlıklı tarif verdi. Talak, “Ya-
pılan bazı araştırmalar; kefirin 
içindeki probiyotik etki göste-
ren bakterilerin kötü kolesterol 
denilen LDL kolesterolü düşü-
rücü etkisi olduğunu gösteri-
yor. Ayrıca içerdiği potasyum 
sayesinde tansiyon dengeleyici 
özelliği de bulunan kefir, kalp 
hastalıkları riskini de bu sayede 
azaltabiliyor” dedi.

Kemikleri güçlendiriyor
“Kemikler yaşlanmayla güç-
süzleşirken, özellikle menopoz 
sonrası azalan kemik yoğunluğu 
ile kırık ve kemik erimesi riski 
artıyor” diyen Talak, “Son ça-
lışmalar; kefirin kemik hücreleri 
tarafından kalsiyum emilimini 
artırabileceğini ortaya koyarken, 

kefirin zengin kalsiyum ve K 
vitamini içeriği kemik sağlı-
ğını iyileştirmenin ve kemik 
erimesini yavaşlatmanın en 
etkili yolu olarak gösteri-
liyor. Kefir, fermantasyon 
sırasında ortaya çıkan 
yararlı maddeler sayesinde 
bağışıklık sistemini güçlendiri-
yor. Ayrıca, protein, kalsiyum, 
magnezyum ve birçok vitamin-
den zengin olan kefir, her gün 
1 bardak kefir tüketildiğinde 
günlük ihtiyaçlarımızın büyük 
bir kısmını karşılayabiliyor ve 
bağışıklık sistemini güçlendire-
rek hastalıklara karşı korunma-
ya destek oluyor. Bağırsaktaki 
bakteri dengesini sağlayan kefirr 
sindirimi kolaylaştırırken;  ka-
bızlık, şişkinlik, hazımsızlık gibi 
sindirim sistemi şikayetlerini 
azaltıyor. Ayrıca yapılan bazı 
çalışmalarda; Helicobacter 
pylori’nin neden olduğu ülser 
tedavisine kefir eklendiğinde 
Helicobacter pylori’nin üreme-
sinin engellendiği görülmüştür” 
ifadelerini kullandı.

Cildi güzelleştiriyor
Talak, “Sağlıklı beslenmeye 

özen gösterenler için kefir 
ara öğünlerin vazgeçilmezi 
olmalı. Çünkü 1 bardağıyla 
vücuda bir ara öğünde 
almamız gereken tüm 
vitamin ve minerallerin 
yanı sıra karbonhidrat ve 

proteini de sağlayabiliyoruz. 
Üstelik uzun süreli tokluk 
hissi sağladığından zayıflama 
diyetleri için de iyi bir seçenek 
olarak karşımıza çıkıyor. Kefir 
gibi mayalı gıdalarda bulu-
nan bazı probiyotik bakteriler 
yeterli miktarda tüketildikle-
rinde, çeşitli kimyasal mad-
deler üretiyorlar. Bu kimyasal 
maddeler, duygusal durumun 
iyileştirilmesine, anksiyetenin 
azaltılmasına ve psikolojik 
rahatsızlıkların tedavisine 
olumlu etkiler gösterebiliyor. 
Kefirin içerisindeki A vitamini 
cilt sağlığı için büyük fayda 
sağlıyor. Cilt hücrelerini yeni-
leyip onarımını hızlandırıyor ve 
yaşlanmaya karşıt bir etki oluş-
turuyor. Egzama gibi cilt prob-
lemlerini önleme etkisine sahip 
olan kefir, saç ve tırnakların da 
sağlıklı ve hızlı uzamasını des-
tekliyor” açıklamasını yaptı.

Dubai’de konut sahibi olmayı daha ulaşılabilir hale getirmek için yeni bir program hayata 
geçirildi. “İlk Ev Sahipliği Programı” adını taşıyan bu girişimle, 5 milyon AED altındaki ko-
nutlara özel fiyatlar, düşük faizli mortgage seçenekleri ve esnek ödeme planları sunuluyor

DUBAI’DE EV SAHIBI DUBAI’DE EV SAHIBI 
OLABILIRSINIZOLABILIRSINIZ

UZMAN Klinik Psikolog 
Mustafa Eldek sağlıklı ve 
sağlıksız kaygı hakkında bil-

giler verdi. “Kaygı, kökenini bireyin 
çocukluk yaşantılarından alır” diyen 
Eldek, “Çocuğun anne, babası ve 
öğretmenleri gibi yetişkinlerin yanı 
sıra yaşıtlarıyla olan ilişkilerini içer-
mektedir. Bulaşıcı bir duygu olan 
kaygı çocuğun çevresiyle gelişir. 
Bebekte temel güven duygusunun 
oluşumunu engelleyen en önemli 
etmen kaygılı annedir. Kaygılı ve 
telaşlı annenin bakışları, ses tonu 
ve genel havası çocuğu etkisi altına 
alır. Anneden geçen kaygı dili ile 
artık dış dünyayı yorumlar. İlerleyen 
yaşlarla aile ve çevrenin reddedici, 
küçük düşürücü tutumları, alaycı dil 
ile kaygı bozuklukları gelişmesine 
olanak verilir.” ifadelerini kullandı.

Kaygı ikiye ayrılır
Kaygının sağlıklı ve sağlıksız olarak 
ikiye ayrılabileceğini dile getiren 
Eldek, “Hissettiğimiz kaygı düzeyi 
ile öngördüğümüz tehlike algısı 
orantılıysa bu kaygı sağlıklıdır. Sağ-
lıklı kaygılar bize bir iş listesi verir. 
Diyelim ki uzun yola çıkacağız. Te-
kerim sağlam mı? Arabanın bakımı 
tam mı? Yedek lastiğimin havası var 
mı? Gibi kaygılar sağlıklıdır. Çünkü 
mantıklı olasılıkları olan muhtemel 
sorunlarla ilgilidir ve önlem almak 
için bir iş listesi verir. Arabaya uzun 
yol bakımı yaptırabiliriz. Tekerleri 
kontrol edip bir sorun olup olma-

dığını öğrenebiliriz. Bir de ya yolda 
giderken kalp krizi geçirirsem ve 
araba yoldan çıkarsa? Ya önüme bir 
yaya atlarsa ya bir çukuru görmez-
sem ve tekerlek o çukura girip patlar 
ve araba yoldan çıkıp takla atarsa 
gibi kaygıları ele alalım. Bunlar sağ-
lıksız kaygıdır.” açıklamasını yaptı.

Destek şart
Kaygı bozukluklarında iki ana 
husus olduğunu dile getiren El-
dek, “Birincisi tehlike abartılarak 
felaketleştirilir ve gerçekleşme ola-
sılığını yüksek görülür. İkincisi kişi 
kendisini bu durumlarla başa çıkma 
konusunda yetersiz ve zayıf görür. 
Kaygı/Anksiyete başlığı altında 
obsesif kompülsif bozukluk, panik 
bozukluk, sağlık anksiyetesi gibi 
rahatsızlıklar daha çok tehlikenin 
abartılmasıyla ilgilidir. Temizlik 
üzerine obsesyonu olan danışanla-
rımızda hastalık bulaş riskini fazla 
düşünmek veya kalp ritminin artı-
ğını düşünüp ambulans çağırması 
tehlikenin abartılmasıdır. Kişinin 
kendi kaynaklarını yetersiz görme-
siyle yaygın anksiyete, fobiler ve 
sosyal fobiler gibi rahatsızlıklarda 
görülebilmektedir. Kedi fobisi olan 
bireylerin ciddi yaralanmalara ma-
ruz kalacağı düşüncesi veya sosyal 
fobisi olan bireylerin titreme, saçma 
konuşma gibi olumsuz otomatik 
düşünceleri ile aşırı kaygılanabilir-
ler.” uyarısını yaptı.  
HABER MERKEZI

Kaygı bulaşır!

Yaşamı sürdürmek için Yaşamı sürdürmek için 
gerekli olan temel duygula-gerekli olan temel duygula-
rımızdan kaygı, kimi zaman rımızdan kaygı, kimi zaman 
kişinin hayatını olumlu kişinin hayatını olumlu 
kimi zaman ise olumsuz kimi zaman ise olumsuz 
etkilemektedir. Uzman Klinik etkilemektedir. Uzman Klinik 
Psikolog Mustafa Eldek, Psikolog Mustafa Eldek, 
“Bulaşıcı bir duygu olan “Bulaşıcı bir duygu olan 
kaygı çocuğun çevresiyle kaygı çocuğun çevresiyle 
gelişir. Bebekte temel güven gelişir. Bebekte temel güven 
duygusunun oluşumunu duygusunun oluşumunu 
engelleyen en önemli etmen engelleyen en önemli etmen 
kaygılı annedir” dedikaygılı annedir” dedi

DUBAI Tapu 
Müdürlüğü 
(DLD) ile Eko-

nomi ve Turizm Bakan-
lığı (DET) iş birliğinde 
başlatılan program; 
Emaar, Nakheel, Damac, 
Azizi gibi 13 büyük geliştirici 
ve Emirates NBD, Dubai 
Islamic Bank gibi 5 bankanın 
katılımıyla yürütülüyor. Yeni 
projelere öncelikli erişim, 
düşük faiz oranları ve 18 
yıla kadar vadeli mortgage 
imkânı, programın öne çıkan 
başlıkları arasında yer alıyor.

Artan bir ilgi var
LER Properties’in ku-
rucusu Burak Güler, bu 
yeni sistemin özellikle 
Dubai’de yaşayan Türk 
expat’lar ve ilk kez 
gayrimenkul alacak yatı-

rımcılar için değerli bir fırsat 
olduğunu belirtti: “Program 
henüz çok yeni duyuruldu. 
Ancak içeriği o kadar güçlü 
ki kısa süre içinde farklı ülke-
lerden büyük ilgi göreceğini 
öngörüyoruz. Dubai’deki 
fiyat artışları ve güçlü talep 

göz önüne alındığında, bu 
tür fırsatların uzun süre açık 
kalması pek mümkün değil. 
Özellikle Dubai’de yaşayan 
Türk expat’lar için önemli bir 
pencere açılmış durumda. 
Daha önce ülkede ev sahibi 
olmamış ve burada ikamet 
eden bireyler için özel olarak 
yapılandırılan bu program 
sayesinde, düşük peşinat-
larla ve uzun vadeli ödeme 
seçenekleriyle ilk evlerini 
alma şansı doğuyor. Türk 
yatırımcılar arasında progra-
mın detaylarına dair ilgi hızla 

artıyor.”

Devlet güvenceli 
sistem 
Program kapsamında ge-
liştiriciler yatırımcılara hem 
esnek ödeme planları hem 
de lansman öncesi avantajlı 
fiyatlarla satış sunuyor. Peşi-
nat oranları %10–20 arasın-
da değişirken, kalan tutar 2 
ila 18 yıla kadar vadelendiri-
lebiliyor. Başvurular Dubai 
REST uygulaması veya DLD 
platformu üzerinden kolayca 
yapılabiliyor.

TUĞÇE 
MARİK

HABER

Kefir gibisi yokKefir gibisi yok
SEMANUR 

POLAT

HABER

Tadındaki ekşilik Tadındaki ekşilik 
nedeniyle pek çok nedeniyle pek çok 
kişinin tüketmeyi kişinin tüketmeyi 
tercih etmediği kefir, tercih etmediği kefir, 
içerisinde probiyotik içerisinde probiyotik 
bakteri de bulundur-bakteri de bulundur-
duğundan, besin de-duğundan, besin de-
ğeri yüksek, bağırsak ğeri yüksek, bağırsak 
sağlığını destekleyici sağlığını destekleyici 
bir içecek olarak öne bir içecek olarak öne 
çıkıyorçıkıyor
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ
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Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı
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rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
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Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması
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KüçüKçeKmece'de ormanlık alanda
ağaca asılı halde erkek cesedi bulundu.
Üzerinden kimlik çıkmayan 25 yaşların-

daki kişinin cansız bedeni, olay yeri incelemesinin
ardından Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. Beş-
yol Mahallesi İnönü Caddesi'nde yol kenarındaki
ormanlık alanda saat 11.00 sıralarında, kimliği belir-
siz 25 yaşlarındaki bir erkek, iple ağaca asılı halde
bulundu. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin yaptıkları ilk
incelemede, asılı halde bulunan kişinin hayatını kay-
bettiği belirlendi. Polis ekipleri tarafından çevrede
güvenlik önlemi alınarak, olay yerinde inceleme ya-
pıldı. 25 yaşlarındaki kişinin cansız bedeni, yapılan
incelemelerin adından Adli Tıp Kurumu morguna
kaldırıldı. Polis, olayla ilgili çalışma başlattı.

16 yıl önce evlenen Cem Sal-
tıkalp, 2020 yılının Kasım
ayında bazı sebeplerden do-

layı eşiyle boşandı. 11 yaşındaki kızı ve
15 yaşındaki oğlunun velayeti Cem Sal-
tıkalp'e verildi. Feshane'nin lunaparkında
çalışan Saltıkalp'i iş yerinde ziyaret eden
kızı Pervin Buse Saltıkalp, bir arkadaşını
karşılamak için lunaparkın dışına çıktı.
Yevadut Caddesi'nde karşıdan karşıya
geçerken telefonla konuşan 11 yaşındaki
Buse hızla gelen minibüs türü aracı far-
ketmedi yola adım attı. Minibüs sürü-
cüsü de onu farketmedi, 11 yaşındaki
Buse'ye çarptı. Küçük kız, çarpmanın et-
kisiyle metrelerce havaya savrularak yere
düştü. Pervin Buse Saltıkalp'e ilk müda-
haleyi çevredekiler yaptı. Hastaneye kal-
dırılan 11 yaşındaki Buse tüm
müdahalelere rağmen hayatını kaybetti.
Minibüsün sürücüsü gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakıldı. Kızını trafik
kazasında kaybeden acılı baba kızı ve
oğluyla yaşadığı evde konuştu.

Hastaneye beni almadılar

Cem Saltıkalp " Kızım Feshane lunapar-
kına gelmişti. Telefon geldi, 'Kızınıza
araba çarptı' dediler, ben inanmadım.
Olay yerine geldiğimde kızımın herşeyi
yerdeydi. Hastaneye beni almadılar, ba-
şınız sağ olsun kurtaramadık dediler. Bir

arkadaşını karşılamak için lunaparkın dı-
şına çıkmış. Araç bayağı hızlı geliyormuş
araç yeşilde değil sarı ışıkta çarpmış.
Kızım 30-35 metre sürüklenmiş" dedi.
Saltıkalp "İzlediğimde görüntüleri ne
hissettiğimi söylemek çok zor. İçiniz par-
çalanıyor. Biri izlese benim durumuma
düşer. İzlediğimde elim ayağım dolaştı,
ben böyle bir kaza hayatımda görme-
dim. Kızım hayat doluydu, neşe kayna-
ğıydı. Bu olay olmadan önce, 'Baba
bana Beşiktaş forması alır mısın?' dedi
kısmet olmadı. Keşke olsaydı" diye ko-
nuştu.

Eve girmek istemiyorum

Acılı baba "Ben kızımı toprağa verdiğim
zaman, ona çarpan insanın serbest kal-
ması içimi daha da yaktı. Evimde her
yerde hayali var kızımın. Eve girmek is-
temiyorum. Kızım karanlıktan korkardı,
üşüdüğü zaman soğuktan da çok rahat-
sız olurdu. Işıklar onun için hala yanıyor.
Benim kızım morgtayken ben bağırıyor-
dum; 'Benim kızım üşür ben onu oradan
alayım, ısıtayım' diye bağırıyordum.
Toprağa verdiğim zaman karanlıktaydı,
karanlıktan korkuyordu o. Benim bir
oğlum var, evlatı ayırt etmiyor insan ama
o başkaydı. Gel desem gelemez, kalk
mezarından gel desem gelemez. Sadece
adalet istiyorum" dedi. DHA

Gel desem gelemez!
Eyüpsultan'da geçen hafta karşıdan karşıya geçerken minibüsün çarpmasıyla metrelerce savrulan ve hayatını kaybeden
Buse Pervin Saltıkalp'ın babası Cem Saltıkalp, "Evimde her yerde hayali var kızımın. Eve girmek istemiyorum. Gel
desem gelemez, kalk mezarından gel desem gelemez. Sadece adalet istiyorum" açıklamalarında bulundu

Ağaca asılı 
halde bulundu

Örümcek hırsızlar!

Şüpheli polise
teslim oldu

Ankara'da bisikletiyle evine
dönerken, bir otomobil sürücü-

sünün arkadan çarpması so-
nucu hayatını kaybeden Umut

Gündüz, ölüm yıldönümünde
'İstanbul'daki Dostları' tarafın-

dan anıldı. Açıklama sonrası,
bisikletle, Beşiktaş'tan Bebek'e

arası anma sürüşü yapıldı.

A nkara'da, 15 Temmuz 2020 tari-
hinde meydana gelen olayda, 19
yaşındaki Umut Gündüz, antren-

mandan bisikletiyle evine dönerken, al-
kollü olduğu tespit edilen bir sürücünün
arkadan çarpıp kaçmasının ardından ha-
yatını kaybetti. Gündüz, ölümünün ilk yıl-
dönümünde 'İstanbul'daki Dostları' adlı
grup tarafından anıldı.

Umut'la hiç tanışamadı

Beşiktaş Sahili'nde gerçekleşen anmaya
katılanlar adına bir basın açıklaması ya-
pıldı. Grup sözcüsü Berk Çetin tarafın-
dan yapılan açıklamada "Biz burada,
Umut'un 'İstanbul'daki Dostları' olarak
buluştuk. Aslında birçoğumuz Umut'un
adını, geçen yıl aldığımız kahredici bir
haberden öğrendik. Bundan tam bir yıl
önce Ankara'da alkollü bir araç sürücüsü
19 yaşındaki bisikletçi Umut Gündüz'ü
katletmişti. Bugün burada bulunanların
büyük çoğunluğu Umut'la hiç tanışa-
madı. Ama biz kendimizi Umut'un en
yakın dostları, en sıkı yoldaşları sayıyo-
ruz ve onun adını yaşatmakta kararlıyız"
debildi. 

Mücadele edeceğiz

Açıklamada, "Umut yalnızca son derece
yetenekli bir sporcu değil aynı zamanda
bu ülkenin ve dünyanın geleceğini dert
edinen, çalışkan bir komünistti. Hayal-
leri, beklentileri vardı ve bunlar için mü-

cadele etti. Bisikletiyle çekilmiş bir fotoğ-
rafının üstüne şu notu düşmüştü: "Hayat
sonunu bilemediğimiz için güzel ve ilgi
çekici. Yarın ne olacak duygusu bizi diri
tutar." Bugün, Umut'un dostları olarak
onu yaşatmanın, "sonunu bilemesek de
hayatı güzel ve ilgi çekici" kılmanın en iyi
yolunun onun gibi mücadele etmek ol-

duğuna inanıyoruz. Bisikletli cinayetleri-
nin "kaza" deyip geçiştirilmemesi için,
katillerin tutuksuz yargılamayla ve gös-
termelik cezalarla ödüllendirilmemesi
için mücadele edeceğiz. Bisikletin hak et-
tiği toplumsal saygıyı görebilmesi için,
bisikletlilerin yollarda güven içinde pe-
dallayabilmesi için, trafikte eşitlik ve öz-

gürlük için mücadele edeceğiz. Türkiye'yi
günün birinde enerji ve otomotiv tekelle-
rinden kurtarmak için, kentlerimizin "bi-
siklet dostu kentler" olarak anılması için
mücadele edeceğiz" ifadelerine yer ve-
rildi. Basın açıklamasının ardından grup,
bisikletleriyle Beşiktaş'tan Bebek'e anma
sürüşü gerçekleştirdi. DHA

BISIKLETLI
PROTESTO

Esenyurt'ta, sürücüsünün ara sokağa süratli ve kontrolsüz girdiği
hafif ticari araç, az kalsın yoldaki 2'si bisikletli çocuk 6 kişiyi eziyordu

olay, geçen pazar günü saat 22.30
sıralarında Bağlarçeşme Mahalle-
si'nde yaşandı. Güvenlik kamera gö-

rüntülerine saniye saniye yansıyan olayda
sürücü, hafif ticari aracıyla süratli ve kontrol-
süz şekilde girdiği sokaktakilerin yüreklerini
ağızlarına getirdi. Fren sesini duyunca üzerine
doğru kontrolsüz bir şekilde gelen aracı fark
eden Zülküf Gözer, bir anda kenara kaçarak,
ölümden döndü. Sürücü, bu sefer de önündeki
2 bisikletli çocuk ve sokakta yürüyenleri ezmek
üzereyken aracının direksiyonunu kırdı. Top-
lam 6 kişinin ölümden döndüğü, sokaktakilerin
yüreklerini ağızlarına geldiği olay sonra sürücü,
hiçbir şey olmamış gibi yoluna devam etti.

Kendimi kenara attım

Yaşananları anlatan Zülküf Gözer, "Akşam
22.00 - 22.30 sıralarıydı. Dükkanımı kapatmış,
evime gidiyordum. Tam sokağa girdim, acı bir
fren sesi duydum. Ne olduğunu anlayamadık,
mahallede kalabalıktı, o esnada. Refleksle sa-
ğımı kontrol ettim. Bir baktım araba üzerime
doğru geliyordu. Ben önce bana kastı var san-
dım. Üzerime doğru gelince kendimi kenara
attım. Akabinde araba durmadı. 2 tane de bi-
sikletli geliyordu o esnada. Ben bisikletli küçük
çocuktan korktum. Onu ezmesinden korktum.
Zor toparladı kendini. Muhtemelen siren sesin-
den kaçıyordu" dedi. DHA

Maganda dehşeti

beyoğlu'nda farklı günlerde evden hır-
sızlık olayı olduğu ihbarını alan güven
timleri hırsızlık olayının olduğu sokak ve

çevresinde güvenlik kameralarını izlemeye aldı.
Cerrahi maskeli, kapüşonlu iki şüphelinin Kasım-
paşa ve Kalyoncu Kulluğu mahallelerinde ara so-
kaklarda keşif yaptığını belirledi. Hırsızlık
şüphelilerinin dairelerin demir korkuluklarına tutu-
narak örümcek adam gibi tırmandığını belirledi.
Polisler kameralarda şüphelinin kolundaki dövmeyi
fark etti. Dövmeden yola çıkan güven timleri başka
kameralardan da şüphelilerin eşkalini belirledi.
Şüphelilerin sokak aralarında keşif yapması, evleri
gözetlemesi ve örümcek adam gibi binalara tır-
manması güvenlik kameralarına yansıdı. Hırsızlar-
dan birisinin dairenin korkuluk demirlerini ayakları
ile yamultması da kameralara yansıdı. DHA

Zeytinburnu'nda çıkan tartışmada
Sinan K.'yı (21) silahla ateş ederek öl-
dürdüğü iddia edilen Mehmet. C.Ç. (24)

polise teslim oldu. Şüpheli Mehmet C.Ç. adliyeye
sevk edildi.  Öte yandan olay günü yaşananlar gü-
venlik kamerasına yansıdı. Olay 26 Haziran'da
Zeytinburnu Yeşiltepe Mahallesi'nde meydana
geldi. Şüpheli Mehmet C.Ç ve eşi A.Ç.'nin, H. is-
mindeki kız arkadaşlarıyla, H.'nin babasına ait me-
kana gelip gitme konusunda aralarında
küfürleşmeye varan tartışma yaşandı. Bu olay üze-
rine H.'nin erkek arkadaşı Abdulkadir U.(21) Meh-
met C.Ç.'yi telefonla arayarak tehdit etti. Daha
sonra Mehmet C.Ç. ile olay yerinde buluşmak için
sözleşen Abdulkadir U. yanına arkadaşı Sinan K.'yı
da alarak gitti. Olay yerinde çıkan kavgada Sinan
K., Mehmet C.Ç. tarafından silahla ateş edilmesi
sonucu yaralandı. Mehmet C.Ç. olay yerinden
otomobille kaçarken, yaralanan Sinan K. kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybetti. DHA
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B eylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Kurban Bay-
ramı öncesi Yakuplu

Mahallesi’nde bulunan Beylikdüzü Mo-
dern Kurban Satış ve Kesim Alanı'nı zi-
yaret etti. Kurban satış alanında esnaf ve
vatandaşlar ile sohbet eden Başkan Meh-
met Murat Çalık, belediye olarak halkın
rahat, hijyenik ve huzur içerisinde kur-
banlarını kesebilecekleri sağlıklı bir ortam
oluşturduklarını söyleyerek vatandaşlara
temizlik ve hijyen kurallarına uymalarını

hatırlattı. Vatandaşların kurban ibadetle-
rini en iyi şekilde yerine getirebilmeleri
amacıyla pandemi kurallarına uygun ge-
rekli tüm önlemlerin alındığını ifade eden
Başkan Çalık, “Bayramın getirdiği kar-
deşlik ve dayanışma ruhunun en üst dü-
zeyde olması gereken bir dönemden
geçiyoruz. Sosyal incelemeler sonucu
tespit ettiğimiz ihtiyaç sahibi vatandaşla-
rımız için kentimizde Kurban Bayra-
mı’nda et bağışlarını komşularımıza
ulaştırmaya devam ediyoruz. Geçen sene
yaklaşık 20 tonun üstünde bir kurban ba-
ğışı almıştık. Beylikdüzü Belediyesi ola-

rak çok önemli ve özel bir iş yapıyoruz.
Kurbanlarını keserek ibadetlerini yerine
getiren komşularımızdan bağış yapmak
isteyenler belediyemizin alanda kurduğu
masalara kurban eti bağışlarını yapabilir-
ler. Sağ elin verdiğini sol elin görmeyeceği
bir şekilde yapılan bağışları ihtiyaç sahibi
ailelere özenle ulaştıracağız.” dedi.  

İşlemler tamamlandı

Her yıl sağlıklı ve temiz şartları oluştur-
mak adına çalışan Beylikdüzü Belediyesi
bu yıl da ilaçlama, temizleme, bakım ve
alt yapı gibi tüm gerekli işlemleri tamam-

ladı. Alanda 24 saat hizmet veren Veteri-
ner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı veteriner
hekimler kurbanlıkların gerekli tüm mua-
yenelerini gerçekleştirerek ilçe halkının
kurbanlıklarını güvenle ve sorunsuz ala-
bilmesi için çalışıyor. İlaçlama hizmetinin
yanı sıra, vatandaşların hem kurbanlıkla-
rını seçip hem de kesim yaptırabilecekleri
alan her gün yıkanarak gerekli dezenfek-
siyon uygulamaları da yapılıyor. Ayrıca
kurban bağışlamak isteyen vatandaşlar
alanda bulunan belediye personelleriyle
temas kurarak gönül rahatlığıyla bağışla-
rını gerçekleştirebilecek.

FetullAhçı Terör Örgütü’nün
(FETÖ) 15 Temmuz 2016 gecesi ger-
çekleştirdiği hain darbe girişiminin be-
şinci yıl dönümünde tüm Türkiye’de
olduğu gibi Beşiktaş’ta da şehitler ve
gaziler minnetle yad edildi. Törene, Be-
şiktaş Kaymakamı Önder Bakan, Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin, İlçe Emniyet Müdürü Ercan Ça-
mırcı, ilçe protokolü, şehit aileleri ile ya-
kınları, muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
İlk olarak Barbaros Meydanı’nda açılan
15 Temmuz temalı sergi ziyaret edildi.
Beşiktaş Belediyesi’ni ait led araçtan 15
Temmuz günü yaşanan hain darbe giri-
şimine ait görüntüler yayınlandı. Ardın-
dan Ortaköy Mezarlığı’na geçilerek 15
Temmuz gecesi Boğaziçi Köprüsü’nde
21 yaşında şehit olan Batuhan Ergin
kabri başında Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla anıldı. Öğle saatlerinde ise Or-

taköy Camisi'nde 15 Temmuz’da haya-
tını kaybeden şehitler için Mevlid-i Şerif
düzenlendi. Kur’an-ı Kerim Tilaveti ve
dualarla 15 Temmuz şehitleri anıldı. 15
Temmuz’da hayatını kaybeden şehit
Şenol Sağman da Riva Mezarlığı’ndaki
kabri başında dualarla yad edildi. Beşik-
taş Belediye Başkan Yardımcısı Seyhun
Şahin Ergin ve Sağman ailesine Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat adına
Türk bayrağı hediye etti. Şehit ve gazile-
rimizi yad eden Başkan Akpolat 15 Tem-
muz darbe girişiminde şehit düşen
kahramanlarımızı anarak şu ifadeleri
kullandı: "Ulusal egemenliğimize ve de-
mokrasimize yönelik hain darbe girişi-
minin 5. yıl dönümünde, 15 Temmuz
gecesi şehit olan vatandaşlarımızı rah-
metle anıyorum. Ata'mızın dediği gibi;
egemenlik kayıtsız şartsız milletindir!"
DHA

BARIŞ KIŞ

Beşiktaş’ta ‘15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik
Günü’nün beşinci yıl dönümü için resmi tören düzen-
lendi. Beşiktaş Kaymakamlığı’nın koordinasyonu ve
Beşiktaş Belediyesi’nin desteğiyle düzenlenen
törende hayatını kaybeden şehitler dualarla anıldı

Avcılar'da kentsel dönüşüm kapsamında
yıkımı yapılan binanın bir duvarında
ayna ve üzerine asılı Türk bayrağı
olduğu görülünce yıkım durduruldu.
Yıkım firmasında görevli Yunus Çalı,
kepçe ile duvara ulaşarak "Bu hep-
imizin ortak değeri" dediği bayrağı aldı

Şehitler için dua edildi

OZEL BIR IS
YAPIYORUZ

Acılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdilerAcılarımızı dindirdiler
Kıbrıs Barış Harekatı'nın başladığı tarih olan 20
Temmuz 1974 anısına her yıl kutlanan Özgürlük ve
Barış Bayramı'nın 47'nci yıldönümü, Taksim Cumhu-
riyet Anıtı'nda düzenlenen törenle kutlandı.  20 Tem-
muz'un Kurban Bayramı'nın ilk gününe denk
gelmesi nedeniyle bugün 11.00'de yapılan törene,
Kuzey Kıbrıs Türk Devleti (KKTC) İstanbul Başkon-
solosu Seniha Birand Çınar, Vali Yardımcısı Özlem
Bozkurt Gevrek, 52'nci Motorlu Piyade Tümen Ko-
mutanı Tuğgeneral Ali Ekiyor, İstanbul Büyükşehir
Belediyesi temsilcileri, Kıbrıs Harekatı Gazileri ve va-
tandaşlar katıldı.

Şehitlere rahmet

Cumhuriyet Anıtı'na, dernek ve kuruluşların çelenkle-
rinin sunulmasının ardından başlayan törende, şehit
ve gaziler anısına yapılan saygı duruşunun ardından
İstiklal ve Mücahit marşları okundu. KKTC İstanbul
Başkonsolosu Seniha Birand Çınar, "Bu yıldönümü,
20 Temmuz sabahı anavatan Türkiye'nin, tüm baskı-
ları göze alarak, 1960 Antlaşmalarından doğan hak

ve yükümlülükleri doğrultusunda bu harekata katıla-
rak, Kıbrıs Türk halkının çektiği acıları dindiren, Kıb-
rıslı Türkler kendi vatanlarında insanlık onurlarını
koruyabilsinler diye canını veren aziz şehitlerimizi
saygı ve rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize ve
anavatanımıza şükranlarımızı yineliyoruz" dedi.

Bir dönüm noktası

Çınar, "20 Temmuz 1974, esasen yüzyıllık bir zaman
dilimi içerisinde Kıbrıs Adası'nda verilen Türklük,
Atatürkçülük mücadelesinin dönüm noktasıdır. Kıb-
rıs'ta Türk halkının asırlık varoluş mücadelesi Ada'nın
1878'de İngiltere'ye kiralanmasıyla başlar. Merhum
Kurucu Cumhurbaşkanımız Rauf Raif Denktaş'ın,
toplum liderimiz Fazıl Küçük'le ilgili bir kitaba yazdığı
önsözünde dile getirdiği gibi; 'Bu mücadele, Rumların
Enosis mücadelelerine karşıdır. Bu mücadele İngiliz
Müstemleke idaresinden hak ve hukukumuzu almak
içindir. Bu mücadele, anavatan Türkiye'yi uyarmak ve
Türkiye ile olan gönül bağlarını daha da güçlendir-
mek içindir" ifadelerini kullandı. DHA

AvcılAr Gümüşpala Mahallesi'nde önceki gün saat
15.30 sıralarında 2 katlı binanın yarısını yıkımı yapıldı.
Kepçe operatörü yıkıma devam ederken, birinci katta
ortaya çıkan bir odanın duvarında asılı ayna ve üze-
rinde Türk bayrağı olduğu görüldü. Yıkım firmasının
yetkililerinden Yunus Çalı, operatöründen kepçeyi
yere indirmesini istedi. Kepçenin üzerine çıkan Çalı,
duvara ulaşarak buradaki ayna ve üzerindeki Türk
bayrağını aldı. Bayrak hassasiyeti cep telefonu kame-
rası ile görüntülendi. Yunus Çalı, indirdiği Türk bay-
rağını öperken, "İlk yıkımda bayrağımızı göremedik.
Sonraki yıkımda görünce, hemen aldık. Bayrak hepi-
mizin ortak değeri. Orada durmasına gönlümüz el
vermedi" dedi. Alışverişe gittiği sırada kepçe ile yıkılan
binanın duvarından Türk bayrağının alınmasını cep
telefonu ile görüntüleyen Halil Tuncer, "Kardeşimiz
duvardaki bayrağı görünce hızla kepçeye binerek onu
almaya gitti. Bayrağımızı inşallah her zaman göklerde
tutmaya devam edeceğiz. Bayrak, bizim her şeyimiz"
açıklamalarında bulundu. DHA

ArAştırmA şirketi Areda Survey’in darbe girişiminin
5’inci yılında gerçekleştirdiği ‘15 Temmuz Algı Araştır-
ması’na göre, vatandaşların yüzde 51,5’i Türkiye’de
darbe tehdidinin bulunmadığını düşünürken, yüzde
71,9’u ise yeni bir darbe girişimi olsa sokağa çıkaca-
ğını ifade ediyor. 2201 kişinin katıldığı ve bilgisayar
destekli web anketi (CAW) yöntemiyle gerçekleştirilen
araştırmaya göre, katılımcıların yüzde 64’ü darbe giri-
şiminden sonra FETÖ ile mücadeleyi yeterli buluyor.
Araştırmada yer alan ‘Sizce Türkiye’de hala bir darbe
tehlikesi var mı?’ sorusuna katılımcıların yüzde 51,5’i
hayır dedi. Katılımcıların yüzde 28,7’si darbe tehlikesi
olduğunu ifade ederken yüzde 19,8’lik kısım ise so-
ruyu cevapsız bıraktı.

Yüzde 80 karşı koyuyor

Araştırmada vatandaşlara yöneltilen, ‘15 Temmuz
darbe girişimi sonrası FETÖ ile mücadeleyi yeterli
buluyor musunuz’ sorusuna katılımcıların yüzde 64
evet, yüzde 32,5 hayır dedi. Katılımcıların yüzde 3,5’i
ilgili soruya fikrim yok cevabını verdi. Katılımcılara
yöneltilen, ‘15 Temmuz gecesi sokağa çıktınız mı’ so-
rusuna ise yüzde 50,7 çıktım yüzde 49,3 çıkmadım ce-
vabı verildi. Araştırmada bulunan, ‘Tekrar bir darbe
girişimi olsa sokağa çıkar mısınız’ sorusuna ise katı-
lımcıların yüzde 71,9 sokağa çıkarım dedi. Vatandaş-
ların yüzde 28,1’i ise sokağa çıkmayı düşünmediğini
ifade etti. Araştırma şirketi Areda Survey’in 14 Tem-
muz tarihinde Bilgisayar Destekli Web Anketi (CAWI)

yöntemiyle gerçekleştir-
diği araştırmaya Türkiye
genelini temsil eden
NUTS-2 istatistiksel böl-
geleme sistemine göre se-
çilmiş 26 ilde cinsiyet, yaş,
eğitim ve SES (Sosyo-
ekonomik statü) grupları
dikkate alınarak toplam
2201 kişi katıldı. DHA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Kurban Bayramı öncesi
Beylikdüzü Modern Kurban Satış ve
Kesim Alanı'nı ziyaret etti. Çalık, “Sosyal
incelemeler sonucu tespit ettiğimiz ihti-
yaç sahibi vatandaşlarımız için kenti-
mizde Kurban Bayramı’nda et
bağışlarını komşularımıza ulaştırmaya
devam ediyoruz. Geçen sene yaklaşık
20 tonun üstünde bir kurban bağışı al-
mıştık. Beylikdüzü Belediyesi olarak çok
önemli ve özel bir iş yapıyoruz" dedi
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20 Temmuz Özgürlük
ve Barış Bayramı'nın
47'nci yıldönümü ne-

deniyle Taksim
Cumhuriyet Anıtı'nda

tören düzenlendi.
KKTC İstanbul

Başkonsolosu Seniha
Birand Çınar, "Kıbrıs
Türk halkının çektiği
acıları dindiren aziz

şehitlerimizi saygı ve
rahmetle anıyorum"

diye konuştu.

Bayrak hassasiyeti

15 Temmuz 
algı araştırması

www.damgagazetesi.com

İngiltere ve Fransa anlaştı
İngiltere Savunma Bakanı John Healey, İngiltere ve Fransa'nın nükleer araş-
tırma, tatbikat ve test işbirlikleri için ortak çalışmalar yürüteceğini söyledi

Japonya’da yayımlanan bir kitapta, Kuzey Kore lideri Kim Jong-un’un anne tarafın-
dan dedesi Ko Gyo-taek’in, kaçakçılık yaptığı suçlamasıyla Japonya’dan sınır dışı 
edildiği, bu yüzden gençlik yıllarında Kuzey Kore’ye yerleştiği öne sürüldü

HEALEY, Fransa Cumhur-
başkanı Emmanuel Macron’un 
İngiltere ziyareti ve savunma 

alanında karşılıklı atılabilecek adımlara 
ilişkin Sky News televizyonuna açıklama-
larda bulundu. Londra’da yapılan Fran-
sa-İngiltere Zirvesi’nin, İngiltere’nin Av-
rupa Birliği’nden (AB) ayrıldığı 2020’den 
bu yana bir Avrupa ülkesiyle yapılan 
ilk zirve olduğunu anlatan Healey, “En 
eski müttefikimiz olan Fransa’yla her 
zaman yakın bir askeri işbirliğimiz oldu. 
Nükleer araştırma, tatbikat ve testlerde 

işbirliklerinin koordinasyonuyla ilgili de 
çalışmalarımız olacak.” dedi. Healey, 
artan tehditler karşısında caydırıcılığı 
artırmak için koordinasyon yaptıklarını 
da belirtirken 50 bin askerin Avrupa’nın 
ihtiyacı halinde hazır halde beklediğini 
vurguladı.

Askeri işbirliği yapılacak
İngiltere ve Fransa’nın askeri gücü, 
üretim gücü ve ekonomisini Avrupa’nın 
savunulması için kullandığını kayde-
den Healey’in açıklamalarının yanı sıra 
Savunma Bakanlığından da iki ülke 

arasındaki askeri işbirliğine ilişkin açık-
lama yapıldı. Bakanlıktan yapılan yazılı 
açıklamada, iki ülkenin nükleer işbir-
liğini ve caydırıcılığı artırma kararlılığı 
vurgulanırken “Fransa ve İngiltere’nin 
hayati çıkarlarını tehdit edecek hasımlar, 
iki ülkenin nükleer gücüyle karşı karşıya 
kalabilir. İki ülke arasındaki nükleer 
araştırma işbirliği güçlendirilirken ulusla-
rarası nükleer silahsızlanma mimarisinin 
korunması için birlikte çalışılacak.” ifa-
deleri kullanıldı. Açıklamada, İngiltere ve 
Fransa’nın Avrupa’daki tek nükleer güç 
olduğu da hatırlatıldı. AA

HONG Kong merkezli South China 
Morning Post (SCMP) gazetesinin habe-
rine göre, Yoji Gomi tarafından kaleme 

alınan “Ko Yong-hui: The Zainichi Korean Who 
Became Kim Jong-un’s Mother [Ko Yong-hui: 
Zainichi (Japonya’daki Koreli) ve Kim Jong-
un’un Annesi]” isimli kitap, Kim’in aile geçmişini 
anlatıyor. Kitapta, aslen bugün Güney Kore’nin 
güneyindeki Jeju Adası doğumlu olduğu yazılan 
dede Ko Gyo-taek’in Japonya’da bir hayat kur-
maya çalıştığı, bu yüzden anne Ko’nun, 1952’de 
Japonya’nın Osaka kentinde o dönem Kore ma-
hallesi olarak bilinen “Tsuruhashi”de doğduğu 
aktarılıyor. Japonya’da kaçak giysi ticareti yaptığı 
belirtilen dede Ko’nun, gözaltına alındığı ve sınır 
dışı edildiği belirtiliyor. Kitapta, geçim kayna-
ğını tamamen yitiren Ko’nun, Kuzey Kore’nin 
yurt dışında yaşayan Korelileri geri dönmeye 
davet ettiği bir dönemde, 10 yaşındaki kızını yani 

Kim’in annesi Ko Yong-hui’yi de yanına alarak 
yeni bir hayat kurmak için Kuzey Kore’ye göçtüğü 
anlatılıyor.

Japonya’da akrabaları var
Kitapta, anne Ko’nun 1970’lerin başında Pyong-
yang’daki “Mansudae Sanat Topluluğu’na” katıl-
dığı ve burada Kuzey Kore liderinin babası Kim 
Jong-il ile tanıştığı ifade ediliyor. Anne Ko’nun, 
çok düşünceli ve yetenekli bir kadın olarak tanım-
landığı kitapta, oğlunun ülkenin başına geçme-
sini sağlamak için “şiddetli güç mücadelelerine 
giren iradeli bir kişi” olarak tasvir ediliyor. Yazar 
Gomi’nin, kitabında, Ko’nun Kim Jong-un’a 
Japonca konuşmayı ve şarkı söylemeyi öğrettiği 
fotoğraflara da yer verdiği görülüyor. Kitapta 
yer alan bilgiler, Kim’in ismini vermek istemeyen 
Japonya’daki akrabalarıyla yapılan röportajlarına 
dayanıyor. AA

BARRA-
CK, Erbil 
merkezli 

Rudaw kanalına 
açıklamalarda bu-
lundu.  Şam yöne-
timinin “Tek vatan, 
tek millet, tek ordusu 
ve tek hükümet” 
doğrultusunda, Suri-
ye’de SDG adını kul-
lanan terör örgütü 
PKK/YPG’yi ulusal 
çerçeveye dahil etme konusunda 
istekli olduğunu belirten Barrack, 
“Bence Suriye hükümeti bu çı-
karları uzlaştıracak bir yol bulma 
konusundaki esnekliğini çok iyi 
ve kararlı bir şekilde gösterdi.” 
dedi. Barrack, “SDG’nin (PKK/
YPG) bu durumu kabul etme, 
müzakere etme ve adım atma 
konusunda ağır davrandığını 
düşünüyorum. Onlara tavsiyem 
de bu süreci hızlandırmalarıdır. 
Tek bir yol var, o yol da Şam’dır. 
Mesaj budur.” diye konuştu. 
ABD Dışişleri Bakanı Marco 
Rubio’nun Irak’taki Kürtlerin 
özerkliğine ilişkin açıklamaları-
na değinen Barrack, Rubio’nun 
sözlerinin “bağımsız Kürdistan 

değil Kürt kimliğine 
saygı” ile ilgili oldu-
ğunu aktardı.

Tek millet tek 
ordu!
Barrack, “(Rubi-
o’nun) Bağımsız 
bir Kürdistan’ı 
kastettiğine inanmı-
yorum. O, tüm bu 
kültürlere, tüm bu 
anılara, dile, kültü-

re, halka ve eğitimlerine saygı 
duyulması gerektiğini söylüyor.” 
ifadesini kullandı. Federalizm 
tartışmalarını anımsatan Barra-
ck, “Sorun şu ki, tüm bu (Irak ve 
Suriye) ülkelerde federalizmin 
işlemediğini ve bir devlet içinde 
(başka) bağımsız bir devlet ku-
rulamayacağını gördük” dedi. 
Barrack, “Hepimizin uzlaşması 
ve şu sonuca varması gerekiyor: 
Tek millet, tek halk, tek ordu, tek 
Suriye.” diye konuştu. Zamanın 
tükendiği uyarısında bulunan 
Barrack, “Dünya hızla ilerliyor, 
bölge çok hızlı hareket ediyor. 
Son üç haftada olanlara bakın, 
inanılmaz.” değerlendirmesinde 
bulundu. AA

Brezilya Devlet Başkanı Luiz Inacio Lula da Silva, ABD Başkanı Donald Trump’ın Brezilya’dan 
ithal edilen ürünlere yüzde 50 gümrük tarifesi getirme kararına karşılık vereceklerini açıkladı

LULA da Silva, sosyal medya plat-
formu X’ten yaptığı paylaşımda, 
ABD’nin gümrük tarifelerini tek 

taraflı olarak arttırmaya yönelik adımları-
na Brezilya’nın Ekonomik Mütekabiliyet 
Yasası kapsamında karşılık verecekleri 
uyarısında bulundu. AA’nın WhatsApp 
kanallarına katılın, önemli gelişmeler 
cebinize düşsün. Brezilya’nın egemen 

bir ülke ve hiçbir ülkenin çıkarlarına alet 
olmayacak bağımsız kurumlara sahip 
olduğunu vurgulayan Lula da Silva, 
ABD’nin son 15 yılda Brezilya ile ticare-
tinde ise yaklaşık 410 milyar dolarlık bir 
fazla verdiğini hatırlattı.

İlişkilerimiz değerlenecek
Lula da Silva, yerli veya yabancı tüm 
şirketlerin ülkesinde faaliyet göstere-

bilmek için Brezilya yasalarına uymak 
zorunda olduğunu kaydederek, “Bu 
nedenle, tek taraflı tarife artışları Brezil-
ya Ekonomik Mütekabiliyet Yasası’na 
göre ele alınacaktır. Egemenlik, saygı 
ve Brezilya halkının çıkarlarının sarsıl-
maz bir şekilde savunulması, dünyayla 
ilişkilerimizi yönlendiren değerlerdir.” 
ifadelerini kullandı. Trump, Brezilya 

ürünlerine tüm sektörel tarifelerden ayrı 
olarak yüzde 50 gümrük vergisi uygu-
lanacağını duyurmuştu. Yeni tarifenin 
1 Ağustos’tan itibaren geçerli olacağını 
belirten Trump, bu yüzde 50’lik vergi-
den kaçmak için dolaylı yönden ülkeye 
sokulmaya çalışılan ürünlerin ise daha 
yüksek bir tarifeye tabi tutulacağı uyarı-
sında bulunmuştu. AA

BREZBREZiiLYA LYA 
KARSILIK VERECEKKARSILIK VERECEK

VON der Leyen, Ro-
ma’da İtalya ve Ukrayna 
hükümetlerinin ortak-

laşa düzenlediği 2025-Ukrayna 
İyileştirme Konferansı’nda 
konuştu. Avrupa’nın Rusya-Uk-
rayna Savaşı’nın başından beri 
Ukrayna’nın en büyük bağışçısı 
konumunda olduğuna işaret 
eden von der Leyen, Ukrayna’ya 
bu süreçte 165 milyar avro kadar 
destek verdiklerini vurguladı. Von 
der Leyen, “Ukrayna’nın bu yıl 
ihtiyaç duyduğu dış finansmanı-
nın yüzde 84’ünü karşılayacağız. 
Bu destek kapsamında, 1 milyar 
avroluk makro finansal destek 
ödemesinin yanı sıra Ukrayna 
Fonu’ndan 3 milyar avronun 
üzerinde bir ödeme yapılacağını 
duyuruyorum.” dedi. Konferans-
ta imzaladıkları garantiler ve 
hibelerin Ukrayna’nın büyümesi, 
toparlanması ve yeniden yapı-
lanması için 10 milyar avro civa-
rında yatırımın önünü açacağını 
anlatan von der Leyen, üzerine 
çalıştıkları yeni AB bütçesi ile 
de Ukrayna’ya desteğin devam 
edeceğini belirtti.
Ortaklık değerli 
Von der Leyen, “Ukrayna ile 
kurulacak yeni ortaklık, yeniden 
yapılanma için kritik öneme 
sahip özel sektör yatırımlarını 
artırmada da önemli bir rol oy-
nayacak.” diye konuştu. Bugün, 
İtalya, Almanya, Fransa, Polon-
ya ve Avrupa Yatırım Bankası 
ile Ukrayna’nın yeniden inşası 
için yeni bir fon kurulduğuna 
işaret eden von der Leyen, “Bu, 
Ukrayna’nın yeniden inşasını 
desteklemek için küresel ölçekte 
en büyük öz sermaye fonu konu-
munda. Fonla, enerji, ulaştırma, 
kritik ham maddeler ve çift kul-
lanımlı sanayiye yatırım teşvik 
edilecek.” değerlendirmesinde 
bulundu.
2,3 milyar avro destek
Bu arada AB Komisyonundan 
yapılan açıklamada, bugün Uk-
rayna’nın toparlanma ve yeniden 
yapılanma çabalarını destekle-
mek için uluslararası ve kamu 
finans kuruluşlarının 2,3 milyar 
avroluk yeni anlaşma paketi 
imzaladıkları bildirildi. Ukrayna 
Yatırım Çerçevesi kapsamındaki 
yeni anlaşma paketinin 1,8 
milyar avro kredi garantisi ve 
580 milyon avro hibe içerdiği 
belirtilen açıklamada, paketin 
Ukrayna’ya 10 milyar avro kadar 
yatırım sağlaması beklendiği 
ifade edildi. Açıklamada, Ukray-
na’daki küçük işletmelere destek 
olmak için 500 milyon avroluk 
garanti ve hibe, enerji, ulaşım 
ve imalat gibi kilit sektörlerdeki 
büyük ölçekli özel sektör projele-
ri için 600 milyon avro, savaştan 
etkilenen bölgelerde sağlık ve 
konut gibi belediye altyapısı için 
520 milyon avro, enerji şebe-
kesini istikrara kavuşturmak, 
yenilenebilir enerji kapasitesini 
artırmak için 265 milyon avro, 
kritik altyapının onarımı ve yeni-
den inşası için 310 milyon avro 
sağlanacağı kaydedildi. AA

Ukrayna’ya 
destek 
devam 
edecek
Avrupa Birliği (AB) 
Komisyonu Başkanı 
Ursula von der Leyen, 
Ukrayna’ya savaşın ba-
şından bu yana yaklaşık 
165 milyar avro destek 
sağladıklarını, bu yıl ül-
kenin ihtiyaç duyacağı 
dış finansmanın büyük 
kısmını karşılayacakla-
rını söyledi

CUMHURBAŞKANLIĞIN-
DAN yapılan yazılı açıklamaya 
göre, Pezeşkiyan, Avrupa Birliği 

(AB) Konseyi Başkanı Antonio Costa ile 
telefonda görüştü. Görüşmede, Pezeş-
kiyan ve Costa, İran ile İsrail arasındaki 
12 günlük çatışma başta olmak üzere 
son dönemdeki uluslararası gelişmeler ile 
İran ve AB arasındaki ilişkileri ele aldı. 
Pezeşkiyan, ülkesinin, diyalog, diploma-
si, karşılıklı saygı ve uluslararası hukuk 
çerçevelerine bağlılığını vurgulayarak, 

İran Meclisi’nin UAEA ile ilişkileri askı-
ya alma yasasını, UAEA Başkanı Rafael 
Mariano Grossi’nin “taraflı ve profes-
yonel olmayan davranışlarına bir tepki” 
olarak çıkardığını belirtti. 
Saygı ile diyalog
AB Konseyi Başkanı Costa da AB’nin 
mevcut sorunları çözmek ve İran ile 
işbirliğinin genişletmek için diplomatik 
çözümler bulma arzusunda olduğunu 
ifade ederek, uluslararası örgütlerin her 
türlü çifte standarttan kaçınması gerek-

tiğini belirtti. İsra-
il’in İran’a yönelik 
saldırılarında ha-
yatını kaybedenler 
için Pezeşkiyan’a 
taziyelerini ileten 
Costa, Filistin’deki son durumlara ilişkin 
de, “Avrupa Birliği de İsrail’in Gazze’deki 
insan hakları ihlallerini kınıyor ve savaşın 
durdurulması, insani yardım gönderilme-
si ve Filistin halkına etkili destek sağlan-
ması gerektiğini vurguluyor.” dedi. AA

Dedesi Dedesi 
kaçakçı kaçakçı 
çıktı!çıktı!

Çok tanıdık
ABD’nin Ankara Büyükelçisi ve Suriye Özel Temsilcisi 
Tom Barrack, Suriye ve Irak’ta federal yönetim 
modellerinin işleyemeyeceğini belirterek, “Hepimizin 
uzlaşması ve şu sonuca varması gerekiyor: Tek millet, 
tek halk, tek ordu, tek Suriye” dedi 

Çifte standart sona ermeli
İran Cumhurbaşkanı Mesud 

Pezeşkiyan, Uluslararası Atom 
Enerjisi Ajansı (UAEA) ile işbirli-
ğinin devam etmesinin nükleer 
konular hakkında İran’a uygu-
lanan çifte standardın düzeltil-
mesine bağlı olduğunu söyledi 
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Antalya 
heyecanı

Eylülde 
gelecek

Müthiş bir ikili oldular

ABD’li şarkıcı Jennifer Lopez, 
Türkiye konseri öncesi video 
çekerek hayranlarına seslendi

İsveçli şarkıcı Jose Gonzalez, 
Garanti BBVA'nın hazırladığı 
"Genç Konserleri" kapsamında 25 
Eylül'de Zorlu PSM'de müzikse-
verlerle buluşacak

Türk pop müziğinin iki yıldız ismi Edis ve Zeynep Bastık, yazın en dikkat çekici buluşmasına imza atıyor. “Ya-
takta Kardiyo” adlı sürpriz düetle ritmi yükselten ikili, bu yazın hit listelerine damga vurmaya hazırlanıyor

AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

01:45 Jackie  
Chan İz Peşinde
07:00 Kavak  
Yelleri
08:30 Konuştukça
09:45 Magazin D  
Cumartesi
13:00 Kara Murat  
Denizler Hakimi
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Kuzeyin Oğlu  
Volkan Konak
23:30 Çember: Ölüm Bizi 
Ayırana Kadar

02:35 Seksenler
03:05 Teşkilat
06:00 Yedi Numara
10:15 Kaptan Pengu ve 
Arkadaşları
12:00 Yeşil Deniz
14:10 Mehmed: Fetihler 
Sultanı
17:40 Kim Gitsin?
19:00 Ana Haber
20:00 Türkiye - İtalya
22:00 Set Sayısı
22:15 Zor Ölüm 4

03:30 Siyasi İşler
06:45 Paranın Nabzı
07:00 Güne Başlarken
10:45 Paranın Nabzı
12:00 Haber Merkezi
13:00 Öğle Bülteni
16:20 Piyasalar
17:00 Günün İçinden
18:30 Piyasalar
19:00 Akşam Haberleri
21:00 Ahmet Mümtaz  
Taylan İle Empati
23:00 Bugün Yarın

06:15 Airport
11:15 Mucize  
Hayat
12:00 Haber Bülteni
12:15 Son Teknoloji
13:00 Haber Bülteni
14:00 Haber Bülteni
14:15 HT Sinema
15:00 Haber Bülteni
15:15 Yolun Başındayken
16:00 Haftalık
19:00 Ana Haber
20:00 Gerçek Fikri Ne?

01:00 Gece Haberleri
02:00 Akıl Çemberi
06:00 Haber
07:00 Güne Merhaba 
Hafta Sonu
09:00 Haber
12:00 Haber
13:00 Haber
15:00 Haber
17:00 Haber
18:00 Ana Haber
20:45 CNN TÜRK Masası

06:00 Gün  
Uyanıyor
09:30 Ebru Baki  
İle Para Manşet
12:30 Haberde Gün Ortası
14:00 Osman Kenan  
Çapoğlu İle Başlıklar
16:00 Hande Aydemir ile 
Akşam Raporu
18:00 Erdoğan Aktaş İle 
Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:30 Başak Şengül Ile 
Doğru Yorum

08:00 Selin Sabit  
ile Hafta Sonu  
Sabah
10:00 Serhan Asker İle 
Görkemli Hatıralar
13:00 Gülşah Ekinci ile 
Öğle Haberleri
15:00 Işın Eliçin ile Sınırsız
16:00 Sinem Fıstıkoğlu ile 
Hafta Sonu Raporu
18:00 Ekrem Açıkel ile Hafta 
Sonu Ana Haber
20:00 Gökmen Karadağ ile 
Açıkça

00:15 Eyvah Eyvah
02:15 Lodos Zühtü
03:30 Kızılcık Şerbeti
06:00 Gelsin Hayat Bildiği 
Gibi
08:00 Kezban
10:00 Cumartesi Sürprizi
13:00 Petrol Kralları
15:30 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show

03:00 Aldatmak
05:00 Bir Küçük  
Gün Işığı
07:00 Gençliğim Eyvah
09:00 Zembilli
12:00 Buz Devri 2: Erime 
Başlıyor
14:00 Şansımı Seveyim
15:45 Aile Saadeti
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Madalyon
21:50 Çakallarla Dans 5
23:40 Aile Saadeti

00:15 MasterChef  
Türkiye
03:30 İşte Benim  
Stilim
06:30 Dizi
07:45 Süper 1 Takım
09:00 Oynat Bakalım
10:00 Gazete Magazin
14:45 Ben Eşimi Bilmez 
Miyim
20:00 MasterChef Türkiye

01:15 Aşk Mantık  
İntikam
04:00 Kefaret
06:00 Karagül
08:30 Ezgi Gözeger ile 
Çalar Saat Hafta Sonu
10:00 Kirli Sepeti
13:00 Yasak Elma
16:00 Çift Kişilik Oda
19:00 NOW Ana Haber 
Hafta Sonu
20:00 Biricik Sevgilim
22:30 Yahşi Batı

09:40 Haber Turu
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
13:30 Haberin İçinden
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
16:00 Gündem
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Mehmet Aydın ile 
Akşam Gündemi
19:30 Ana Haber’e Doğru
21:00 Gürkan Hacır ile  
Taksim Meydanı

DOĞUM gününü Türkiye’de 
kutlamaya hazırlanan Jennifer 
Lopez, Antalya konseri öncesin-

de video paylaştı. Hayranlarına seslenen 
Lopez, doğum gününden bir gün önce 
Antalya’da konser vereceği için heyecanlı 
olduğunu dile getirdi. Jennifer Lopez, 
“Up All Night Live in 2025” turnesi 
kapsamında 6 yıl aranın ardından 23 
Temmuz’da Antalya, 5 Ağustos’ta ise 
İstanbul’da konser verecek. AA

ZORLU PSM’den yapılan 
açıklamaya göre, minimalist folk 
müziğin temsilcilerinden olan 

sanatçı, gitar kullanımındaki kendine 
özgü fingerpicking tekniği ve duygulu 
sesiyle sahnede unutulmaz anlar yaşat-
mayı hedefliyor. Royal Albert Hall gibi 
salonlarda gerçekleştirdiği performans-
larla dinleyicilerin beğenisini kazanan 
Gonzalez, Local Valley albümünde yer 
alan İspanyolca, İsveççe ve İngilizce 
şarkılarla çok dilli bir müzikal yolcu-
luğa çıkarmayı amaçlıyor. “Crosses”, 
“Heartbeats”, “Stay Alive”, “Teardrop”, 
“Line of Fire” ve “Down the Line” gibi 
parçalarla da tanınan Jose Gonzalez 
konserinin biletleri ve detaylı bilgi için 
“www.passo.com.tr” internet adresi zi-
yaret edilebilir.

AĞUSTOS ayında 
dinleyicisiyle buluşa-
cak yeni albümünün 

heyecanını peş peşe yayın-
ladığı tekli çalışmalarıyla 
artıran Edis, geçtiğimiz hafta 
duygusal şarkısı “Bir Yol” ile 
albümün ilk ipucunu vermiş-
ti. Şimdi ise yeni albümde 
yer alacak en çarpıcı sürp-
rizlerden biri olan Edis ve 
Zeynep Bastık düeti “Yatakta 
Kardiyo” dinleyiciyle bulu-
şuyor. Yaz başından bu yana 
“Destan”, “Kör Sevdam” ve 
akustik videolarıyla sürp-

rizleri devam eden Zeynep 
Bastık ise yazın en hareketli 
anını bu düetle yaşıyor. Pop, 
rap, afrobeat ezgilerini har-
manlayan ve enerjik yapısıyla 
öne çıkan “Yatakta Kardiyo”, 
güçlü vokaller ve modern 
altyapısıyla yaz enerjisini 
yansıtıyor. Şarkının söz ve 
müziği Shahriyar Ramazan-
zade imzası taşırken, düzen-
lemede Bahti, Ozade ve Ko-
astal Kings yer alıyor. Şarkı 
ve merakla beklenen klibi 25 
Temmuz’da tüm dijital plat-
formlarda yayınlanacak. 

AY Yapım imzasıyla Disney 
Plus için hazırlanan “Aşk” 
dizisinin uzun süredir me-

rakla beklenen erkek başrol oyuncu-
su netleşti. Dizinin “Karan” karak-

terine, yakışıklı ve başarılı oyuncu 
Alperen Duymaz hayat verecek. 
Dram ve gerilim öğelerinin iç içe 
geçtiği “Aşk” dizisi, özellikle an-
ne-kız çatışması etrafında şekillenen 
sarsıcı hikâyesiyle dikkat çekiyor. 
Dizinin güçlü oyuncu kadrosunda 
daha önce Mehmet Aslantuğ (Yal-

çın), Birce Akalay (Aylin) ve Derya 
Pınar Ak (Şirin) gibi isimler açıklan-
mıştı. Uzun süredir beklenen genç 
erkek başrol için ise Alperen Duy-
maz ile prensipte el sıkışıldı. Başarılı 
oyuncu, dizide karizmatik ve etkile-
yici bir karakter olan Karan’a hayat 
verecek.

TRT 1’de 
yayınlanan, 
yönetmen-
liğini Burak 
Arlıel’in 
üstlendiği 
“Teşkilat” 
dizisi, 
beşinci 
sezonunu 
izlenme 
oranlarını 
artırarak 
tamamladı

T RT’DEN yapılan açıkla-
maya göre, konsolide rey-
tingler hesaplanarak elde 

edilen 2024-2025 sezonu verilerine 
göre dizi, geçen yıl Tüm Kişiler’de 
5,60 olan sezonluk reyting ortala-
masını bu yıl 7,80’e, AB Grubu’nda 
5,09 olan sezonluk reyting ortala-
masını bu yıl 7,00’ye ve 20+ABC1 
Grubu’nda 5,49 olan sezonluk 

reyting ortalamasını 8,16 seviyesine 
taşıdı. Bu da dizinin reyting perfor-
mansını bir önceki sezona göre Tüm 
Kişiler’de yüzde 39, AB Grubu’nda 
yüzde 38 ve 20+ABC1 Grubu’nda 
yüzde 49 oranında artırdığını göste-
riyor. Bir sezonda yüzde 40’ın üze-
rinde reyting artışı yakalayan dizi, 
son dört yılın prime time yapımları 
arasında önemli başarıya imza attı.

Güçlü bir ivme yakaladı 
Dizi sezon boyunca yalnızca rey-
tinglerde değil, sosyal medya etki-
leşimlerinde ve izlenme sürelerinde 
de güçlü ivme yakaladı.Yeni sezon 
hazırlıkları süren yapım, özellikle 
aksiyon temposu ve duygusal ça-
tışmaları dengeleyen senaryosuyla 
sadık izleyici kitlesi oluşturmayı 
başardı.

TEŞKILAT ZIRVEDE

Yeni dizisi belli oldu
Alperen Duymaz, Disney Plus’ın “Aşk” 
dizisinde Karan rolüyle kadroya katıl-
dı. Aylin ve Şirin arasında kriz yarata-

cak karakter merak uyandırıyor



HACIOSMANOĞLU, 
Türkiye Futbol Fede-
rasyonu (TFF) Olağan 

Mali Genel Kurul Toplantısı’nın 
ardından basın mensuplarına 
açıklamada bulundu  Türk 
futbolunu layık olduğu yere 
taşımak için çabaladıklarını 
belirten Hacıosmanoğlu, şöyle 
konuştu: “Herkese eşit mesafe-
de, adil adaleti olmaya çalışıyo-
ruz. Görevi devraldığımız andan 
itibaren formalarımızı çıkardık. 
Tabii ilk sene zorluklar vardı, 
çünkü devrimler sancılı olur. 
Bir takım şeylerin değişmesi 
lazımdı. Biz de onları değiştir-
meye çalışıyoruz. Bugün de mali 
genel kurula katılan, katılmayan 
bütün futbol ailesine teşekkürle-
rimi sunuyorum. Bizlere güven-
lerini tazelediler. Hep söylüyo-
rum, Allah futbol ailesine layık 
hizmetler yapmayı nasip etsin. 
Yanlış yapmayı nasip etmesin. 
Önümüzdeki sene de futbol ikli-
minin bir önceki seneye nazaran 
daha iyi geçeceğine inancımız 
sonsuz. O konuda da çalışma-
larımıza titiz bir şekilde devam 
ediyoruz.”

Sorunları çözeriz

Süper Lig için yapılan yatırım 
ve çalışmaların alt liglere de 
yapılmasının talep edildiğinin 
hatırlatılması üzerine de Ha-
cıosmanoğlu, “Bütün çalışma-
larımızı, lig ayrımı yapmadan 
büyük, ufak başkan ayrımı 
yapmadan herkese aynı mesa-
fede yapıyoruz ve herkesi 
dinliyoruz. İstişare yapa-
rak futbolu yönetmeye 
çalışıyoruz. Bundan 
sonra da aynısı olacak. 
Kapımız herkese açık. 
Futbol ailesiyle 
beraber sorunları 
çözebilirsiniz 
yoksa ‘ben yaptım 
oldu’ ile sorun 
çözemezsiniz. 
Teveccühlerine 
teşekkür edi-
yorum bir kez 
daha. Onlarla 
beraber, el ele 
verirsek Türk 
futbolunun 
sorunlarını 
çözebiliriz.” 

ifadelerini kullandı. A Milli Fut-
bol Takımı Teknik Direktörü 
Vincenzo Montella’nın sözleş-
mesinin uzatılması ve ay-yıldızlı 
takımın hedefleriyle ilgili bir 
soru üzerine Hacıosmanoğlu, 
şunları kaydetti; “Çalışmak 
lazım. Oyuncular Montella’yı, 
o da oyuncuları seviyor. Çok 
güzel de bir iletişim var. Biz de 
iyi anlaşıyoruz. Zaten sporda 
devamlılık esas. Yani ne kadar 
devamlılık olursa o kadar başarı 
gelir. Allah onların o samimiye-
tini sahaya da yansıtıp Dünya 
Kupası’na da gidip Dünya 
Kupası’nda güzel işler yapmayı 
nasip etsin.”

Adil bir yönetim önceliğimiz
İbrahim Hacıosmanoğlu, ha-

kemlerin yeni sezona hazırlan-
dığını belirterek, “İnanıyorum 
ki geçen senedeki zorlukları bu 
sene yaşamayacağız. Şu anda 
hakemlerimiz Riva’da eğitime 
başladılar. Hep söylediğim gibi 
kardeşlerimize güveniyoruz. 
Genel kurulda konuştuğumda 
da söyledim. İşte 3 ayda gidiyor-
duk, 6 ayda gidiyorduk. Bir sene 
olacak 3-5 gün sonra, gitmedik 
buradayız. Onların içindeki 
ayrık otları da artık anlamıştır 
bunlar gitmiyor. Onlar da artık 
sahada adil ve adaletli maç 
yönetecekler. Yönetenler de 
bizden beraber devam edecek. 
Yönetmeyenler de zaten evine 
gidecek.” dedi. Şeffaf ve adaletli 
bir yönetim sergilemeye özen 

göstereceklerini vurgulayan 
Hacıosmanoğlu, şöyle 

devam 
etti: 

“Hakem 
arkadaşları-

mızı bizler kadar 
sizlerin de koruması 

gerekiyor. Çünkü onları 
ne kadar korursak, onları 
ne kadar baskıdan uzak 
tutarsak o kadar başarılı 
olurlar. Allah önümüzdeki 
seneyi Türk insanına yakışır 
bir şekilde başlayıp bitirmeyi 
nasip etsin. Avrupa’da bizi 
temsil edecek olan takımla-

rımız var, onlara da şimdiden 
üstün başarılar diliyorum. 
İnşallah şampiyonluklar alıp 
gelirler.” AA
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HACIOSMANOĞLU
Türkiye Futbol Fede-
rasyonu (TFF) Olağan 

Montella’yı
seviyoruz
Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu, 
A Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü Vincenzo Montella ile 
futbolcuların birbirlerini çok sevdiğini, takımda güzel bir uyum 
olduğunu, bunun da başarıyı getireceğine inandıklarını söyledi
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Montella’yı
seviyoruz

BESiKTAS GUC 
DEPOLUYOR

Real Madrid’te tarih yazdı
ABD’DE dü-
zenlenen 2025 
FIFA Kulüp-

ler Dünya Kupa-
sı’nın yarı finalinde 
Fransa temsilcisi Pa-
ris Saint-Germain’e 
(PSG) 4-0 yenilerek 
organizasyona veda 
eden Real Madrid’de 
son maçına çıkan 
Modric, İspanyol kulü-
büne veda etti. İngiliz 
kulübü Tottenham’dan 
2012’de Real Madrid’e 
transfer olan Hırvat 

futbolcu, İspanyol ekibiyle 6 
UEFA Şampiyonlar Ligi, 5 
FIFA Dünya Kulüpler Kupası, 
5 UEFA Süper Kupası ve 4 

İspanya LaLiga şampi-
yonluğu yaşadı. Modric, 
İspanyol kulübünde gö-
rev yaptığı süre boyunca 

2018 Ballon d’Or ve 2018 
FIFA En İyi Erkek 
Oyuncu ödüllerinin 
sahibi oldu. Hır-
vat futbolcu, Real 
Madrid formasıyla 
597 maçta 43 gol 
attı. AA

ABD’DE 
zenlenen 2025 
FIFA Kulüp-

İtalyan ekibi Milan’a transfer olması beklenen 39 yaşındaki Hırvat orta saha 
oyuncu Luka Modric’in, İspanyol ekibi Real Madrid’deki kariyeri sona erdi

Beşiktaş Wiener Neustadt şeh-
rinde yeni sezonun hazırlıkla-
rına başladı. Wiener Neustadt 

şehri tarım alanları, sanayisi ve tarihi 
mekanlarıyla ön plana çıkıyor. Şehir 
merkezinin önemli sembolik yapıların-
dan biri kentin her yerinden görünebi-
len su kulesi. Kule, 2. Dünya Savaşı’n-
da zarar görse de daha sonra onarıldı 
ve günümüzde de su temin sisteminin 
parçalarından biri. Küçük bir meydana 
sahip olan Wiener Neustadt, sakin ya-
pısıyla dikkati çekiyor. Bad Erlach ise 
tarihi dokusuyla öne çıkan 3 bini aşkın 
nüfusa sahip bir coğrafyada yer alıyor. 
Bu küçük kasabanın yüzde 50’sinden 
fazlasını ise ormanlık alanlar kaplıyor. 

Beşiktaş’ın kamp yaptığı kasaba, tarihi 
yapılarının yanı sıra dini motifleri, 
tuğla fırınları ve doğal anıtlarıyla göze 
çarpıyor. Bad Erlach kasabası futbolda 
bölgesel alt liglerde mücadele etse de 
bowling, satranç, tenis ve binicilikte 
çeşitli turnuvalarda temsil ediliyor.

Güzel bir tesis
Beşiktaş, konaklama olarak da SV 

Bad Erlach kulübünün antrenman 
tesisleriyle aynı kasabada yer alan bir 
oteli tercih etti. İki konum arasında 
yaklaşık 1 kilometrelik bir uzaklık 
bulunurken, otelin modern yapısı ve 
sakin bir lokasyonda olması göze çarpı-
yor. Siyah-beyazlı takım, şu ana kadar 

büyük bölümü serin bir havada geçen 
idmanlarla hazırlıklarına devam ediyor.

18 Temmuz’da sona erecek
SV Bad Erlach kulübüne ait tesisler-

de sezon hazırlıklarının ikinci etabını 
geçiren Beşiktaş, 4 Temmuz’da geldiği 
Avusturya kampında yedinci günü geri-
de bıraktı. Siyah-beyazlılar, 18 Temmuz 
Cuma güne Avusturya’daki çalışmala-
rını tamamlayıp, Türkiye’ye dönecek. 
Yaz kampı çalışmaları için Bad Erla-
ch kasabasını, geçmişte Fenerbahçe 
de tercih etti. Sarı-lacivertliler, 2012 
yılında teknik direktör Aykut Kocaman 
yönetiminde yeni sezona Bad Erlach’ta 
hazırlandı. AA

Siyah-beyazlılar, başkent Viyana’nın güneyinde bulunan yaklaşık 50 bin nüfuslu 
Wiener Neustadt kentindeki Bad Erlach kasabasında yeni sezona hazırlanıyor
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ris Saint-Germain’e 
(PSG) 4-0 yenilerek 
organizasyona veda 
eden Real Madrid’de 
son maçına çıkan 
Modric, İspanyol kulü-
büne veda etti. İngiliz 
kulübü Tottenham’dan 
2012’de Real Madrid’e 
transfer olan Hırvat 

futbolcu, İspanyol ekibiyle 6 
UEFA Şampiyonlar Ligi, 5 
FIFA Dünya Kulüpler Kupası, 
5 UEFA Süper Kupası ve 4 

İspanya LaLiga şampi-
yonluğu yaşadı. Modric, 
İspanyol kulübünde gö-
rev yaptığı süre boyunca 

2018 Ballon d’Or ve 2018 
FIFA En İyi Erkek 
Oyuncu ödüllerinin 
sahibi oldu. Hır-
vat futbolcu, Real 
Madrid formasıyla 
597 maçta 43 gol 
attı. 

cıosmanoğlu, “Bütün çalışma-
larımızı, lig ayrımı yapmadan 
büyük, ufak başkan ayrımı 
yapmadan herkese aynı mesa-
fede yapıyoruz ve herkesi 
dinliyoruz. İstişare yapa-
rak futbolu yönetmeye 
çalışıyoruz. Bundan 
sonra da aynısı olacak. 
Kapımız herkese açık. 
Futbol ailesiyle 
beraber sorunları 
çözebilirsiniz 
yoksa ‘ben yaptım 
oldu’ ile sorun 
çözemezsiniz. 
Teveccühlerine 
teşekkür edi-
yorum bir kez 
daha. Onlarla 
beraber, el ele 
verirsek Türk 
futbolunun 
sorunlarını 
çözebiliriz.” 

bizden beraber devam edecek. 
Yönetmeyenler de zaten evine 
gidecek.” dedi. Şeffaf ve adaletli 
bir yönetim sergilemeye özen 

göstereceklerini vurgulayan 
Hacıosmanoğlu, şöyle 

devam 
etti: 

“Hakem 
arkadaşları-

mızı bizler kadar 
sizlerin de koruması 

gerekiyor. Çünkü onları 
ne kadar korursak, onları 
ne kadar baskıdan uzak 
tutarsak o kadar başarılı 
olurlar. Allah önümüzdeki 
seneyi Türk insanına yakışır 
bir şekilde başlayıp bitirmeyi 
nasip etsin. Avrupa’da bizi 
temsil edecek olan takımla-

rımız var, onlara da şimdiden 
üstün başarılar diliyorum. 
İnşallah şampiyonluklar alıp 
gelirler.” AA

ME-
TİN 
Öztürk, 

Türkiye 
Futbol Fede-

rasyonu Olağan 
Mali Genel Kurul 

Toplantısı’nın ardından 
basın mensuplarına açık-
lamada bulundu. Genel 
kurulun iyi geçtiğini belir-
ten Öztürk, “Umuyorum 
sadece Süper Lig değil, 
diğer ligler açısından da 
keyifli bir sezon olur. 
Her zaman aynı şeyi 
söylüyoruz. Bizim bek-
lentimiz futbolun saha 
içinde kalması, adaletli 
bir yönetim olması, 
hakemin göremediği 
aksiyon pozisyonlar-
da VAR’ın devreye 
girmesi, VAR’da 
haksızlık yapıldı-
ğı takdirde de o 

VAR hakemine bir daha görev 
verilmemesi.” diye konuştu. 
Metin Öztürk, Victor Osim-
hen’in transfer sürecine ilişkin 
soru üzerine, şunları kaydetti: 
“Galatasaray bildiğiniz gibi 
bu sene direkt Şampiyonlar 
Ligi’nde. Tüm futbolcular 
bu arenada olmak istiyor. 
Icardi ilk geldiği yıl kiralık 
futbolcumuzdu, sonra lisanslı 
futbolcumuz haline geldi. 
Osimhen de mutlaka Galata-
saray’da olmak istiyordur. Biz 
de Osimhen’in biz de olmasını 
istiyoruz. Şu an Napoli’nin 
futbolcusu. Biz daha transfer 
sezonu açılmadan başkanı-
mız ve başkanvekilimiz sayın 
Abdullah Kavukçu’nun büyük 
gayretleriyle Bayer Münih ve 
Almanya Milli Takımı’nın en 
önemli futbolcularından birini 
transfer ettik. Burada aslolan 
Galatasaray’dır. Her futbolcu 
Galatasaray’a gelmek ister. 

Biz Osimhen’le ilgili gerekli 
teklifi Napoli’ye yaptık. Bu iş 
de 48 saat içerisinde çözülür. 
Her zaman her futbolcunun 
alternatifi vardır.”

Galatasaray’ın alternatifi yok
Alternatifi olmayan tek şeyin 

Galatasaray aşkları olduğunu 
aktaran Öztürk, “Başkanımız 
Dursun Aydın Özbek liderli-
ğinde 2023’te 23. şampiyon-
luk, 2024’te 24. şampiyonluk, 
2025’te 25. şampiyonluk ve ger-
çek 5 yıldıza nasıl ulaşmışsak, 
bu sene inşallah 26. şampiyon-
luğu kucaklayacağız ve Şampi-
yonlar Ligi’nde de gidebildiği-
miz yere kadar gideceğiz. Hedef 
adım adım önce çeyrek final, 
yarı final ve mümkünse de final. 
Ama biz hep sahada kalacağız. 
Ümit ediyoruz ki tüm hakemler 
adaletli bir yönetim gösterir 
ve herkes hak ettiği noktaya 
ulaşır.” diye konuştu. AA

ME-
TİN 
Öztürk, 

Türkiye 
Futbol Fede-

rasyonu Olağan 
Mali Genel Kurul 

Toplantısı’nın ardından 
basın mensuplarına açık-
lamada bulundu. Genel 
kurulun iyi geçtiğini belir-
ten Öztürk, “Umuyorum 
sadece Süper Lig değil, 
diğer ligler açısından da 
keyifli bir sezon olur. 
Her zaman aynı şeyi 
söylüyoruz. Bizim bek-
lentimiz futbolun saha 
içinde kalması, adaletli 
bir yönetim olması, 
hakemin göremediği 
aksiyon pozisyonlar-
da VAR’ın devreye 
girmesi, VAR’da 
haksızlık yapıldı-
ğı takdirde de o 

VAR hakemine bir daha görev 
verilmemesi.” diye konuştu. 
Metin Öztürk, Victor Osim-
hen’in transfer sürecine ilişkin 
soru üzerine, şunları kaydetti: 
“Galatasaray bildiğiniz gibi 
bu sene direkt Şampiyonlar 
Ligi’nde. Tüm futbolcular 
bu arenada olmak istiyor. 
Icardi ilk geldiği yıl kiralık 
futbolcumuzdu, sonra lisanslı 
futbolcumuz haline geldi. 
Osimhen de mutlaka Galata-
saray’da olmak istiyordur. Biz 
de Osimhen’in biz de olmasını 
istiyoruz. Şu an Napoli’nin 
futbolcusu. Biz daha transfer 
sezonu açılmadan başkanı-
mız ve başkanvekilimiz sayın 
Abdullah Kavukçu’nun büyük 
gayretleriyle Bayer Münih ve 
Almanya Milli Takımı’nın en 
önemli futbolcularından birini 
transfer ettik. Burada aslolan 
Galatasaray’dır. Her futbolcu 
Galatasaray’a gelmek ister. 

Galatasaray Kulübü İkinci Başkanı Metin Öztürk, Nijeryalı yıldız futbolcu Victor 
Osimhen’in transferinin 48 saat içinde sonuçlanmasını beklediklerini söyledi

Osimhen’de işlem tamam!

PALUT, Mehmet Cengiz Te-
sisleri’nde düzenlediği basın 
toplantısında, 30 Haziran’dan 

itibaren tesislerde yeni sezon hazırlıkla-
rını sürdürdüklerini belirtti. Rize’deki 
kampı bugün yapacakları antrenmanla 
tamamlayacaklarını ifade eden Palut, 
“Bir hazırlık maçı yaptık. Daha çok 
genç oyunculara şans verdiğimiz bir 
oyundu. Bence yararlı bir hazırlık maçı 
oldu. Hem de bazı oyuncuları görmemiz 

açısından bizim için iyi bir testi.” dedi. 
İlhan Palut, 12-25 Temmuz tarihlerinde 
Erzurum kamp yapacaklarını belirterek, 
“Orada da üç hazırlık maçı yapacağız. 
Bu hazırlık sürecini tamamlamış ola-
cağız.” diye konuştu. Takımdan ayrılan 
oyuncular olduğunu dile getiren Palut, 
şunları kaydetti: “Şimdiye kadar 3 trans-
fer yaptık. Furkan, Erdem ve hücumun 
her bölgesinde kullanabileceğimiz Halil 
Dervişoğlu transferini yaptık. Transfer 

çalışmalarımız yoğun bir şekilde devam 
ediyor. Bir yabancı kaleci alacağız. Bir 
stoper alacağız. Yabancı oyuncu kon-
tenjanımıza göre bir ya da iki orta saha 
oyuncu alacağız. İki kanat oyuncusu ala-
cağız. Bir de forvet oyuncu alacağız. 6-7 
transfer düşünüyoruz. Bu transferlerle 
beraber, idman yaptığımız kadrodan 
eksilmeler olacak.” AA

Rizespor başarılı olmak istiyor
Trendyol Süper Lig ekiplerinden Çaykur Rizespor’un teknik direk-
törü İlhan Palut, yeni sezonda başarılı olmak istediklerini söyledi

ME-
TİN 
Öztürk, 

PALUT
sisleri’nde düzenlediği basın 
toplantısında, 30 Haziran’dan 

KULÜPTEN yapılan 
açıklamada, “Ulusal 
Yönetim Kontrol Müdür-

lüğünün (DNCG) kulübü Ligue 
1’de tutma yönündeki bugünkü 
kararını memnuniyetle karşılıyo-
ruz.” denildi. Fransız profesyonel 
futbol kulüplerinin hesaplarını 
denetleyen kurum olan Ulusal 
Yönetim Kontrol Müdürlüğü, 
24 Haziran’da borcu 500 milyon 
avroyu aşan Olimpik Lyon’u, mali 
gereklilikleri karşılayamadığı ve 
kendisine tanınan sürede yeterli 

garantileri sunamadığı için küme 
düşürme kararı almıştı. AA

KULÜPTEN 
açıklamada, “Ulusal 
Yönetim Kontrol Müdür-

Lyon’un cezası kaldırıldı
Fransa Birinci Futbol Ligi (Ligue 1) ekibi Olimpik Lyon’un mali yükümlülükleri-
ni yerine getirememesi nedeniyle verilen 2. lige düşürülme cezası kaldırıldı



Süper Lig ekiplerinden Göztepe’de transferin Avrupa’da gözde 
ismi haline gelen Brezilyalı golcü Romulo Cardoso konusunda 
Onursal Başkan Mehmet Sepil önemli açıklamalarda bulundu

PORTEKİZ ve İngiliz medyasındaki haberler-
de, pazarlıklarda yaşanan gelişmelerin detay-
larına yer verilirken önemli de bir iddia ortaya 
atıldı. Buna göre Fenerbahçe’nin Gyökeres 
sürecini yakından takip ettiği belirtildi. Avru-
pa’da transfer dönemi kapanana kadar satışın 
gerçekleşmemesi halinde SarıLacivert-
liler’in kiralama formülüyle masaya 
oturacağı belirtildi. Portekiz’den 
Correiro da Manha Gazetesi 
ise bir adım ileri giderek, 
Mourinho’nun, Arsenal’in 
transfer edememesi halin-
de Gyökeres’i istediğini 
Fenerbahçe Yönetimi’ne 
ilettiğini yazdı. Gyökeres, 
2023’te Coventry’den 24 
milyon Euro’ya transfer 
edilmişti. Yıldız futbol-
cunun menajeri Hasan 
Çetinkaya, 60 milyon Euro 
ve üzerinde gelecek teklifle-
rin reddedilmesi halinde söz 
konusu rakamın yüzde 10’u 
kadar tazminat alacağı mad-
desini anlaşmaya dahil etti. Şu 
anda bunun krizi de yaşanıyor. 
Sporting, Arsenal’ın 65 milyon 
Euro’luk teklifini geri çevirdiği 
için Çetinkaya’nın 6.5 milyon 
Euro talep etme hakkı doğdu. 
Ancak Portekiz ekibi, Viktor 
Gyökeres ve menajerini tehdit 
ederek, bunun gerçekleşmesi 
halinde bonservis bedelini 100 
milyon Euro’ya yükseltecekle-
rini iletti.
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Viktor Gyökeres, Sporting 
Lizbon’da geçirdiği iki 
sezonda rekorları alt üst 

etti. 27 yaşındaki yıldız, Yeşil-Be-
yazlılar’da çıktığı 102 maçta tam 
97 gol atıp, 17 asist yaptı; peş 
peşe gelen 2 lig şampiyonluğunun 
mimarı oldu. Fenerbahçe, sezo-
nun ilk transferinde Jhon Duran 
bombasını patlattı. Forvete çok 
önemli bir yıldız geldi. Ancak 
yine bu bölge için çok önemli bir 
isim Sarı-Lacivertliler’in rüyala-
rını süslüyor: Viktor Gyökeres... 
İsveçli yıldızın peşinde dünya 
devleri var. Kanarya’nın bu 
transfer için az da olsa bir ihtimal 
görmesinin önemli bir nedeni 
var. Geçtiğimiz sezon Victor 

Osimhen ile Napoli arasında 
ipler kopmuş, Avrupa’da transfer 
döneminin kapanması sonrası 
Nijeryalı yıldız Galatasaray’a 
kiralanmıştı.

Sözünü tutmadı
Benzer bir süreç Viktor Gyöke-

res ile Sporting arasında yaşanı-
yor. 27 yaşındaki oyuncu, başkan 
Federico Varandes’in 70 milyon 
Euro’luk teklifi kabul edeceği 
konusunda kendisine verdiği 
sözü tutmadığını söyledi ve yarın 
başlayacak sezon öncesi çalış-
malara katılmayacağını açıkladı. 
Kriz, Arsenal ile yaşanan pazar-
lıklarda daha da derinleşti. İngiliz 
ekibinin sportif direktörü Andrea 

Berta, işi bitirmek için Lizbon’a 
gitmişti. Arsenal’in ilk teklifi 55 
milyon Euro’ydu, ancak kabul 
edilmedi.

Bunun üzerine Gyökeres, daha 
önce İngiliz ekibiyle senelik 8.3 
milyon Euro’ya sağladığı anlaşma-
da, teklifin yükseltilmesi için yıllık 
maaşında 2 milyon Euro (5 sezon-
da 10 milyon Euro) indirime gitti. 
Berta, Sporting’e 65+10 milyon 
Euro önerdi. Yeşil-Beyazlılar ise 
70+10 milyon Euro’da diretince 
pazarlıklar durduruldu. Andrea 
Berta, anlaşma sağlamadan Lond-
ra’ya döndü. Yaşanan bu durum 
sonrası İsveçli golcünün fazlasıyla 
sinirlendiği belirtildi.

                     HABER MERKEZİ

Sporting Lizbon forması giyen yıldız golcü Viktor Gyökeres’in 
takımdaki geleceği henüz netleşmedi. Birçok dev takımı peşi-

ne takan futbolcunun yeni sezondaki adresi Türkiye olabilir

Mourinho istiyor

ALMANYA’NIN en yüksek 
tirajlı gazetesi Bild, Leroy 
Sane hamlesinden sonra 

çıtayı iyice yükselten Galatasaray’ın 
yeni yapılanmasını tüm detaylarıyla 
aktaran bir yazı yayınladı. O man-
şetten dikkat çeken bölümler şöyle: 
Arsenal karşısındaki UEFA zafe-
rinden 25 yıl sonra Leroy Sane’nin 
transferi, Galatasaray’ın Avrupa’nın 
en büyükleriyle tekrar rekabet et-
mek istediğinin bir işareti. Sane net 
9 milyon Euro kazanacak, bonuslar-
la 15 milyon Euro’ya kadar kazana-
bilir. Galatasaray ayrıca Ter Stegen, 
İlkay ve Hakan Çalhanoğlu’yla da 
ilgileniyor. Napoli’den kiralanan 
üst düzey forvet Osimhen de kalıcı 
olarak transfer edilecek. Maliyet: 75 
milyon Euro.

Yeni gelir kaynağı
Kasım 2024’te kulüp, 395.59 mil-

yon Euro tutarında borcu olduğunu 
açıklamıştı. Peki Galatasaray bu 
parayı nereden buldu? Cevap: Yeni 
ana gelir kaynağı, İstanbul’un batı-
sında, Florya villa bölgesinde bulu-
nan eski antrenman sahası. Galata-
saray burada yaklaşık 80 hektarlık 
(112 futbol sahası büyüklüğünde) 
bir araziye sahip. Kulüp yönetici-
leri buradan 600 milyon Euro gelir 
bekliyor. Tesis şubat ayında taşındı 
ve şu anda şehrin kuzeyindeki Ke-
merburgaz’da antrenman yapıyor-
lar. Yeni saha Türk devletinden 49 

yıllığına kiralandı ve yeni milyonlar 
gelir gelmez satın almak istiyorlar.

Sponsorluk gelirleri arttı
Buna ek olarak, sponsorluk 

gelirleri de arttı: İki hafta önce 
Galatasaray, forma sponsoru Pasifik 
Holding ile yeni bir anlaşma yap-
tığını duyurdu. Türk inşaat şirketi, 
3.4 milyon Euro yerine gelecek yıl 
yaklaşık 8.6 milyon Euro ödeyecek. 
Önümüzdeki sezon sponsorluk ge-
lirleri toplamda 80 milyon Euro’ya 
çıkacak ve bu, kulüp rekoru olacak.

Icardi, Morata ve Osimhen’in 
transferleriyle kulüp son üç yılda 
çok daha fazla dikkat çekti ve böy-
lece eskisinden daha fazla sponsor 
kazandı, bunlar da çok daha fazla 
yatırım yapıyor. Galatasaray son üç 
lig şampiyonluğunu kazandı. Kulüp, 

her şampiyonluk için yaklaşık 10 
milyon Euro kazanıyor. Buna yeni 
sezon için Şampiyonlar Ligi’nden 
elde edilecek gelir de ekleniyor. 
Kulüp, sadece katılım ücreti olarak 
18.62 milyon Euro alacak.

Avrupa’da şampiyonluk planı
Büyük hedef: Galatasaray gele-

cekte tekrar uluslararası bir şam-
piyonluk kazanmak istiyor. Önü-
müzdeki sezon, Şampiyonlar Ligi 
grup aşamasını geçmek ve çeyrek 
finale ulaşmak hedefleniyor. Bu 
yeni hedeflerin tetikleyicisi, 2023/24 
Şampiyonlar Ligi maçlarında B. 
Münih’e karşı iki kez (1-3, 1-2) 
sadece kıl payı yenilgi alınmasıydı. 
Old Trafford’da M. United’a karşı 
alınan 3-2’lik galibiyet de kulübe 
güven verdi. HABER MERKEZİ

Galatasaray çıldırdı!
Cimbom’un üst üste şampiyonlukların ardından transferdeki atağı, Avrupa basınının 
gündemine oturdu. Almanya’dan Bild, ‘600 milyon Euro’luk atak’ başlığıyla Sarı-Kırmı-
zılılar’ın yeniden Avrupa’nın en büyükleriyle rekabet etmek istediğine dikkat çekti

ALMANYA’NIN 
tirajlı gazetesi Bild, Leroy 
Sane hamlesinden sonra 

GEÇTİĞİMİZ sezonlarda taraftarını hayal 
kırıklığına uğratan Beşiktaş, bu sezon 
Süper Lig ve Avrupa’da başarılı olmak 
için çalışmalara başlamıştı. Sol beke 
Jurasek, forvete ise Tammy Abraham’ı 
alan Kara Kartal, orta sahaya ise Mil-
li Takım’ın yıldızı Orkun Kökçü’yü 
almak için kolları sıvamıştı. Benfica 
ile görüşmelerini hızlandıran 
Beşiktaş, Orkun transferinde sona 
yaklaşmıştı. Siyah-Beyazlılar’ın 
transferiyle ilgili detayları Portekiz 
basını açıkladı. Portekiz medyasında 
çıkan haberlere göre Beşiktaş, Orkun 
Kökçü’nün transferi için Benfica ile anlaş-
maya vardı. Buna göre Siyah-Beyazlılar, FFP 
kurallarını çiğnememek için transferi 1 yıllık 
kiralık ve zorunlu opsiyon şeklinde tamamlayacak. 
Beşiktaş, bu transfer için Benfica’ya 5 milyon kirala-
ma bedeli ve 25 milyon da zorunlu satın alma opsiyo-
nu olmak üzere toplam 30 milyon Euro ödeyecek.

Sözleşme şartları belli oldu
Benfica ile anlaşmaya varan Beşiktaş, Orkun 

Kökçü’nün kişisel şartlarını da kabul etti. Buna göre 
Orkun Kökçü, Beşiktaş ile beş senelik bir sözleşme 
imzalayacak ve yıllık beş milyon Euro kazanacak. 
Ayrıca milli futbolcu Siyah-Beyazlılar’da 10 numa-
ralı formayı giyecek. Orkun’un takımda kaptanlık 
alacağı da iddia edildi. İtalyan gazeteci Fabrizio 
Romano da sosyal medya hesabından yaptığı payla-
şımda Beşiktaş’ın transferi bitirmek üzere olduğunu 
yazdı. Fabrizio Romano, ‘Beşiktaş ve Benfica, Orkun 
Kökçü transferi için anlaşmayı tamamlama aşaması-
na geldi. Anlaşmanın detayları üzerinde görüşmeler 
sürüyor ancak tüm taraflar anlaşmanın gerçekleş-
mesini bekliyor.’ paylaşımında bulundu.

Milli futbolcu Orkun Kökçü’yü kadrosuna katmak isteyen Si-
yah-Beyazlılar’a Portekiz’den müjde geldi. Yıldız futbolcu için 
Benfica ile anlaşmanın sağlandığı, ödenecek bonservis bedeli ve 
sözleşme şartları da ortaya çıktı
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Orkun müjdesi

ANKARA’DA 
gerçekleşen TFF 
Olağan Mali Genel 

Kurul Toplantısı’na katı-
lan Sepil, oyuncuyu Tür-
kiye’den hiçbir kulübün 
alamayacağını dile getirdi. 
Romulo transferinden 
bahsettiği 3 kulübün yurt 
dışından olduğunu belir-
ten Mehmet Sepil, “Yurt 
içinde Romulo’yu alabile-
cek bir kulüp yok. Biz 20 
milyon Euro ve üzeri bir 
teklifle oyuncuyu verece-
ğiz” dedi.

Transfer sonuçlanacak
Kısa zaman içinde Ro-
mulo transferinin sonuç-
lanacağı belirten Sepil, 
“Başkan Rasmus Anker-
sen ve Sportif Direktör 
Ivan Mance bu transferi 
yürütüyor. Piyasayı iyi bi-

liyorlar, akıllılar” yorumu-
nu yaptı. Göztepe’de 1.5 
sezondur forma giyen 22 
yaşındaki oyuncu için en 
yüksek teklifi Alman 
kulübü Leipzig 
verdi. Leip-
zig, Romulo 
transferi 
için 16.5 
milyon 
eurol-
yuk bir 
teklifle 
ge-
lirke, 
Göztepe yönetimi bu 
bonservisi reddetti. 
Şu an takımla halen 
Slovenya kampında 
yer alan Romulo’nun 
temmuz ortasına 
kadar sarı-kırmızılılarla 
vedalaşması bekleni-
yor. DHA
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teklifle oyuncuyu verece-

Transfer sonuçlanacak
Kısa zaman içinde Ro-
mulo transferinin sonuç-
lanacağı belirten Sepil, 
“Başkan Rasmus Anker-
sen ve Sportif Direktör 
Ivan Mance bu transferi 
yürütüyor. Piyasayı iyi bi-

liyorlar, akıllılar” yorumu-
nu yaptı. Göztepe’de 1.5 
sezondur forma giyen 22 
yaşındaki oyuncu için en 
yüksek teklifi Alman 
kulübü Leipzig 
verdi. Leip-
zig, Romulo 
transferi 
için 16.5 
milyon 
eurol-
yuk bir 
teklifle 
ge-
lirke, 
Göztepe yönetimi bu 
bonservisi reddetti. 
Şu an takımla halen 
Slovenya kampında 
yer alan Romulo’nun 
temmuz ortasına 
kadar sarı-kırmızılılarla 
vedalaşması bekleni-
yor. DHA

Onu alacak kulüp yok
ANKARA’DA 
gerçekleşen TFF 
Olağan Mali Genel 

A Milli Futbol Takımı, 
FIFA dünya sıralama-
sında 27. sıradaki yerini 

korudu. Uluslararası Futbol 
Federasyonları Birliği (FIFA) 
tarafından açıklanan tem-
muz ayı dünya sıralamasına 
göre Türkiye, 1553 puanla 27. 

sırada yer aldı. Arjantin’in 
zirvede bulunmaya devam 
ettiği sıralamanın ilk 5 basa-
mağında bir değişiklik olmaz-
ken, ilk 10’da ise Portekiz bir 
basamak yükselerek 6. sıraya 
çıktı, Hollanda ise bir basa-
mak düşerek 7. sıraya geriledi. 

Almanya 10. sıradan 9. sıraya 
yükselirken, Hırvatistan da bir 
basamak yükselerek 10. sırada 
yer aldı. Daha önce ilk 10’da 
bulunan İtalya ise 12. sıraya 
geriledi. Bir sonraki FIFA dün-
ya sıralaması, 18 Eylül 2025’de 
açıklanacak. AA

A 
FIFA dünya sıralama-
sında 27. sıradaki yerini 

Ne uzadık ne kısaldık



AYDIN Adnan Menderes Üni-
versitesi Halk Sağlığı Ana Bilim 
Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. 

Kiraz, AA muhabirine, iklim değişikli-
ğiyle birlikte tüketim alışkanlıklarının 
da değişmeye başladığını söyledi. Sıcak 
ve ani soğuk havanın sadece tabiatı 
değil, insanları da doğrudan etkiledi-
ğini anlatan Kiraz, bu konuda dikkat 
edilmesi gerekenlerin arttığını ifade etti. 
Türkiye’de sıcak ve nemin artmasıyla 
uzun süren tropikal geceler görülmeye 
başladığına işaret eden Kiraz, şöyle 
konuştu; “Nemin ve sıcaklığın arttığı, 
güneşin etkisinin uzun süre yaşandığı 
gecelerde su ihtiyacı bütün bir gece bo-
yunca devam edecek. Onun için yatak 
odanızda mutlaka suyunuz bulunsun. 
Bunu neden söylüyorum? İklim deği-
şikliğine bağlı sıcak havanın etkisiyle 
böbrek yetmezliğini daha genç yaşlarda 
görmeye başlayabiliriz. Buradan bir şeyi 
vurgulamak istiyorum, lütfen böbrek 
sağlığınızla ilgili tahlillerinizi de rutin 
kontrollere gittiğinizde yaptırın. Eğer 
fonksiyonlarınızda bir düşüklük varsa 
lütfen beslenme dengenizi bir gözden 
geçirin, su dengenizi gözden geçirin.”

Aşırı sıcak tehlikelidir
Dünya Sağlık Örgütünün sıcaklık ar-

tışına ilişkin uyarıları olduğunu belirten 
Kiraz, gelecek 20-25 yılda yaşlı ölüm ora-
nında artış olabileceğini kaydetti. Kiraz, 
“Yaşam tarzımızı değiştirmez ve yanlış 
bilinenleri doğruya çeviremezsek rakam-
lar 9-10 katına çıkabilecek. Bu ne demek? 
Yolda yürürken yanımızda bir yakınımı-
zın ya da yoldaki bir yaşlının bir anda 
yığıldığını görebiliriz. Neden? Susuzluk-
tan. Çok basit bir şeyden bahsediyorum. 
Dehidratasyon (vücut dokularında yer 
alan sıvının anormal şekilde tükenmesi) 
olarak geçiyor.” ifadelerini kullandı. 

Su içmeyi artırın
Su tüketiminin her zamankinden 

fazla olması gerektiğinin altını çizen 
Kiraz, şöyle devam etti: 
“Böbrek fonksiyonlarınızı ölçtürün. 
Bir temel böbrek fonksiyonu değeri eli-
nizde olsun. Bunları 3 ya da 6 ayda bir 
kontrol ettirin. ‘Tamam, her şey yolun-
da, bu böbrek seni 10 yıl idare eder.’ 
derse doktorunuz ve onunla ilgili de su 
diyetinizi size verirse onu uygulamaya 
devam edin.”

Su da eski su değil
Kiraz, tüketim amaçlı suyun da 

yavaş yavaş azaldığını söyledi. İklim 
değişikliğiyle dip sularının kirlenmesi 
nedeniyle kuyu ya da tulumba suyu 
içiminde çok dikkatli olunması gerekti-
ğini dile getiren Kiraz, şunları kaydetti: 
“Sular eski bildiğimiz sular olmayabilir. 
Hem içerikleri açısından hem de tadı 
açısından bize farklı gelebilir. Eskiden 
o tulumbadan çektiğiniz suları içiyor-
dunuz ama şimdi onu içmeden önce 
kaynatmanız gerekiyor. Kaynatmanın 
da yetersiz olduğunu düşünüyorsanız 
bunu bir laboratuvara göndermeniz 
lazım olabilir. Klor bizim yüzyıllardır 
bildiğimiz ve güvendiğimiz bir şey, 
dezenfeksiyon için bunları eksik etme-
yiniz. ‘Bu uyarıları neden yapıyoruz, 
durup dururken bunları söylememin 
yeri var mı?’ diye sorulabilir.” AA
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Prof. Dr. Emine Didem 
Evci Kiraz, “Nemin ve 

sıcaklığın arttığı, güne-
şin etkisinin uzun süre 
yaşandığı gecelerde su 
ihtiyacı bütün bir gece 

boyunca devam edecek. 
Onun için yatak oda-

nızda mutlaka suyunuz 
bulunsun” dedi
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Kulakların

ABD’li müzisyen Jazzmeia Horn, İstanbul Kültür Sanat Vakfı (İKSV) ABD’li müzisyen Jazzmeia Horn, İstanbul Kültür Sanat Vakfı (İKSV) 
tarafından düzenlenen 32. İstanbul Caz Festivali’nde konser verditarafından düzenlenen 32. İstanbul Caz Festivali’nde konser verdi

MERKEZ OFİS 
Yakuplu Mahallesi Başkent
Caddesi No:84 Han Plaza /
Beylikdüzü
TEL : +90 212 879 00 98
FAX : +90 212 879 00 97
GSM :+90 532 724 22 68 - 70

İZMİT ŞUBE
Hacı Osman Mahallesi Zıhır Resi
Caddesi No 370 Yarımca Körfez
Kocaeli
TEL : +90 212 879 00 98
FAX : +90 212 879 00 97
GSM :+90 532 724 22 68 – 70
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Yakuplu Mahallesi 
Haramidere Yolu üzeri 762 Ada
Beysan Sanayi Sitesi karşısında 
Beylikdüzü Belediyesi Beyaş Tır
parkı

KURULUŞ VE GELİŞİM TARİHÇESİ
Onursal Başkanımız Durmuş KABADAYI 1959 Yılında henüz 16 yaşındayken babasını bir kamyon almaya ikna ederek taşımacılık
sektörüne Bolunun Yeniçağa ilçesinde taşımacılık hayatına başlar.
Bugünkü Hancıoğlu Grubunun ilk adımları bir kamyon ile atılır ve Nakliyenin o senelerde büyümesi ile yavaş yavaş öne çıkar.
Küçük bir Anadolu kenti olan Bolunun Yeniçağa ilçesinde 1959 yılında taşımacılığın büyümesi ile iş alanlarını kapsayacak şekilde
genişletir.
Durmuş KABADAYI , babasının adına kurulan bu nakliye şirketini 12 Mayıs 1959’da Hancı Tahsin KABADAYI adı ile Bolu Ticaret
odası kayıt ettirir bu tarih Hancıoğlu grubunun doğuşunu simgeler resmi kuruluş tarihi olarak kabul edilir.
Durmuş KABADAYI nın İş hayatına atıldığı yıllar nakliye sektörünü yeni başladığı seneler idi Ülke ekonomisini yeni yeni
hareketlendiği insan ve maddi kaynakların az olduğu Ülke ekonomisinin güçsüz olduğu dönemlerdi.
Böyle zorlu dönemde kurulan şirketin bir sonraki aşaması ; Durmuş KABADAYI’ nın Bolu’dan İstanbul’a gelişi bu şehirde bazı
nakliye işlerini üstlenmesi ile faaliyet alanının genişletmesi oldu.
Bundan sonraki dönemlerde 1985 yılında Şuandaki Yönetim Kurulu Başkanımız Orhan KABADAYI Şirketin başına geçmesi ile
Hancıoğlu grubunun ilerlemesi ve büyümesine büyük katkılar sağlayarak Hancıoğlu Grubunun büyümesinde önem arz etmiştir.

İLETİŞİM EKİBİMİZ

ORHAN KABADAYI
YÖNETİM KURULU BAŞKANI

ÖZKAN GÜLER
CEO

MERVE KABADAYI
DİREKTÖR

GÖKHAN KABADAYI
GENEL MÜDÜR

LÜTFİ KELEŞ
KARA NAKLİYE MÜDÜRÜ

FERHAT YILMAZ
İZMİT ŞUBE MÜDÜRÜ

SEVİM YILMAZ
FİNANS

islem@hanlinelojistik.com

ARAÇ SAYILARI
ÇEKİCİ..........100
DORSE ..........110
KAMYON........16

BAŞARILI oyuncu 
Rıza Kocaoğlu, yaz 
tatiline tüm hızıyla 

devam ediyor. Ünlü isim 
bu kez Bodrum’da, yapımcı 
dostlarıyla geçirdiği keyifli 
günlerin ardından “Kaslı-
yım ben” pozu ile gündeme 
geldi. Giderek daha da fit 
bir vücuda kavuşan Koca-
oğlu, sergilediği enerjik ve 
sempatik tavırlarla plajda 
dikkatleri üzerine topladı.

Ünlü dostlarla yat tatili
Rıza Kocaoğlu, yakın arka-
daşı Yılmaz Erdoğan ve ünlü 
yapımcı Muzaffer Yıldırım 
ile birlikte Bodrum’da lüks 
bir yatta tatil yaptı. Kısa 
süren bu mavi yolculuk, Er-
doğan’ın tatil sonrası Köyce-
ğiz’deki çiftliğine dönmesiyle 
sona erdi. Yılmaz Erdoğan, 
dönüş yolunda bir hayranıy-
la poz vererek nazik tavırla-
rıyla yine gönülleri kazandı.

Kaslı vücudu dikkat çekti
Tatilin ardından Bod-
rum’da kalan Rıza Koca-
oğlu, Muzaffer Yıldırım’ın 
sahibi olduğu mekânda 
güneşlenirken görüntülendi. 
Giderek daha da kaslı bir 
vücuda sahip olduğu göz-
lenen oyuncu, “Kaslıyım 
ben” edasıyla yaptığı şov 
niteliğindeki hareketlerle 
çevredekilere eğlenceli anlar 
yaşattı. HABER MERKEZİ

SWİSSOTEL The Bosphorus 
Sultan Park’ta müzikseverlerle 
buluşan Horn, AA muhabirine 

yaptığı açıklamada, Türkiye’de güzel 
karşılandığını belirterek, “Bu benim 
Türkiye’ye ilk gelişim, Türk kültürünü 
tam olarak özümsemek için fırsatım ol-
madı ama şu ana kadar deneyimlediğim 
kadarıyla herkes iyi görünüyor.” dedi. 
Son albümü “Messages”dan eserlerin de 
arasında yer aldığı “Free Your Mind”, 
“Submit to the Unknown”, “Don’t For-
get Your Love” gibi şarkıların konser 
repertuvarında yer aldığını dile getiren 
müzisyen, şunları kaydetti: “Şarkıla-
rın çoğu sevgi ve insanın kendisine iyi 
bakmasıyla ilgili. Ben bir anneyim, bu 
yüzden bazen kendime özen göstermem 
biraz zor olabiliyor. Müzisyen olmak, 
seyahat etmek ve tüm bu şeyleri bir ara-
da yapmak zor, bu mesajı müziğime de 
koymaya çalıştım. Kendinizi ve içinizde-
ki sevgiyi unutmamak bence çok önemli. 
Aklımdaki her şey olumlu, bu nedenle 
çok umutluyum. Her şeyin gerçekten 
yolunda gitmesini umuyorum ve bu ko-
nuda çok heyecanlıyım.”

Caz, bir kültür
Müzik yazarı veya besteci olmak is-

teyen gençlerin işini ciddiye alması 
gerektiğini vurgulayan Horn, “Cerrah 
olmak istiyorsanız okula gitmeniz ve 
cerrah olmayı öğrenmeniz gerekiyor. 
Yoksa birini ameliyat edemezsiniz. 
Aynı şekilde caz, bir kültür, bir ya-
şam biçimi. Gerçekten çalışmanız 
gerekiyor, birdenbire sabah uyanıp 
öğreneceğiniz bir şey değil. Ancak 
zihin olarak buna inanırsanız başara-
bilirsiniz. Eğer bunu yapamayacağını 
düşünüyorsanız, o zaman da yapa-
mazsınız.” diye konuştu. Jazzmeia 
Horn, konserde, müziğin geleneksel 
yapı taşlarını modern temalar ve stil-
lerle zenginleştirdiği eserlerini festival 
izleyicisiyle paylaştı. Vokali ve beste-
leriyle cazın yenilikçi isimlerinden biri 
olarak tanınan, albümleriyle Grammy 
ödüllerine aday gösterilen ödüllü mü-
zisyen, ritim duygusu ve sesiyle festival 
sahnesinde dinleyicilerin beğenisini 
kazandı. Sahnedeki performansının 
yanı sıra renkli elbiseleri ve köklerini 
hatırlatan aksesuarlarıyla da ilgi gören 
Horn’a, piyanoda Joel Holmes, basta 
Ameen Saleem ve davulda Ryan Sands 
eşlik etti. 32. İstanbul Caz Festivali, 
17 Temmuz’a kadar müzikseverlerle 
buluşmaya devam edecek. AA

Rıza’dan “Kaslıyım ben” pozuRıza’dan “Kaslıyım ben” pozu

Şampiyon AKUT
Uluslararası Yelken Federasyonu takvimi kapsamında gerçekleşen Uluslararası Yelken Federasyonu takvimi kapsamında gerçekleşen 
şampiyonada dünyanın dört bir yanından gelen en iyi genç Formula Kite şampiyonada dünyanın dört bir yanından gelen en iyi genç Formula Kite 
sporcuları mücadele etti. Derin Deniz Sorguç, bireysel becerisi ve disiplinli sporcuları mücadele etti. Derin Deniz Sorguç, bireysel becerisi ve disiplinli 
çalışmasıyla rakiplerini geride bırakarak Türkiye'ye altın madalya kazandırdıçalışmasıyla rakiplerini geride bırakarak Türkiye'ye altın madalya kazandırdı

AKUT Spor Kulübü 
Başkanı Saydun 
Gökşin, Derin De-

niz Sorguç’un başarısına 
ilişkin yaptığı açıklamada şu 
ifadelere yer verdi: “Derin 
Deniz’in bu tarihi başarısı, 
yalnızca kulübümüz için de-
ğil, Türk yelken sporu için de 
büyük bir gurur kaynağıdır. 
Sporcumuzu, onu destek-
leyen antrenör ekibimizi ve 
ailesini yürekten kutluyorum. 
Bu başarı; disiplinli çalışma, 
doğru yönlendirme ve güçlü 
bir kulüp vizyonunun ürü-
nüdür.”

Gençlere ilham, ülkeye 
gurur
Derin Deniz Sorguç’un 
Avrupa Şampiyonluğu, AKUT Spor Kulü-

bü’nün genç sporculara yatırım 
yapan vizyonunu ve olimpik 
hedeflere yönelik çalışmaları-
nı bir kez daha gözler önüne 
serdi. Aynı zamanda Türki-
ye’nin Formula Kite branşında 
Avrupa’daki güçlü konumunu 
da perçinledi. Yelken Branşı 
Sorumlusu Serkan Sorguç ise 
yaptığı değerlendirmede şu ifa-
deleri kullandı: “Derin’in uzun 
süreli ve disiplinli çalışmasının 
sonucunda bu başarıya ulaştığı-
nı gönül rahatlığıyla söyleyebili-
rim. 2024 Olimpiyatlarına kota 
alan Derin’in başarı grafiği istik-
rarlı bir şekilde yükseliyor. 2028 
Olimpiyatları için yaptığımız 
planlı hazırlıkların meyvesini 
almaya başladık. Bu şampiyon-
luk, bizi daha da motive etti.” 

HABER MERKEZİ
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